
GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 10)
 
Tilltalad

CHRISTOFFER Lars Andersson Figoni, 19940110-1952
Frihetsberövande: Häktad
Kobbegården 15 Lgh 1201
436 37 Askim

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Martin Bjurenlind
Garrow Advokater AB
Vasagatan 58 
411 37 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-05-28

2. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken
2020-04-07

3. Grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 3 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-05-04 -- 2020-05-15

4. Folkbokföringsbrott, 25 § och 42 § 1 st folkbokföringslagen (1991:481)
2020-10-01 -- 2020-11-23

5. Näringspenningtvätt, ringa brott, 7 § 3 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-11-23 -- 2021-01-26 (2 tillfällen)
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

Människorov, 4 kap 1 § 1 st brottsbalken
2020-04-07

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 5 år
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(Hovrätten för Västra Sverige Avd 2, 2019-01-29, B5486/18)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

 
Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 5 § 1 st brottsbalken
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

Skadestånd

Christoffer Andersson Figoni ska solidariskt med Mohammed Al Housany, Daniel Tadesse, 
Mohamed Dandache, Omer Mohamed, Santino Domini Aleman och Mattias Kücükkaplan 
betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att Santino 
Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 2020.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).

2. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

3. Beslaget av mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG10707.10).

4. I beslag tagna mobiltelefoner förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG10707 p. 2-7 och 9).

5. I beslag tagna 60 000 kr i kontanter tas i förvar enligt 9 § 2 st lagen (2014:307) om straff 
för penningtvättsbrott och 1 § 1 st 4 p lagen (1974:1065) om visst stöldgods m.m 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2020-5000-BG145600.3).

6. I beslag tagna 47 500 kr i förvar enligt 9 § 2 st lagen (2014:307) om straff för
penningtvättsbrott och 1 § 1 st 4 p lagen (1974:1065) om visst stöldgods m.m. 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG93575 p 1-3).

 
Häktning m.m.

Christoffer Andersson Figoni ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner 
laga kraft mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Martin Bjurenlind får ersättning av staten med 820 781 kr. Av beloppet avser 591 375 kr 
arbete, 65 250 kr tidsspillan och 164 156 kr mervärdesskatt.

2. Byron Törnström får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde
med 124 244 kr. Av beloppet avser 92 625 kr arbete, 5 220 kr tidsspillan, 1 550 kr utlägg 
och 24 849 kr mervärdesskatt.

3. Lars Halldin får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 195 488 kr. 
Av beloppet avser 142 500 kr arbete, 13 050 kr tidsspillan, 840 kr utlägg och 39 098 kr 
mervärdesskatt.

4. Mikael Nilsson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 267 085 
kr. Av beloppet avser 186 675 kr arbete, 25 773 kr tidsspillan, 1 220 kr utlägg och 53 417 
kr mervärdesskatt.
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DOM (DELDOM) 
2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

5. Nicklas Unger får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 189 244 kr. 
Av beloppet avser 139 650 kr arbete, 11 745 kr tidsspillan och 37 849 kr mervärdesskatt.

6. Louise Eriksson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 184 865 
kr. Av beloppet avser 136 800 kr arbete, 11 092 kr tidsspillan och 36 973 kr 
mervärdesskatt.

7. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.
 

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Basilio Giovanni SANTINO Domini Aleman, 19920828-5818
Frihetsberövande: Häktad
Tunnlandsgatan 7 Lgh 1202
421 38 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Björn Hurtig
Försvarsadvokaterna Väst Björn Hurtig AB
Lilla Brogatan 7
503 32 Borås

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-04-07

2. Narkotikabrott, 1 § 1 st 2 p narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-03-16 -- 2020-06-12

3. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2021-01-26

4. Vapenbrott, ringa brott, 9 kap 1 § 2 st vapenlagen (1996:67)
2021-01-26

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020
2020-04-07 -- 2020-06-09

 
Påföljd m.m.

Fängelse 4 år 4 månader
 

Skadestånd

Santino Domini Aleman ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Mohammed Al 
Housany, Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Omer Mohamed och Mattias Kücükkaplan 
betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att Santino 
Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 2020.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagen narkotika förklaras förverkad. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG10759.1).

2. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).
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3. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

4. I beslag tagen mobiltelefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslag nr 2021-5000-B10727.1).

5. I beslag tagna tårgasanordningar förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG10752 p. 1 och 2).

 
Häktning m.m.

Santino Domini Aleman ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 
kraft mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Björn Hurtig får ersättning av staten med 657 172 kr. Av beloppet avser 497 681 kr 
arbete, 28 057 kr tidsspillan och 131 434 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mohamed Aljawad Dandache, 19910319-1590
Frihetsberövande: Häktad
Briljantgatan 9 Lgh 1102
421 49 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Anders Lindstrand
Anders Lindstrand Advokater Göteborg 
AB 
Kungsportsavenyn 27
411 36 Göteborg

 
Försvarare: 
Advokat Mats Mattsson
Advokat Nils Hyllienmark AB
St Gråbrödersgatan 10
222 22 Lund

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-06-09

2. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken
2020-04-07

3. Förberedelse till urkundsförfalskning, 14 kap 1 § och 13 § samt 23 kap 2 § 1 st 
brottsbalken

2020-04-02 -- 2021-01-26
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

Människorov, 4 kap 1 § 1 st brottsbalken
2020-04-07

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 4 år 4 månader
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(Göteborgs tingsrätt Avdelning 2, 2018-11-23, B11807/18)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

 
Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 5 § 1 st brottsbalken

 
Skadestånd

Mohamed Dandache ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Mohammed Al 
Housany, Daniel Tadesse, Omer Mohamed, Santino Domini Aleman och Mattias 
Kücükkaplan betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att 
Santino Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 
2020.
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Förverkande och beslag

1. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).

2. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

3. I beslag tagna mobiltelefoner förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG11439.1 och 2021-5000-BG82946.1, 3, 4, och 6).

4. I beslag tagen MSR-läsare med tillbehör och nio magnetkort förklaras förverkad. Beslaget 
ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-BG11439.17).

 
Häktning m.m.

Mohamed Dandache ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Anders Lindstrand får ersättning av staten med 853 493 kr. Av beloppet avser 608 475 kr 
arbete, 69 819 kr tidsspillan, 4 500 kr utlägg och 170 699 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mohammed Al Housany, 20000226-9611
Frihetsberövande: Häktad
Vaniljgatan 14 Lgh 1206
424 45 Angered

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Peter Dahlqvist
FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist 
AB
Sveavägen 17
111 57 Stockholm

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-05-03

2. Försök till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st brottsbalken och 9 kap 11 § brottsbalken i sin 
lydelse före 1 mars 2021 samt 23 kap 1 § brottsbalken

2020-04-07 -- 2020-04-08
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

Medhjälp till rån, 8 kap 5 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-07

 
Påföljd m.m.

Fängelse 1 år
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Skadestånd

Mohammed Al Housany ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Daniel Tadesse, 
Mohamed Dandache, Omer Mohamed, Santino Domini Aleman och Mattias Kücükkaplan 
betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att Santino 
Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 2020.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

2. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).
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3. Beslaget av kläder ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-29227.1-5).

 
Häktning m.m.

Mohammed Al Housany ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 
kraft mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Peter Dahlqvist får ersättning av staten med 875 961 kr. Av beloppet avser 560 025 kr 
arbete, 99 180 kr tidsspillan, 43 330 kr utlägg och 173 426 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mattias Aslan, 19850417-5152
Citrusgatan 10
426 54 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Andreas Hannah
Advokatfirman Försvararna AH AB
Oxtorgsgatan 3
553 17 Jönköping

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

Pierre Grundquist
Sekretess, se Partsbilaga sekretess
 
Företrädd av åklagaren

 
Målsägandebiträde:
Advokat Louise Eriksson
Allmänna Advokatbyrån i Göteborg KB
Postgatan 28
411 06 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-04-07 -- 2020-04-11
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Påföljd m.m.

1. Villkorlig dom
2. Dagsböter 100 om 270 kr

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Andreas Hannah får ersättning av staten med 302 260 kr. Av beloppet avser 213 750 kr 
arbete, 28 058 kr tidsspillan och 60 452 kr mervärdesskatt.

2. Mattias Aslan ska betala 50 000 kr av denna kostnad till staten.
3. Målsägandebiträdets ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
4. Staten ska stå för kostnaden för målsägandebiträdet.

 
Övrigt

Pierre Grundquist förklaras äga bättre rätt än Mattias Aslan till i penningbeslag förvar taget 
banktillgodohavande om 250 000 kr. Egendomen ska lämnas ut till Pierre Grundquist utan 
lösen (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2050-5000-BG46043.1).

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
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DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Maziar Vermahmood, 19850826-0653
Frihetsberövande: Häktad
Mailbox 1021
411 41 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Peter Gillberg
Advokatfirman Ahlstedt KB
Box 11017
404 21 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till rån, 8 kap 5 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-07

2. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)
2021-01-26

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till människorov, 4 kap 1 § 1 st samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-07

2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-04-24

 
Påföljd m.m.

1. Fängelse 8 månader
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(Hovrätten för Västra Sverige Avd 2, 2018-12-28, B4840/18)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

 
Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 5 § 1 st brottsbalken

 
Skadestånd

Mohannad Ali Easars skadeståndsyrkande avslås.
 

Förverkande och beslag

1. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).

2. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).
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2021-11-30

Mål nr: B 1359-21

3. Beslaget av en påse ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas 
till Maziar Vermahmood (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-5000-
BG13371.1).

4. I beslag tagna patroner och magasin av fabrikatet Glock förklaras förverkade. Beslagen 
ska bestå (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-5000-BG13371 p. 4-8 och 2021-
5000-BG13371 p. 2 och 3).

5. Beslaget av en bärbar dator ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas till Maziar Vermahmood (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG10665.3).

 
Häktning m.m.

Maziar Vermahmood ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom. Häktningen får dock inte pågå längre än tidigaste dag för villkorlig frigivning 
från det nu utdömda straffet.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Peter Gillberg får ersättning av staten med 759 614 kr. Av beloppet avser 564 300 kr 
arbete, 43 391 kr tidsspillan och 151 923 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

MATTIAS Ninib Kücükkaplan, 19951019-1571
Frihetsberövande: Häktad
Turkosgatan 32 Lgh 1201
421 50 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Daniel Rosero Nordalm
Advokatfirman De Basso AB
Folkungagatan 16
411 02 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Medhjälp till förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st och 4 § 
brottsbalken

2020-03-28 -- 2020-04-09
2. Medhjälp till rån, 8 kap 5 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2020-04-07
3. Vapenbrott, 9 kap 1 § 1 st vapenlagen (1996:67)

2020-08-27
4. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2020-08-21
 

Påföljd m.m.

Fängelse 2 år 9 månader
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
 

Skadestånd

Mattias Kücükkaplan ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Mohammed Al 
Housany, Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Omer Mohamed och Santino Domini 
Aleman betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att 
Santino Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 
2020.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagen pistol av märket Glock, modell 17, förklaras förverkad. Beslaget ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2020-5000-BG104175.1).

2. I beslag tagna skyddsvästar förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Väst, beslag nr 2020-5000-BG104174.1, 2020-5000-BG104187.1 och 2020-5000-
BG104197.1).
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3. Beslaget av två mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas till Mattias Kücükkaplan (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2020-5000-
BG104187 p. 4 och 5).

4. I beslag tagna skarpa patroner förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2020-5000-BG101773. p. 1-5).

5. I beslag taget magasin för patroner förklaras förverkat. Beslaget ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2020-5000-BG101773.6).

6. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).

7. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

 
Häktning m.m.

Mattias Kücükkaplan ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Daniel Rosero Nordalm får ersättning av staten med 770 414 kr. Av beloppet avser  578 
194 kr arbete, 38 138 kr tidsspillan och 154 082 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

OMER Nawzad Abdullah Mohammed, 20000508-4553
Frihetsberövande: Häktad
Synhållsgatan 8 Lgh 1202
421 73 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Claes Dellborg
Gunnar Dellborgs Advokatbyrå AB
Stora Badhusgatan 14
411 21 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Kent-Olof Stigh
Advokat Kent-Olof Stigh KB
Kyrkogatan 22
411 15 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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Mål nr: B 1359-21

2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-06-09

2. Medhjälp till rån, 8 kap 5 § samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-04-07

 
Påföljd m.m.

Fängelse 2 år
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Skadestånd

Omer Mohamed ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Mohammed Al Housany, 
Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Santino Domini Aleman och Mattias Kücükkaplan 
betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att Santino 
Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 2020.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).

2. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

 
Häktning m.m.

Omer Mohammed ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.
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Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Claes Dellborg får ersättning av staten med 684 111 kr. Av beloppet avser 484 500 kr 
arbete, 55 789 kr tidsspillan, 7 000 kr utlägg och 136 822 kr mervärdesskatt.

2. Kent-Olof Stigh får ersättning av staten med 320 869 kr. Av beloppet avser 212 325 kr 
arbete, 44 370 kr tidsspillan och 64 174 kr mervärdesskatt.

3. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
4. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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DOM (DELDOM) 
2021-11-30 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 1359-21

B 1343-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

DANIEL Meruse Tadesse, 19910627-3817
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt
Mailbox 1060
411 08 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Payam Hatami
Advokatbyrån Fenix AB
Norra Hamngatan 40
411 06 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
Målsägande

1. Mohannad Ali Easar
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Mikael Nilsson
Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö 
AB
Stortorget 29
211 34 Malmö
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2. Oliwer Asperhäll
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Lars Halldin
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-28 -- 2020-06-08

2. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken
2020-04-07

3. Försök till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st brottsbalken och 9 kap 11 § brottsbalken i sin 
lydelse före 1 mars 2021 samt 23 kap 1 § brottsbalken

2020-04-07 -- 2020-04-08
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

Människorov, 4 kap 1 § 1 st brottsbalken
2020-04-07

 
Påföljd m.m.

Fängelse 2 år 10 månader
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Skadestånd

Daniel Tadesse ska solidariskt med Christoffer Andersson Figoni, Mohammed Al Housany, 
Mohamed Dandache, Omer Mohamed, Santino Domini Aleman och Mattias Kücükkaplan 
betala skadestånd till Mohannad Ali Easar med 20 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen 
(1975:635) från den 28 mars 2020 till dess betalning sker, med undantag för att Santino 
Domini Alemans betalningsskyldighet avseende ränta ska räknas från den 7 april 2020.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska ska bestå till dess domen vinner laga kraft. 
Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst, beslag nr 2021-5000-
BG20483.1).
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2. Beslaget av en personbil med registreringsnummer LXK 446 ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas (Polismyndigheten Region Väst beslag nr 2021-
5000-BG18590.1).

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Payam Hatami får ersättning av staten med 776 138 kr. Av beloppet avser 585 675 kr 
arbete, 35 235 kr tidsspillan, och 155 228 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdenas ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdena.

 
___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Mervan Ucar, 19950428-7096
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt
Briljantgatan 69 Lgh 1001
421 49 Västra Frölunda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Arash Raoufi
Advokaterna Justitia AB
Otterhällegatan 1
411 18 Göteborg

 
Åklagare

1. Kammaråklagare Lotta Nielsen
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

 
2. Kammaråklagare Berit Andreasson

Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Skövde
Box 157
541 24 Skövde

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Försök till grov utpressning, 9 kap 4 § 2 st brottsbalken och 9 kap 11 § brottsbalken i sin 
lydelse före 1 mars 2021 samt 23 kap 1 § brottsbalken

2020-04-07 -- 2020-04-08
 

Påföljd m.m.

Fängelse 6 månader
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
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Ersättning

1. Arash Raoufi får ersättning av staten med 394 769 kr. Av beloppet avser 279 799 kr 
arbete, 34 387 kr tidsspillan, 1 629 kr utlägg och 78 954 kr mervärdesskatt.

2. Målsägandebiträdets ersättning, se domslut för Christoffer Andersson Figoni.
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

 
___________________________________
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1  YRKANDEN 

 

1.1 Åklagarens yrkanden 

 

Åklagare har i enlighet med gärningsbeskrivningar som framgår av domsbilaga 1 -7 till 

domen framställt följande yrkanden.  

 

1.1.1 Domsbilaga 1 – mål B 1343-21  

 

Åtalspunkt 1.1 

 

Åklagaren har begärt att Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache och 

Daniel Tadesse ska dömas för människorov. 

 

Åtalspunkt 1.2 

 

Åklagaren har begärt att Maziar Vermahmood ska döms för medhjälp till människorov. 

 

Åtalspunkt 1.3 

 

Åklagaren har begärt att Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache och 

Daniel Tadesse ska dömas för rån.  

 

Åtalspunkt 1.4 

 

Åklagaren har begärt att Mohammed Al Housany, Mattias Kücükkaplan, Omer 

Mohammed och Maziar Vermahmood ska dömas för medhjälp till rån.  

 

Åklagaren har begärt att Maziar Vermahmood i andra hand ska dömas för grovt 

penningtvättsbrott och att Omer Mohammed i andra hand ska dömas för försök till 

grovt penningtvättsbrott.  
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Åklagaren har därutöver begärt att en dator, beslagtagen hos Maziar Vermahmood, ska 

vara kvar i beslag tills domen vinner laga kraft och att den därefter ska återlämnas. 

 

Åtalspunkt 1.5  

 

Åklagaren har begärt att Mattias Aslan ska dömas för grovt penningtvättsbrott. 

 

Åtalspunkt 2 

 

Åklagaren har begärt att Daniel Tadesse, Mohammed Al Housany och Mervan Ucar 

ska dömas för försök till grov utpressning. Åklagaren har begärt att Mohammed Al 

Housany och Mervan Ucar i andra hand ska dömas för medhjälp till försök till grov 

utpressning. 

 

 

1.1.2 Domsbilaga 2–7 – mål B 1359–21   

 

1.1.2.1  Domsbilaga 2 – Förberedelse till mord, grovt vapenbrott m.m. 

 

Åtalspunkt 1 

 

Åklagaren har begärt att Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, 

Mohamed Dandache, Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, Daniel Tadesse 

och Maziar Vermahmood ska dömas för i första hand förberedelse till mord, i andra 

hand medhjälp till förberedelse till mord och i sista hand stämpling till mord. 

 

Åklagaren har begärt att viss beslagtagen egendom ska vara kvar i beslag tills domen 

vinner laga kraft och att den därefter ska återlämnas alternativt förverkas, se punkterna 

1–6 under åtalspunkt 1. 
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Åtalspunkt 2 

 

Åklagaren har begärt att Mattias Kücükkaplan ska dömas för medhjälp till förberedelse 

till mord. 

 

Åtalspunkt 3 

 

Åklagaren har begärt att Santino Domini Aleman ska dömas för grovt vapenbrott.  

 

Åtalspunkt 4 

 

Åklagaren har begärt att Maziar Vermahmood ska dömas för brott mot vapenlagen. 

 

Åklagaren har därutöver begärt bevisbeslag avseende en beslagtagen påse och 

förverkande av patroner, se punkterna 1 och 2 under åtalspunkt 4.  

 

1.1.2.2  Domsbilaga 3 och 4 – Grovt narkotikabrott m.m. 

 

Åklagaren har begärt att Christoffer Andersson Figoni ska dömas för grovt 

narkotikabrott, folkbokföringsbrott och två fall av näringspenningtvätt, ringa brott. 

 

Åklagaren har vidare begärt att sju beslagtagna mobiltelefoner ska vara kvar i beslag 

tills domen vinner laga krav och att de därefter ska förverkas samt att beslagtagna 

kontanter ska tas i förvar.  

 

1.1.2.3  Domsbilaga 5 – Grovt vapenbrott m.m. 

 

Åklagaren har begärt att Mattias Kücükkaplan ska dömas för grovt vapenbrott och 

brott mot vapenlagen.  
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Åklagaren har vidare yrkat att en pistol, sju skyddsvästar, patroner och ett magasin 

förverkas samt att två mobiltelefoner ska vara kvar i beslag tills domen vinner laga kraft 

för att därefter återlämnas alternativt förverkas.  

 

1.1.2.4  Domsbilaga 6 – Narkotikabrott m.m. 

 

Åklagaren har begärt att Santino Domini Aleman ska dömas för narkotikabrott, ringa 

narkotikabrott och vapenbrott. 

 

Åklagaren har vidare begärt att cannabis och två tårgasanordningar förverkas.  

 

1.1.2.5  Domsbilaga 7 – Förberedelse till grov urkundsförfalskning 

 

Åklagaren har begärt att Mohamed Dandache ska dömas för förberedelse till grov 

urkundsförfalskning samt att en MSR-läsare med tillbehör och nio magnetkort 

förverkas.  

 

1.2  Målsägandenas yrkanden m.m. 

 

Domsbilaga 1 - talan om bättre rätt  

 

Pierre Grundquist har yrkat bättre rätt än Mattias Aslan till i penningbeslag taget 

banktillgodohavande om 250 000 kronor och att egendomen ska lämnas ut till honom 

utan lösen. Som grund har han angett att tillgodohavandet tillhör honom och olovligen 

tagits från honom.  

 

Domsbilaga 8 - skadeståndsanspråk m.m. 

 

Mohannad Ali Easar har begärt skadestånd med 75 000 kronor att betalas solidariskt av 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, Santino 

Domini Aleman, Mattias Kücükkaplan, Daniel Tadesse, Omer Mohammed och Maziar 
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Vermahmood. På beloppet har Mohannad Ali Easar begärt ränta enligt 6 § räntelagen 

från den 28 mars 2020 till dess betalning sker. Han har som grund för 

skadeståndsyrkandet anfört kränkning till följd av gärningarna i åtalspunkterna 1 och 2 

i domsbilaga 2. 

 

Övrigt  

 

Oliwer Asperhäll har biträtt åtalen i åtalspunkterna 1 och 2 i domsbilaga 1. 

 

 

2.  UTREDNINGEN I MÅLET 

 

Målsägandena Oliwer Asperhäll, Kim Nyman, Mohannad Ali Easar och Omar Tannan 

har vid förhör under huvudförhandlingen uppgett att de inte vill lämna några uppgifter.  

 

Samtliga tilltalade har hörts. 

 

Vittnesförhör har på åklagarens begäran ägt rum med Ted Esplund, David Wunsch, 

Henning Bergqvist, Oscar Smedberg, Fredrick Boström, Kokulan Illankainesan, Britt 

Wikensjö, Håkan Leckborn, Carl-Johan Bruno, Per Eriksson, Anders Hast, Johan 

Fagerberg och Kasper Lindberg. 

 

Vittnesförhör har på Christoffer Andersson Figonis begäran ägt rum med Pontus 

Lindstrand, Alexander Söder och Joe Malmberg.  

 

Åklagaren har åberopat omfattande skriftlig bevisning och de tilltalade har åberopat 

viss bevisning. 

 

Målsäganden Mohannad Ali Easar har åberopat samma bevisning som åklagaren.  
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Tingsrätten har under huvudförhandlingen tagit del av och bedömt all utredning som 

redovisas ovan. Samtliga förhör har spelats in. Mot bakgrund av materialets omfång 

redovisas i domen bara de uppgifter från bevisningen som tingsrätten anser behövs för 

att förstå hur tingsrätten kommit fram till sina slutsatser. 

 

 

3.  DOMSKÄL 

 

3.1   Disposition 

 

Åtalen bygger i stora delar på åklagarnas påstående att de tilltalade har använt Encro-

telefoner med vissa användarnamn och att de med hjälp av Encro-telefoner har skickat 

meddelanden till varandra. Tingsrätten inleder med att redogöra för omständigheterna 

kring Encro-materialet och frågor rörande bevisvärdering. Därefter prövar tingsrätten 

om de tilltalade kan knytas till de aktuella användarnamnen. Sedan prövar tingsrätten 

skuldfrågorna och därmed sammanhängande yrkanden i respektive domsbilaga. 

Slutligen behandlas påföljd och övriga frågor.  

 

3.2.  Encro-telefoner och bevisvärdering  

 

Encro-telefoner 

 

EncroChat är namnet på ett företag som sålde en krypterad kommunikationslösning 

via modifierade mobiltelefoner. Den krypterade kommunikationstjänsten, Encrochat, 

har använts för kommunikation inom kriminella nätverk över hela Europa. 

 

Priset för en telefon med Encrochat installerat (Encro-telefon) uppgick enligt 

Nationellt Forensiskt Centrum (NFC) till mellan 1 000 och 2 000 euro beroende på 

modell och inköpskanal. Den uppgiften överensstämmer med Omer Mohammeds 

uppgift om att en ny Encro-telefon kostade 20 000 kr. 
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Encro-telefonerna hade begränsad funktionalitet med ett bestämt antal applikationer 

och det gick inte att installera nya. Kommunikation kunde endast ske med andra 

användare som hade Encro-telefoner. Varje användare hade ett användarnamn, eller 

alias, som var unikt. I de flesta fall var användarnamnet redan bestämt och förvalt när 

telefonen levererades och det bestod vanligen av två engelska ord som hade satts 

samman. För att lägga till en ny kontakt i Encro-telefoner skickades en inbjudan från 

en användare som måste accepteras. I telefonen kunde en användare spara en befintlig 

kontakt under ett smeknamn. 

 

Kommunikationen i Encro-telefoner kunde ske muntligt eller via text och bild.  

 

En Encro-telefon är lösenordskyddad med flera lösenord. När enheten startar upp 

skyddas systemet av ett så kallat disklösenord. De enheter som observerats hade 

funktionen ”Shutdown after inactivity’ aktiverat, vilket innebär att enheten stängs av om 

den inte används inom en 24-timmarsperiod. Efter sådan avstängning måste 

disklösenordet skrivas in igen. 

 

Nästa nivå av säkerhet är ett skärmlösenord. Är enheten inaktiv för länge behöver 

skärmlösenordet skrivas in igen. 

 

På kontaktsidan sker inmatning av ett meddelande och det går att ställa in livslängden 

på meddelandet i antalet dagar, minuter och sekunder. På vissa modeller går det att 

bifoga bilder tagna med kameran. NFC har angett att observationer tyder på att det går 

att vidarebefordra en bild som är mottagen från en annan användare. Däremot kan 

NFC inte med säkerhet att säga vilken användare som tagit bilden.  

 

Under våren 2020 framkom att franska myndigheter inom ramen för sin nationella 

lagstiftning hade fått tillgång till dekrypterade meddelanden i Encro-telefoner genom 

att de tagit sig förbi krypteringstekniken. Vilken teknisk lösning som har använts för att 

bryta krypteringen är belagd med sekretess i Frankrike.  
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Dekrypterade Encro-meddelanden har därefter överlämnats från Frankrike till Sverige 

genom att svenska åklagare har utfärdat europeiska utredningsordrar med begäran om 

att få del av det material som fanns tillgängligt i Frankrike. De utfärdade 

utredningsordrarna har inte innefattat någon begäran om att franska myndigheter 

skulle verkställa någon utredningsåtgärd. De har istället enbart avsett begäran om att få 

del av redan befintligt material, vilket Sverige fått efter rättslig prövning i Frankrike. På 

angivet sätt och efter delningsbeslut har utdrag ur Encro-meddelanden, kopplade till 

vissa specifika användarnamn, förts in i detta mål. 

 

Möjligheten att kunna följa Encro-meddelanden upphörde i princip helt den 13 juni 

2020 i samband med att verksamheten bakom EncroChat insåg att tjänstens kryptering 

hade knäckts. Det sändes då ut ett meddelande till samtliga användare av tjänsten med 

information om att kommunikationslösningen hade utsatts för ”olagligt övertagande” 

av ”statliga organ”. Användarna råddes i meddelandet att omedelbart stänga av och 

göra sig av med sina telefoner. 

 

Nationella operativa avdelningen, Underrättelseenheten (”NOA”) har angett att 

Encrochat närmast kan beskrivas som en marknadsplats för kriminella som präglas av 

skiftande kontakter och snabba beslut.  

 

Bevisvärdering 

 

Det är åklagaren som ska bevisa att de tilltalade gjort sig skyldiga till brott. För en 

fällande dom krävs att det är bevisat utom rimligt tvivel att de har gjort sig skyldiga till 

den gärning som ligger till grund för åtalet. Det uttrycks ibland som att det ska vara 

praktiskt taget uteslutet att det har gått till på något annat sätt än det som åklagaren har 

gjort gällande. I mål som rör systematisk eller nätverksrelaterad brottslighet kan det 

finnas särskilda bevisproblem, men det innebär inte att kravet på åklagarens bevisning 

sänks. Även i en situation där omständigheterna inte förefaller ge utrymme för någon 

alternativ gärningsman krävs i regel att det finns stödjande bevisning som klargör de 

väsentliga delarna av händelseförloppet och positivt knyter den tilltalade vid brottet. 
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Beviskravet utom rimligt tvivel gäller även den omständigheten att de tilltalade haft 

uppsåt. När flera är åtalade för att ha begått brott tillsammans ska varje medverkande 

bedömas efter det uppsåt som ligger denne till last. Den medverkande ska uppfylla 

kravet på uppsåt både i förhållande till det faktiska agerande som utgör främjande och 

till den gärning som utgör huvudbrottet. När flera är inblandade i brottslig verksamhet 

har dock inte alltid varje medverkande vetskap om hur brottet närmare går till och 

detta krävs inte heller för att uppsåtskravet ska vara uppfyllt. Ett grundläggande krav 

vid uppsåtliga brott är att den medverkandes uppsåt täcker brottsrekvisiten enligt den 

tillämpliga straffbestämmelsen. 

 

De tilltalade har fört fram en mängd invändningar mot Encro-materialet. De har gjort 

gällande att det inte är känt hur ursprungsmaterialet samlats in, att det inte varit möjligt 

för dem att kontrollera ursprungsmaterialet, att materialet har bearbetats i flera led 

innan det presenterats för domstol, att det inte varit möjligt att kontrollera hur 

bearbetningen gått till, att materialet är ofullständigt, att vissa meddelanden bara finns 

hos en användare och inte båda som kommunicerat, att positioneringsuppgifter inte är 

tillförlitliga, att det finns osäkerhet avseende s.k. IMEI-nummer, att den s.k. burner-

funktionen, som innebär att meddelanden raderas efter ett förbestämt tidsintervall, 

medför att det inte går att veta om mottagaren av ett meddelande har fått del av det 

och att Encro-telefoner användes av flera användare. Invändningarna medför enligt de 

tilltalade att bevisningen sammantaget inte är tillförlitlig och därför inte kan ligga till 

grund för fällande dom i brottmål.  

 

Enligt 35 kap. 1 § rättegångsbalken ska rätten avgöra vad som är bevisat i målet efter 

en samvetsgrann prövning av allt som förekommit. Utgångspunkten är att det råder fri 

bevisföring och fri bevisprövning. Huvudregeln i svensk rätt är att parterna kan 

åberopa relevant bevisning även om den inte har tillkommit i föreskriven ordning eller 

bevisets ursprung är oklart. I vad mån åtkomsten eller bevisets ursprung ska tillmätas 

någon betydelse är ett förhållande som domstolen har att beakta inom ramen för sin 

fria bevisprövning.  
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Tingsrätten kan konstatera att inhämtande av Encro-materialet har skett genom en 

europeisk utredningsorder med begäran om att få del av material som funnits 

tillgängligt i Frankrike. Förfarandet som sådant ingår som ett led i ett europeiskt 

samarbete för att kunna få tillgång till bevisning som ett annat land inom EU har 

tillgång till och bygger på ett ömsesidigt förtroende och respekt för respektive 

medlemsstats rättssäkerhetssystem. Det material som är åberopat av åklagarna har 

översänts efter beslut från fransk domstol. Som angivits ovan har det alltså inte varit 

fråga om att svensk åklagare har begärt att fransk myndighet ska vidta någon 

utredningsåtgärd. Det har inte heller presenterats någon omständighet som ger 

anledning att tro att Encro-meddelandena inhämtats på sådant sätt att det skulle vara 

fråga om signalspaning. Ted Esplund, som arbetar på underrättelseenheten på NOA 

och som varit ansvarig för den svenska delen när det gäller inhämtande av Encro-

material, har beskrivit hur arbetet har bedrivits från mars 2020. Det har inte 

framkommit något som skulle tyda på att den framlagda bevisningen har tillkommit 

genom överträdelse av någon lagbestämmelse eller tillförts målet i strid med europeiska 

eller internationella överenskommelser. Sammantaget är det tingsrättens bedömning att 

Encro-materialet inte ska åsättas ett lägre bevisvärde än vad som annars hade varit 

fallet på grund av dess tillkomst. Frågan om hur polisen eller åklagarna har kommit 

över bevisningen har därmed en underordnad roll i förhållande till vad som framgår av 

bevisningen.  

 

Det är ostridigt att de Enco-meddelanden som ligger till grund för åtalet inte omfattar 

all den kommunikation som skett mellan de aktuella användarna. Det innebär att 

meddelanden kan ha raderats eller att kommunikation kan skett parallellt via andra 

krypterade eller okrypterade kommunikationskanaler. Det framgår också av Encro-

materialet att det har skett flera röstsamtal med okänt innehåll mellan användarna. Ett 

ofullständigt material kan leda till att det finns utrymme för sådana missförstånd och 

feltolkningar som kan påverka bevisvärdet. Detta medför enligt tingsrätten att 

informationen som framkommer i Encro-meddelandena måste värderas med 

försiktighet. Det innebär dock inte att den information som framgår av Encro-

meddelandena inte kan läggas till grund för bedömningen i målet.  
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3.3  De tilltalade kan knytas till Encro-användarnamnen 

 

3.3.1  Användarnamnet busyquail 

 

Åklagaren har påstått att Omer Mohammed är personen bakom användarnamnet 

busyquail.  

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Användarnamnet busyquail användes under våren 2020 i två Encro-telefoner. Den 

första Encro-telefonen togs i beslag av polis den 10 april 2020 i samband med att 

Omer Mohammed befann sig vid Sahlgrenska sjukhuset tillsammans med Mohammed 

Al Housanys flickvän. När det stod klart att polismannen skulle kroppsvisitera 

flickvännen uppmanade Omer Mohammed henne att ta fram Encro-telefonen, som 

hon hade gömt under sin halsduk.  

 

Den andra Encro-telefonen började ta emot meddelanden den 7 maj 2020. Vid 

husrannsakan på den adress där Omer Mohammeds flickvän och son är bosatta, 

påträffade polisen en mobillåda. På mobillådan anges ett IMEI-nummer som 

överensstämmer med den andra Encro-telefonens IMEI-nummer.  

 

Encro-användaren thuglifestyle anger i sin kontaktbok att busyquail är ”Ostam”. Även 

Encro-användaren ornerymists anger att busyquail är ”Ostam”. Vid husrannsakan i 

bostaden på Rörtången, Kode, som hyrdes av Maziar Vermahmood under våren 2020, 

påträffades en lista som innehåller diverse kontaktinformation med namn och 

smeknamn. I en av anteckningarna står att Ömer Mohammed är Ostam. 
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Encro-användaren randomhat anger i sin kontaktbok att busyquail är ”um”. Encro-

användaren welcomingorchid anger i sin kontaktbok att busyquail är ”kompanjo”. 

 

Den 2 april 2020 skickade thuglifestyle flera namn/smeknamn tillsammans med uppgift 

om användarnamn till wickedivy. Bland dessa uppgifter finns ”Ömer” tillsammans med 

användarnamnet busyquail.  

 

Den 7 april 2020 kl. 9.11 skickade busyquail meddelandet ”Är i järntorget min son han 

tandkäkare” till welcomingorchid. Vidare skrev busyquail att tandläkaren var vid Järntorget 

och att ”Hennes mamma körde oss”. Utredningen visar att Omer Mohammed den 

angivna dagen kl. 09.00 var på en tandläkarmottagning tillsammans med sin son samt 

sonens mamma och mormor.  

 

Samma dag kl. 10.08 skickade busyquail en bild till itchybeer. Bilden visar en stekpanna på 

en spis. Bakgrunden uppvisar tydliga likheter med en bild som polisen tog vid 

husrannsakan i Omer Mohammeds flickväns bostad på Klarinettgatan 

 

Senare samma förmiddag skrev busyquail till randomhat att han var på Musikvägen ”hos 

min brud”. Av utredningen framgår att hans flickvän är folkbokförd på Klarinettgatan 

som ligger i vinkel med Musikvägen. 

 

På kvällen den 7 april 2020 frågade wickedivy busyquail ”Okej vet du någon som har 

nordea??”. Busyquail frågade om det var knas att sätta in på hans ”bruds” konto varefter 

han skickade sin flickväns namn och personnummer till wickedivy. 
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Omer Mohammed har beträffande användarnamnet busyquail uppgett i huvudsak 

följande.  

 

Han kallas Ömer, men inte ”Ostam”. Han har använt Encro-telefonen med 

användarnamnet busyquail vid flera tillfällen från mars 2020, men det är inte hans 

telefon och han har inte skrivit alla meddelandena. Telefonen ägs av en vän till honom 

och vännen har ofta använt Encro-telefonen. Även andra personer har lånat telefonen. 

Han vill inte namnge vännen eller vilka personer i övrigt som har använt Encro-

telefonen.  

 

Det stämmer att den första Encro-telefonen med användarnamnet busyquail beslagtogs 

av polis den 10 april 2020 vid Sahlgrenska sjukhuset. Hans vän skaffade då en ny 

Encro-telefon. Han var med vid anskaffandet, men vill inte kommentera det närmare. 

Även den nya Encro-telefonen använde han av och till. Det är han som har skrivit 

meddelandet den 7 april 2020 kl. 09.11 om att hans son var hos tandläkaren och det är 

antagligen han som skickat sin flickväns namn och personnummer till wickedivy kl. 

22.55 samma dag. Fotografiet på spisen är tagen från hans flickväns lägenhet på 

Klarinettgatan, men han har inte skickat bilden den 7 april 2020 utan det är en gammal 

bild som har skickats vid ett tidigare tillfälle. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Göteborgs tingsrätt ansåg i dom den 29 juli 2021 i mål B 533-21 och B 6972-20 

(”Gamlestadsmålet”) att det var styrkt att Omer Mohammed var ensam användare av 

busyquail, vilket dels grundades på att han då erkände det, dels på att det stöddes av den 

övriga utredningen. Den domen grundar sig i allt väsentligt på samma utredning ifråga 

om vem som var användare av busyquail. Även om tingsrätten inte är bunden av 

prövningen i Gamlestadsmålet, får den tidigare domen ändå viss bevisverkan. Den 

tidigare domen ger alltså stöd för att Omer Mohammed är busyquail.  

 

Omer Mohammed har uppgett att hans tilltalsnamn egentligen är Ömer och att han 

kallas det av flera av de andra tilltalade i målet. Daniel Tadesse och Santino Domini 
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Aleman kallade under sina förhör Omer Mohammed för ”Ömer”. Omer Mohammed 

har också bekräftat att det är han som avses i meddelandet från wickedivy till skilledwelder 

den 7 april 2020 där ”ömer” nämns. Genom den lista som återfanns i bostaden på 

Rörtången, Kode, anser tingsrätten att Omer Mohammed kan knytas till smeknamnet 

”Ostam”, vilket två Encro-användare namngivit busyquail som i sina kontaktböcker.  

 

Omer Mohammeds uppgift om att han inte är huvudanvändare av Encro-telefonen 

busyquail är helt utan detaljer och därmed inte kontrollerbar. Innehållet i meddelandena 

talar för att det genomgående är samma person som har fört konversationerna. Det har 

inte framkommit några språkliga skillnader eller någon osäkerhet kring vem man 

kommunicerar med i meddelandena. Det är inte sannolikt att Omer Mohammed skulle 

ha skrivit meddelandena på morgonen den 7 april 2020 och sent på kvällen samma dag, 

men inte meddelandena däremellan, utan att det skulle ha uppkommit något behov att 

presentera sig. Omer Mohammeds invändning om en annan användare kan därmed 

lämnas utan avseende. Tingsrätten anser sammantaget att det genom den utredning 

som åklagarna har lagt fram är visat att det är Omer Mohammed som ensam har 

använt busyquail. Tingsrätten utgår således från det i den fortsatta bedömningen.  

 

3.3.2  Användarnamnet welcomingorchid 

 

Åklagaren har påstått att Mohammed Al Housany är personen bakom användarnamnet 

welcomingorchid.  

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Den 2 april 2020 skickade thuglifestyle flera namn/smeknamn tillsammans med uppgift 

om användarnamn till wickedivy. Bland dessa uppgifter fanns smeknamnet ”Momo” 

tillsammans med användarnamnet ”welcomingorchid”.  
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I kontaktböckerna i thuglifestyle, solidmartini respektive skilledwelder kontaktböcker anges 

att welcomingorchid har smeknamnet ”Momo” (med varierande stavning). I quaileyes 

kontaktbok anges att welcomingorchid har smeknamnet ”Ghost momo”. 

 

I andra Encro-användares kontaktböcker har welcomingorchid angivits som ”läppen”, 

mini vön”, ”lipp” och ”Big nose”. 

 

Av utredningen framgår att det för welcomingorchid finns registrerade basstations-

uppkopplingar för datumen den 3–6, 8 och 9 april 2020. Under dessa dagar kopplade 

Encro-telefonen mest frekvent upp mot basstationer som täcker området kring och i 

närheten av en adress där Mohammed Al Housanys pappa är folkbokförd och där han 

hade sina tillhörigheter vid husrannsakan den 4 juni 2020. En av de mest frekventa 

basstationerna är Bäckebolsmotet 190 grader, vilket är samma basstation som 

welcomingorchid kopplade upp mot när Mohammed Al Housany den 6 april 2020 

skickade ett meddelande samt en s.k. selfiebild på sig och sin flickvän till randomhat. 

 

Den sista uppkopplingen för welcomingorchid är registrerad den 9 april 2020 kl. 19.43. På 

eftermiddagen den 10 april 2020 knivhöggs Mohammed Al Housany och rånades på 

två telefoner.  

 

Det är utrett att Mohammed al Housany har använt en mobiltelefon med 

telefonnummer som slutar på 8829. Av utredningen framgår att den telefonen 

kopplade upp mot samma basstation eller basstationer i samma områden som 

welcomingorchid den 3–5, 8 och 9 april 2020. Under angivna dagar följde således 

Mohammed Al Housanys vanliga mobiltelefon och Encro-telefonen welcomingorchid 

varandras rörelsemönster.  

 

Mohammed Al Housany har beträffande användarnamnet welcomingorchid uppgett i 

huvudsak följande.  

 

Det stämmer att han kallas Momo, men det är ett vanligt smeknamn för personer som 

heter Mohammed.  
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Encro-telefonen welcomingorchid är inte hans telefon. Han har vid enstaka tillfällen, till 

exempel den 5 och 8 april 2020, lånat Encro-telefonen. Att den har flera användare 

framgår av att olika Encro-användare i sina kontaktböcker har uppgett olika 

smeknamn för welcomingorchid.  

 

Det är han som tagit bilden på sig och flickvännen i sängen strax efter midnatt den 6 

april 2020. Han hade den 5 april 2020 fått låna telefonen av en vän. Av ren nyfikenhet 

gick han in i telefonen för att se om det hade hänt något. Han kände till lösenordet 

sedan tidigare och skrev i statusfältet ”Momo online nu”. Hans vän kom och hämtade 

telefonen morgonen därpå vid kl. 9 –10 tiden. Han vill inte uppge vännens namn. 

 

På morgonen den 8 april 2020 fick han återigen låna Encro-telefonen av samma vän. 

Han hade telefonen fram till kl. 15-16, då han lämnade tillbaka den. Syftet med lånet 

var att försöka få tag på en annan Encro-användare. Han vill inte namnge vem han fick 

låna telefonen av eller vem han ville få tag på. 

 

Skälet till att hans mobiltelefon med nummer som slutar på 8829 vid enstaka tillfällen 

har rört sig på samma sätt som welcomingorchid kan vara för att han har åkt bil 

tillsammans med andra personer. Han minns inget av händelsen den 10 april 2020, då 

han blev knivskuren i Lerum. Han blev av med tre eller fyra telefoner och kontanter. 

Han kan säkert ha blivit av med telefonen 8829 då, men Encro-telefonen welcomingorchid 

fanns inte bland telefonerna. Anledningen till att han hade telefonerna på sig, var för 

att han skulle lämna dem till en vän som skulle komma. Han vill inte uppge vem 

vännen är. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Göteborgs tingsrätt ansåg i Gamlestadsmålet att det var styrkt att Mohammed Al 

Housany var Encro-användaren welcomingorchid. Den domen grundar sig på i allt 

väsentligt samma utredning som i detta mål när det gäller vem som var användare av 

welcomingorchid. Tingsrätten är inte bunden av den prövning som gjorts tidigare avseende 
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denna fråga, men den tidigare domen får ändå viss bevisverkan. Den tidigare domen ger 

alltså stöd för att Mohammed Al Housany är welcomingorchid. 

 

Mohammed Al Housany har medgett att han kallas Momo. Fyra andra Encro-

användare har i sina kontaktböcker angett att användaren av welcomingorchid är Momo 

eller Ghost Momo. Detta, tillsammans med att Mohammed Al Housany vidgått att han 

lånat telefonen vid enstaka tillfällen, ger ett stöd för att welcomingorchid är Mohammed Al 

Housany. Det förhållandet att andra Encro-användare benämnt welcomingorchid på annat 

sätt talar inte emot det.  

 

Mohammed Al Housany har vidgått att han skickat selfiebilden och meddelanden vid 

midnatt den 6 april 2020 och den 8 april 2020. Hans uppgifter om en annan 

huvudanvändare är helt utan detaljer och därmed inte kontrollerbara. Innehållet i 

meddelandena talar för att det genomgående är samma person som har fört 

konversationerna. Det har inte framkommit några språkliga skillnader eller någon 

osäkerhet kring vem man kommunicerar med i chattarna. Om Mohammed Al 

Housany endast skulle ha lånat Encro-telefonen vid två tillfällen borde rimligtvis ett 

behov av att presentera sig ha förelegat. Mohammed Al Housanys invändning om en 

annan huvudanvändare kan därmed lämnas utan avseende. Tingsrätten anser därför att 

det genom den utredning som åklagarna har lagt fram är visat att det är Mohammed Al 

Housany som ensam har använt welcomingorchid. Tingsrätten utgår således från det i den 

fortsatta bedömningen.  

 

3.3.3  Användarnamnet randomhat 

 

Åklagaren har påstått att Mervan Ucar är personen bakom användarnamnet randomhat. 

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Vid husrannsakan i ett fordon den 9 mars 2021 påträffade polisen Encro-telefonen 

randomhat i Mervan Ucars knä. Encro-telefonen togs i beslag och Mervan Ucar gjorde 
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anspråk på den. Vid husrannsakan i Mervan Ucars bostad påträffades en kartong till en 

telefon. Det IMEI-nummer som fanns på förpackningen stämmer överens med Encro-

telefonen randomhats IMEI-nummer. 

 

I skilledwelders kontaktbok anges att randomhat är ”mervan”. Tre andra Encro-användare, 

nämligen busyquail, luckydill och welcomingorchid, har angett att randomhat är ”kurden” 

(med varierande stavning). Av polisens informationssystem framgår att Mervan Ucars 

föräldrar är födda i Turkiet och att hans mamma är född i en stad i södra Turkiet där 

många kurder är bosatta.    

 

Därutöver har recentduck respektive thuglifestyle i sina kontaktböcker benämnt randomhat 

”KING M.BOSS M” respektive ”P18/Kungen”. 

 

Vid undersökning av Encro-telefonen randomhat påträffades två anteckningar, daterade 

den 21 februari och 15 maj 2020, som innehöll mailadressen 

ucar.mervan@hotmail.com   

 

I en annan anteckning i Encro-telefonen angavs att det fanns skulder till ”Ingeborg” 

och ”Botan” med vissa belopp. I en ansökan till åklagare har Mervan Ucar angivit att 

hans flickvän heter Ingeborg. Mervan Ucars bror heter Botan Ucar. 

 

Av Encro-meddelanden framgår att thuglifestyle den 7 april 2020 uppmanade busyquail att 

ta kontakt med Mervan angående kläder, varpå busyquail kontaktade randomhat och 

frågade efter kläder. I en annan dialog bekräftade thuglifestyle till randomhat att han vet att 

det är Mervan.  

 

Mervan Ucar har med något enstaka undantag som saknar relevans för den nu aktuella 

bedömningen valt att inte yttra sig vid huvudförhandlingen.   
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Tingsrättens bedömning 

 

Tingsrätten anser att det genom den utredning som åklagarna har lagt fram är visat att 

det är Mervan Ucar som ensam har använt randomhat. Tingsrätten utgår således från det 

i den fortsatta bedömningen.  

 

 
3.3.4  Användarnamnet itchybeer 

 

Åklagaren har påstått att Santino Domini Aleman är personen bakom användarnamnet 

itchybeer. 

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Encro-användaren quaileye har i sin kontaktbok angivit att itchybeer är ”Santino”. 

Skilledwelder har i sin kontaktbok angivit att itchybeer är ”sante”.  

 

Recentduck har i sin kontaktbok angivit att itchybeer är ”Cuba S”. Thuglifestyle har i sin 

kontaktbok angivit att itchybeer är ”Castro”. Luckydill och welcomingorchid har i sina 

kontaktböcker angivit att itchybeer är ”högsbo”. Busyquail har i sin kontaktbok angivit att 

itchybeer är ”AA partner”.  

 

Utredningen visar att Santino Domini Aleman bor på Tunnlandsgatan som ligger i 

stadsdelen Högsbo. Hans pappa har ursprung på Kuba och hans farfar är född i 

Havanna. I Santino Domini Alemans dator fanns bilder på den tidigare kubanske 

presidenten Fidel Castro. Vidare påträffades ett brev vid husrannsakan i hans bostad 

som innehöll skrivningar om ”dina kubanska färdigheter” och ”fidel” och som innehöll 

smeknamnen ”Sante” och ”Santi”. På kylskåpet fanns en sedel uppsatt där det stod 

”Från Jim Till S”. Under häktestiden skickades brev till Santino Domini Aleman i vilka 

avsändaren skrev ”Free S! 414”. Ett brev undertecknades med ”414 Penny for life”. 

Santino Domini Aleman har under drygt tio år varit folkbokförd på adressen 
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Pennygången i Högsbohöjd, som har ett postnummer som börjar med sifforna 414. 

Lösenordet för Encro-telefonen itchybeer är ”Moder414Jord!”. 

 

I en Encro-konversation den 30 mars 2020 frågade skilledwelder itchybeer om det fanns 

plats för en skoter/vespa (T-max) någonstans, varpå itchybeer svarade att hen skulle lösa 

det. Ungefär en vecka senare, den 6 april 2020, tecknade Santino Domini Aleman ett 

hyreskontrakt för en parkeringsplats för motorcykel i garaget Kaverösporten av 

Poseidon. Han hade sedan tidigare tecknat hyreskontrakt avseende både personbil och 

motorcykel i samma garage, så genom kontraktet den 6 april 2020 hade han tre 

hyreskontrakt för parkering. 

 

Vid husrannsakan den 26 januari 2021 i garaget i Kaverösporten påträffade polisen en 

skoter/vespa (T-max) på den av Santino Domini Aleman hyrda platsen. Köpekontrakt 

avseende skotern är datumstämplat år 2020, men resten av datumet går inte att läsa.  

 

Den 3 april 2020 skrev skilledwelder till itchybeer om en bil och undrade om garaget var 

redo. Några svar från itchybeer finns inte i Encro-materialet, men bland inkommande 

meddelanden i Encro-telefonen skilledwelder påträffas ett antal bildmeddelanden som är 

skärmdumpar på tillgängliga parkeringsplatser i garaget Kaverösporten.  

 

Den 6 april 2020 lämnade itchybeer thuglifestyle en vägbeskrivning. Strax innan hade 

thuglifestyle frågat om det fanns några kameror i garaget, varpå itchybeer svarade nej, 

såvida de inte var dolda. Av konversationen framgår att thuglifestyle befann sig vid Pågen 

och att han skulle möta upp itchybeer vid skyttebanan och sedan bara åka ”raka vägen 

in”. I konversationen nämndes också ”sjukhus området”. Thuglifestyle skickade även en 

bild till itchybeer som visar en bils instrumentpanel och en gata med bageriet Pågen 

längre bort. Efter ett tag skrev thuglifestyle ”Öppna brir”. Av utredningen framgår att 

konversationen, bilden och de tidsmässiga sambanden mellan dessa stämmer överens 

med att skilledwelder visade thuglifestyle vägen till garaget Kaverösporten. 

 

Den 7 april 2020 skrev itchybeer till busyquail och beskrev en mordplan som han hade. 

Ett antal timmar senare skrev busyquail till welcomingorchid att ”S gjorde planen helt själv 
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igår”. Cirka en halvtimme senare skrev busyquail även till thuglifestyle. Av det 

meddelandet framgår bland annat ”Cuba har gjort planen helt ensam”. Några minuter 

senare frågade busyquail itchybeer ”Brosh de du som gjort planen eller”, varpå itchybeer 

svarade ”Yes”.  

 

Samma dag skickade busyquail även ett antal meddelanden till itchybeer som handlade om 

ett behov av att låna pengar. Av konversationen kan utläsas att de skulle träffas och 

itchybeer skickade två bilder till busyquail. Bilderna visar en vägskylt avseende 

Dirigentgatan 2 och en parkeringsplats, som båda ligger i anslutning till Santino 

Domini Alemans bostad. 

 

Den 9 april 2020 förekom en konversation mellan itchybeer och busyquail med anledning 

av att busyquail skulle hämta ”20kassar tjack” från Lantmilsgatan 34 och ta det till 

”garaget”. Av meddelandena framgår att det var promenadavstånd från 

upphämtningsplatsen till garaget och att promenaden skulle ske via ”lantmilstunneln”. 

I ett av meddelandena skrev itchybeer  ”man kör in i min port där MC står”. Sedan 

angav itchybeer att bredvid porten fanns en port som man går in i och som har trappor. 

Av konversationen framgår att itchybeer kände till att garagets belysning tänds när någon 

har åkt in i garaget nyligen. Av utredningen framgår att Lantmilsgatan 34 ligger på 

promenadavstånd från garaget Kaverösporten och att gångvägen leds under en 

trafikerad väg genom en gångtunnel. Som angivits ovan hyrde Santino Domini Aleman 

vid den här tidpunkten tre parkeringsplatser i garaget Kaverösporten.  

 

Av Encro-materialet framgår att itchybeer har skickat ett antal bilder till ironicsteak från 

ett hus i Övralida, Svenljunga kommun. I augusti 2020 swishade Santino Domini 

Aleman ett belopp till husets ägare. Vid husrannsakan i Santino Domini Alemans 

bostad påträffades en extern dator, som innehöll bilder på huset, bland annat en bild 

på Santino Domini Alemans barn som stod framför huset.  

 

Slutligen finns det i Encro-materialet en registrerad uppkoppling för itchybeer. 

Uppkopplingen är registrerad den 12 juni 2020 och avser en mast vars placering och 

riktning täcker Santino Domini Alemans bostad.  
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Santino Domini Aleman har beträffande användarnamnet itchybeer uppgett i huvudsak 

följande.  

 

Det har hänt att han har använt en Encro-telefon för att göra ljusskygga affärer, men 

det har inte skett för att planera mord. Han vet inte vilket användarnamn Encro-

telefonen som han lånade hade.  

 

Det förekommer att han kallas Sante, Santi eller ”S”, men sistnämnda är ju inget unikt 

smeknamn. Hans pappa har ursprung från Cuba. Han har bott i Högsbohöjd sedan 

han var 11 eller 12 år och under många år bodde han på adressen Pennygången som 

har postnummer 414 82. 

 

Utifrån den dialog som ägde rum mellan wickedivy och thuglifestyle den 2 april 2020 tolkar 

han det som att huvudanvändaren av itchybeer är en svensk kille. 

 

Eftersom två Encro-användare har döpt itchybeer till ”Högsbo” i sina kontakter, måste 

det vara en områdestelefon som används av flera personer. Det kan också förklara 

lösenordet som innehåller siffrorna ”414”. 

 

Garaget Kaverösporten ligger på fyra till fem minuters promenadavstånd från hans 

bostad. Han hyr en bilplats och två motorcykelplatser i garaget som samtliga ligger på 

plan tre. Det är inte han som har skickat skärmdumpar på bokningsbara garageplatser i 

garaget Kaverösporten till skilledwelder och han har inte låtit någon person hyra plats i 

garaget via honom. Den skoter/vespa (T -max) som stod i hans garage den 26 januari 

2021 köpte han i november eller december 2020 av en polsk kontakt.  

 

Sanel Talic är en vän som ägde en fastighet i Överlida och det stämmer att det finns 

foto från det huset i hans dator. Det är inte han som har skickat bilder på narkotika 

tagna i det huset.  
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När det gäller den basstation som itchybeer kopplat upp mot, så täcker den inte bara 

hans bostad, utan ett helt bostadsområde.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Itchybeer omnämns i andra Encro-användares kontaktböcker med förnamn, smeknamn, 

område eller annan benämning som kan kopplas till Santino Domini Aleman. I Encro-

materialet finns en uppkoppling avseende skilledwelder. Den avser en mast vars 

placering och riktning täcker Santino Domini Alemans bostad. Lösenordet för Encro-

telefonen itchybeer innehåller en sifferkombination som i viss mån kan kopplas till 

Santino Domini Aleman. 

 

När det gäller garaget på Kaverösporten kan konstateras att itchybeer, liksom Santino 

Domini Aleman, har god kännedom om garaget och hur man tar sig dit både till fots 

och bil. Santino Domini Aleman startade upp ett nytt hyreskontrakt för motorcykel 

efter att itchybeer fått en förfrågan om plats för motorcykel. Någon förklaring till varför 

Santino Domini Aleman gjorde det, när han redan hade tecknat två kontrakt och inte 

köpte en motorcykel förrän i november eller december 2020, har han inte lämnat.  

 

Meddelandena som förekommer den 7 och 9 april 2020 om att ”S” och ”Cuba” hade 

gjort en plan ger enligt tingsrätten stöd för att itchybeer är Santino Domini Aleman. 

Även konversationen den 7 april 2020 om en träff på Dirigentgatan, som ligger i 

anslutning till Santino Domini Alemans bostad, ger ett sådant stöd.  

 

Även det förhållandet att Santino Domini Alemans dator innehöll bilder från ett hus i 

Övralida, som itchybeer har skickat antal bilder på till annan Encro-användare, visar att 

det finns en tydlig koppling mellan itchybeer och Santino Domini Aleman. 

 

Sammantaget anser tingsrätten att utredningen ger ett starkt stöd för att det är Santino 

Domini Aleman som brukar användarnamnet itchybeer. Det gäller även med beaktande 

av att det inte är visat att den T-max som återfanns vid husrannsakan den 26 januari 

2021 var samma T-max som nämndes i Encro-konversationen den 30 mars 2020.  
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Det finns inget i meddelandena som talar för att det skulle vara flera personer som 

använde sig av itchybeer.  

 

Tingsrätten delar inte Santino Domini Alemans tolkning av de meddelanden som den 

2 april 2020 skickades mellan wickedivy och thuglifestyle. Santino Domini Alemans 

uppgifter i det avseendet är helt utan detaljer och framstår mer som en teori än något 

verklighetsförankrat. Det finns inget i utredningen i övrigt som talar för att itchybeer 

skulle vara en svensk kille med anknytning till Dirigentgatan. Tingsrätten anser 

sammantaget att det genom den utredning som åklagarna har lagt fram är visat att det 

är Santino Domini Aleman som ensam har använt itchybeer. Tingsrätten utgår således 

från det i den fortsatta bedömningen.  

 

3.3.5  Användarnamnet luckydill 

 

Åklagaren har påstått att Mattias Kücükkaplan är personen bakom användarnamnet 

luckydill. 

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Encro-användarna recentduck och skilledwelder har i sina kontaktböcker angivit att 

luckydill är ”Matti” (med olika stavning). Itchybeer har i sin kontaktbok angivit att luckydill 

är ”Stockholmaren”.  

 

Encro-användarna randomhat har angivit att luckydill är ”Judas” och welcomingorchid har 

angivit att han är ”Metöö”.  

 

Thuglifestyle har angivit att luckydill är ”Lill Homie”, men thuglifestyle har även i en 

kontaktlista som han den 2 april 2020 skickade till wickedivy angivit att luckydill är 

”Mati”. 
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Den 7 april 2020 kl. 21.56 bad skilledwelder luckydill att fixa ett swishkonto. En kort 

stund senare skickade luckydill ett telefonnummer till skilledwelder. Av utredningen 

framgår att telefonnumret var kopplat till ett bankkonto som tillhör Mattias 

Kücükkaplan.  

 

Av Encro-materialet framgår att lösenordet för att låsa upp Encro-telefonen luckydill är 

”bokhylla12345”. I Mattias Kücükkaplans vanliga mobiltelefon finns ett lösenord till 

ett ”Lol konto” sparat. Lösenordet är ”Bokhylla123”. 

 

Det finns registrerade basstationsuppkopplingar för luckydill under perioden 7 april till 

27 maj 2020. Den basstation som luckydill hade flest uppkopplingar mot är en 

basstation som ligger i området Hovsjö i Södertälje. Av utredningen framgår att 

Mattias Kücükkaplan under perioden 5 till 15 april 2020 betalade med sitt bankkort i 

Hovsjö-området vid elva tillfällen.  Den basstation som är den tredje mest frekventa 

för luckydill ligger i området Karlhov, där Mattias Kücükkaplan bor.  

 

Av Encrp-meddelanden framgår att skilledwelder den 1 april 2020 bad luckydill att leta 

efter en bil som var till salu. Knappt två timmar senare skrev skilledwelder till thuglifestyle 

att ”matti” kanske löser en bil imorgon.  

 

Den 2 april 2020 skrev luckydill till wickedivy och berättade att han hade köpt en T-max 

dagen innan. Av utredningen framgår att Mattias Kücükkaplan den 1 april 2020 köpte 

en T-max av Lingvalls Motor AB. En del av köpeskillingen swishades till Lingvalls 

Motor AB från Mattias Kücükkaplans konto.  

 

Under natten till den 3 april 2020 stals en BMW i Norsborg. På eftermiddagen samma 

dag bad thuglifestyle wickedivy att be ”mati” köra bilen till Jönköping. Direkt efter det 

meddelandet skrev wickedivy till luckydill och frågade om bilen kunde tas till Jönköping. 

Några timmar senare uppmanade thuglifestyle welcomingorchid att boka upp bilhämtning i 

Jönköping med ”mati”.  
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Encro-telefonen luckydill har vid ett antal tillfällen kopplat upp mot basstationer som 

täcker områden där Mattias Kücükkaplan har använt sitt bankkort.  

- Den 3 april 2020 gjordes ett inköp med Mattias Kücükkaplans bankkort på 

Hamburgarprinsen i Södertälje samtidigt som luckydill kopplade upp mot en 

basstation som täcker området där restaurangen ligger. 

- Den 4 april 2020 kl. 02.52 gjordes ett inköp med Mattias Kücükkaplans 

bankkort på MyWay i Södertälje. En minut före inköpet kopplade luckydill upp 

mot en näraliggande basstation. 

- Den 5 april 2020 kl. 14.32 gjordes ett inköp med Mattias Kücükkaplans 

bankkort på Hovsjö Kiosk i Södertälje. Mellan kl. 14.07 och 14.39 kopplade 

luckydill vid 16 tillfällen upp sig mot en basstation i Hovsjö.  

- Den 5 april 2020 förflyttade sig luckydill från Södertälje till Göteborg. Kl. 22.36 

gjordes ett inköp med Mattias Kücükkaplans bankkort på Cirkel K i 

Ulricehamn.  

- Strax efter midnatt den 7 april 2020 kopplade luckydill upp i Södertälje igen. 

Senare samma dag gjorde ett inköp med Mattias Kücükkaplans bankkort på 

Ingo i Södertälje. En minut innan köpet kopplade luckydill upp mot en 

basstation som täcker in adressen för Ingo. Vid 15-tiden samma dag skrev 

luckydill till thuglifestyle att han skulle ”dra käka”. En dryg halvtimme senare 

gjordes ett inköp med Mattias Kücükkaplans bankkort på Hamburgerprinsen i 

Södertälje samtidigt som luckydill kopplade upp vid en basstation som täcker 

området där restaurangen ligger.   

 

Mattias Kücükkaplan har beträffande användarnamnet luckydill uppgett i huvudsak 

följande.  

Han bor i Södertälje. Det kan hända att någon kallar honom ”Matti” eller ”Matte”, 

men han presenterar sig själv inte så. Han har aldrig ägt eller använt en Encro-telefon. 

Han hjälpte en vän att köpa en T-max och han stod som ägare till den under en tid. 

Det lösenordet som finns antecknat i hans Iphone-telefon var ett lösenord till ett 

spelkonto som han hade fått låna av en vän.  
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Mattias Kücükkaplan har med något enstaka undantag som saknar relevans för den nu 

aktuella bedömningen valt att inte besvara några frågor vid huvudförhandlingen.   

 

Tingsrättens bedömning 

 

Luckydill omnämndes i andra Encro-användares kontaktböcker med smeknamn 

hänförligt till Mattias Kücükkaplan alternativt till den region han är bosatt i. En Encro-

användare angav vid översändande av en kontaktlista att luckydill är Matti. Luckydill 

skickade på uppmaning ett swish-nummer som kan knytas till Mattias Kücükkaplan. 

Innehållet i flera Encro-meddelanden visar att det finns en knytning mellan luckydill 

och Mattias Kücükkaplan. Han har i sin vanliga mobiltelefon ett lösenord som nästan 

är identiskt med lösenordet till Encro-telefonen luckydill. Luckydills meddelande om T-

maxen kan knytas till Mattias Kücükkaplan, helt oavsett om hans köp skedde för egen 

eller annans räkning. Dessa omständigheter tillsammans med vad som är utrett om 

luckydills basstationsuppkopplingar och Mattias Kücükkaplans upprepade 

kortbetalningar i närheten av dessa talar med betydande styrka för att Mattias 

Kücükkaplan är personen bakom användarnamnet luckydill.  

 

Mattias Kücükkaplans invändning avseende varför han hade sparat det aktuella 

lösenordet i sin vanliga mobiltelefon är helt utan detaljer. Uppgifterna är inte 

kontrollerbara och hans invändning om att det inte var hans lösenord kan lämnas utan 

avseende. Tingsrätten anser sammantaget att det är visat att det är Mattias 

Kücükkaplan som ensam har använt luckydill. Tingsrätten utgår således från det i den 

fortsatta bedömningen.  

 

3.3.6 Användarnamnet recentduck 

 

Åklagaren har påstått att Maziar Vermahmood är personen bakom användarnamnet 

recentduck. 

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  
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Busyquail har i sin kontaktbok angivit att recentduck är ”PAAAY”. Itchybeer, luckydill och 

thuglifestyle har i sina kontaktböcker angivit att recentduck är ”Paj”. 

 

Encro-användaren fighterfudge har i sin kontaktbok angivit att recentduck är ”Maz”. 

 

Den 6 april 2020 kl. 19.24 skrev skilledwelder till wickedivy att han skulle lämna bilen på 

besiktning om 30 minuter samt att han och Paj ville bli upphämtade på Backa Aröd. 

Av registrerade uppgifter framgår att Maziar Vermahmood vid tillfället ägde en 

personbil med registreringsnummer RYC336 och att den bilen besiktigades på 

Bilprovningen i Aröd den 6 april 2020 kl. 20.05. Betalning för besiktningen gjordes 

med Maziar Vermahmoods kontokort.  

 

Det första meddelandet från recentduck som finns i Encro-materialet är från den 18 april 

2020 och avser en konversation där randomhat undrade vem recentduck är. Recentduck 

svarade ”Paj”. 

 

Den 13 juni 2020 frågade recentduck Encro-användaren harrisonford om hans lur 

fungerade. Han fick svaret att det har hänt något med Encro eftersom det hade gjorts 

tillslag. Harrisonford frågade då recentduck om denne hade ”signal” eller ”wickr”, varpå 

recentduck skickade ”Tndghosttnd” för Wickr och”Pajpaj1” på Snapchat.  

 

Snapchat har angett att kontot ”Pajpaj1” skapades den 18 februari 2020 och är kopplat 

till ett telefonnummer som slutar på 7283. Det telefonnumret har Maziar Vermahmood 

angett i en ansökan om ID-kort hos polisen den 27 februari 2020. Vidare har Snapchat 

informerat om att inloggning på kontot Pajpaj1 skedde 545 gånger under perioden 4 

april 2020 till den 26 januari 2021. Efter det datumet förekommer ingen inloggning. 

Maziar Vermahmood greps den 26 januari 2021 och har varit frihetsberövad sedan 

dess. 

 

Maziar Vermahmood har ett konto registrerat hos Svenska spel. Det e-postkonto som 

är registrerat för det kontot är maziarpaj@hotmail.com. 
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Vid husrannsakan i den bostad där Maziar Vermahmood greps anträffades en bärbar 

dator. På datorn fanns två användare registrerade, varav ett var ett fördefinierat 

gästkonto och det andra var ett manuellt skapat användarkonto med benämningen 

”tnd”. Datorn hade ett antal Wi-Fi-anslutningar, bland annat en anslutning med 

nätverksnamn ”tnds Wi-Fi-nätverk” som hade lösenordet ”pajpajpaj”. I en anteckning 

på datorn fanns noteringen ”bet365pajpaj85=” sparad. Maziar Vermahmood är född år 

1985. 

 

På den beslagtagna datorn fanns också en raderad skärmdump, som tagits på en 

mobiltelefon, se nedan. Av skärmdumpen framgår en mailadress, tndpaj@gmail.com 

och en kontouppgift, maziartnd@live.se.  
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Hos Pinterest och Facebook finns e-postkontot maziartnd@live.se registrerat. 

Visningsnamnet för det kontot är ”Paj Pajjap” hos Pinterest och ”Paj Verza” hos 

Facebook. 

 

I datorn fanns också foto på en flagga med skriven text på. På flaggan har bland annat 

texten ”MAZIAR PAJ TND 421” skrivits.  

 

I Mattias Kücükkaplans mobiltelefon är kontakten ”Paj” inlagd under ett 

telefonnummer som slutar med 9209. Det telefonnumret har Frivården registrerat som 

Maziar Vermahmoods telefonnummer. Samma telefonnummer har Maziar 

Vermahmood också lämnat som kontaktuppgift vid tecknande av hyreskontraktet 

avseende bostaden på Rörtången i Kode.  

 

Maziar Vermahmood har beträffande användarnamnet recentduck uppgett i huvudsak 

följande.  

 

Han har varken ägt eller lånat en Encro-telefon och han har inte skrivit något 

meddelande med en sådan. Han har inte smeknamnet Paj. Det finns dock personer i 

hans umgängeskrets som använder sig av Paj som smeknamn, nämligen Pajtim och 

Pajman. Han har använt ordet Paj som lösenord på sin data samt för något mail- eller 

kontonamn, men inte mer än så. Han har inte något snapchat-, signal- eller wickrkonto. 

Av de telefonnummer som förekommer i utredningen är endast telefonnumret som 

slutar på 1985 hans.  

 

Det stämmer att han har hyrt hus på Rörgången i Kode. Han vet inte vem som äger 

registreringsskylten TND421 som hittades i huset. 

 

Den dator som togs i beslag från adressen där han greps är en dator som han hade fått 

från sin bror. Kontona på datorn har varit hans bror. Han känner inte till nätverket 

med lösenordet ”Pajpajpaj”.  
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Det kan vara så att anteckningen ”bet365pajpaj85=” är en inloggningsuppgift och det 

kan stämma att han haft ett konto på bet365. Han minns dock inte namnet på det 

kontot.  

 

Han vet inte om mailadressen maziartnd@live.se är hans mailadress, men det är 

mycket möjligt. Han känner inte igen att Pinterest och Facebook skulle ha de 

visningsnamn som framgår av utredningen.  

 

Anledningen till att det kan finnas mobilnummer som felaktigt kan knytas till honom är 

för att han inte lämnar ut sitt telefonnummer till myndigheten. I stället har han lämnat 

ut kompisars telefonnummer till polisen, Frivården och hyresvärden på Rörtången.  

 

Han har inte besiktigat bilen den 6 april 2020. En kompis som heter Pajtim ville låna 

bilen och det fick han under förutsättning att han samtidigt besiktade bilen. Pajtim fick 

då låna hans bankkort för att betala för besiktningen. Han vill inte kommentera vem 

Pajtim åkte med. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Tingsrätten anser att den utredning som har presenterats i målet ger ett starkt stöd för 

att Maziar Vermahmood har smeknamnet Paj. De omständigheter som tingsrätten 

beaktar i det avseendet är följande. Paj ville enligt ett Encro-meddelande bli 

upphämtad efter besiktning på Backa Aröd. Det skedde i samband med att Maziar 

Vermahmoods bil besiktigades och betalning för besiktningen genomfördes med hans 

kontokort. Det förekommer flera mailadresser, ensamt eller tillsammans med 

visningsnamn, som kan relateras både till Maziar Vermahmood och smeknamnet Paj. 

Lösenordet till Maziar Vermahmoods nätverk innehåller smeknamnet Paj, liksom en 

skärmdump i hans dator. Även Maziar Vermahmoods Snapchatkonto innehåller 

smeknamnet Paj och är kopplat till ett telefonnummer som Maziar Vermahmood 

lämnat till polisen. Vidare upphörde inloggningarna på Snapchat i samband med att 

han frihetsberövades. I Mattias Kücükkaplans mobiltelefon är kontakten ”Paj” inlagd 

under telefonnummer som Maziar Vermahmood har lämnat till Frivården och 
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hyresvärden på Rörtången. Även texten på flaggan innehåller både Maziar 

Vermahmoods förnamn och smeknamnet Paj.  

 

Därtill kommer att Mattias Aslan under förundersökningen, vid förhör den 22 mars 

2021, uppgav att Maziar Vermahmood har smeknamnet Paj. Vid huvudförhandlingen 

har Mattias Aslan uppgett att det inte är ett namn som han själv använder, att det är 

något som man har hört i Frölunda, men att han inte kan säga att Maziar Vermahmood 

kallas för det. Tingsrätten anser inte att det finns någon anledning att ifrågasätta den 

uppgift som Mattias Aslan lämnade på en öppen fråga vid polisförhör.  

 

Maziar Vermahmood har vidgått att han använt ordet ”Paj ” på data, mail och 

kontonamn och hans uppgifter i det avseendet stöds av utredningen. Hans påstående 

om att personer i hans umgängeskrets använder sig av Paj som smeknamn, liksom att 

han lånat andra personers telefonnummer vid kontakt med myndigheter och hyresvärd 

har dock inget stöd i utredningen. Uppgifterna är helt utan detaljer och inte 

kontrollerbara. Detsamma gäller hans påstående om att han skulle ha lånat ut sin bil 

och kontokort till ”Pajtim” vid besiktningen den 6 april 2020. Maziar Vermahmoods 

uppgifter i det avseendet är så osannolika att de kan lämnas utan avseende.  Hans 

uppgifter påverkar därmed inte tingsrättens slutsats om att han har smeknamnet Paj.  

 

Fyra Encro-användare har i sina kontaktböcker angivit att recentduck är Paj (med 

varierande stavning). En Encro-användare har angett att recentduck är ”Maz”. Recentduck 

har i Encro-konversation presenterat sig som Paj samt skickat uppgifter om Snapchat 

som kan härledas till Paj. Genom dessa omständigheter anser tingsrätten att det är visat 

att det är Maziar Vermahmood som ensam har använt recentduck. Tingsrätten utgår 

således från det i den fortsatta bedömningen.  

 

3.3.7  Användarnamnet skilledwelder 

 

Åklagaren har påstått att Mohamed Dandache är personen bakom användarnamnet 

skilledwelder. 
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Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Encro-användaren shockingcrocodile har i sin kontaktbok angivit att skilledwelder är 

”Dandache”.  

 

Thuglifestyle och welcomingorchid har i sina kontaktböcker angivit att skilledwelder är 

”araben”. Luckydill och randomhat har i sina kontaktböcker angivit att skilledwelder är 

”libanesiska truppen”. Recentduck har i sin kontaktbok angivit att skilledwelder är 

”Hezbulla”. Busyquail respektive Itchybeer har i sina kontaktböcker angivit att skilledwelder 

är ”yaAli/mc gyver” respektive ”Mc Gyver”.  

 

På Mohamed Dandaches mobiltelefon, som tagits i beslag, finns ett wickr-konto med 

användarnamn ”arab3133”. Av Encro-meddelanden den 3 april 2020 framgår att 

thuglifestyle uppmanade welcomingorchid att stämma av vissa frågor med ”araben”, varpå 

welcomingorchid direkt ställde frågorna till skilledwelder.  

 

Mohamed Dandaches familj härstammar från Libanon och han har under perioden 

mars 2018 till oktober 2020 varit skriven på en adress i Beirut, Libanon. Libanon är en 

arabisk stat med arabiska som officiellt språk. 

 

Av en konversation mellan skilledwelder och luckydill den 7 april 2020 framgår att 

skilledwelder ville att hans nummer skulle skickas till en person. Telefonnumret som 

skickades slutar på 9716 och är knutet till Mohamed Dandaches swish. Vidare fanns ett 

SIM-kort med det telefonnumret i en mobiltelefon som beslagtogs från Mohamed 

Dandache. Mohamed Dandache har vid hyra av bil från Hertz angett det 

telefonnumret som sitt telefonnummer. Han har vid de tillfällena legitimerat sig med 

ett libanesiskt körkort.  

 

Den 8 april 2020 skickade skilledwelder meddelandet ”dandache här” till Encro-

användaren vargman. 
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Den 4 april 2020 skickade skilledwelder en bild på en lista över bilar till tre andra Encro-

användare. Skilledwelder skrev i anslutning till det att welcomingorchid skulle åka runt och 

leta efter en bra bil. På bilden syns fingertoppen av ett finger som tillhör den person 

som höll i telefonen. Av analys som NFC har genomfört har fingeravtrycket 

identifierats tillhöra Mohamed Dandache.  

 

Vid två tillfällen, den 2 och 8 april 2020, skrev skilledwelder i olika meddelanden att han 

var på väg till Frivården i Vänersborg. Mohamed Dandache hade inbokade besök hos 

sin handläggare på Frivården i Vänersborg de angivna dagarna.  

 

Den 5 april 2020 skickade skilledwelder flera meddelanden till olika Encro-användare 

angående att han önskade en MSR kortläsare/skrivare. Av kontoutdrag framgår att 

Mohamed Dandache samma dag genomförde ett kortköp för betalning av en MSR-

kortläsare. Vid husrannsakan i huset på Rörtången i Kode, i samband med att 

Mohamed Dandache greps, påträffades en kortläsare av samma modell som köpet den 

5 april 2020 avsåg. Mohamed Dandache har gjort anspråk på läsaren. 

 

Mohamed Dandaches bankkort har använts vid kortköp i närheten av eller längs med 

den väg som skilledwelder förflyttat sig, enligt följande. 

- Den 7 april 2020 kl. 13.47 skrev skilledwelder att de var under Angeredsbron och 

att de strax skulle vara i Bäckebol. Kl. 14.11 genomfördes ett kortköp med 

Mohamed Dandaches kreditkort på Thai Nisa i Hisings Backa. Kl. 14.48 skrev 

skilledwelder att han var på Dormys för att kolla ett fel på bilen som hade dött. 

Golfbutiken Dormys ligger ca 950 meter från Thai Nisa.  

- Den 8 april 2020 genomfördes kl 14.22 ett kortköp med Mohamed Dandaches 

kreditkort på Circle K Stora Höga samtidigt som skilledwelder kopplade upp mot 

mast i närheten.  

- Samma dag, den 8 april 2020, kl. 16.55 genomfördes ett kortköp med 

Mohamed Dandaches kreditkort på Thai Nisa i Hisings Backa samtidigt som 

skilledwelder kopplade upp mot mast i närheten.  
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Den 7 april 2020 skickades ett antal meddelanden mellan skilledwelder och wickedivy. 

Skilledwelder ombads öppna ett bitcoinkonto, varpå skilledwelder kl 21.30 svarade ”haha 

jalla vänta”. Samma minut startades Mohammed Dandaches mobiltelefon, på vilken 

appen ”Blockchain Wallet: Buy Bitcoin” är installerad.  

 

Den 8 april 2020 meddelade skilledwelder att hans batteri skulle ”dö” och ”vi kör wicker 

old shool”. Meddelandet skickades kl. 00.16 och minuten därpå startades Mohammed 

Dandaches mobiltelefon, på vilken appen ”Wickr Me” är installerad.  

 

När det gäller frågan om Maziar Vermahmood har brukat skilledwelder framgår följande 

av utredningen.  

 

Tingsrätten har enligt vad som framgår ovan bedömt att Maziar Vermahmood har 

smeknamnet Paj.  

 

Vid tre tillfällen presenterade sig skilledwelder i konversation med annan Encro-

användare som Paj. Det skedde den 28 mars 2020, 3 april 2020 och 8 april 2020.  

 

Därutöver förekommer en konversation den 29 mars 2020 mellan skilledwelder och 

itchybeer där ett meddelande innehåller ”paj”, se nedan.  

 

 
 
I flera konversationer refererade skilledwelder till ”paj” som tredje person, se nedan.  
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Slutligen framgår av Encro-materialet att skilledwelder i konversation med andra Encro--

användare skrev om ”paj”. Den omnämnda situationen, nämligen att skilledwelder skrev 

om ”Dandache” i konversation med andra Encro-användare förekommer inte.  

 

Mohamed Dandache har beträffande användarnamnet skilledwelder uppgett i huvudsak 

följande.  

 

Han har lånat och använt en Encro-telefon vid ett fåtal tillfällen. När det skedde visste 

han inte vilket användarnamn Encro-telefonen hade. Nu i efterhand vet han att det var 

skilledwelder som han lånade, eftersom han känner igen ett meddelande som han skrivit. 

Det meddelandet är från den 8 april 2020 där skilledwelder skrev ”dandache här” till 

Encro-användaren vargman. Han vill inte uppge vem han lånade Encro-telefonen 

skilledwelder av och han vill inte heller säga vem vargman är.  

 

Han har haft ett wickr-konto, men han minns varken användarnamn eller lösenord. 

Om lösenordet ”arab3133” hittades på Rörtången i Kode kan det stämma att det är 

hans lösenord. 

  

När det gäller bilden på listan där hans finger syns, så behöver det inte var så att han 

tagit bilden. Han vill inte svara på frågan vem som tagit bilden.  
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Den MSR-skrivare som polisen hittade vid husrannsakan i huset på Rörtången i Kode i 

januari 2021 hade han köpt den 9 februari 2020. Den 5 april 2020 genomförde han ett 

exakt likadant köp på uppdrag av skilledwelder. Han betalade på uppdrag av skilledwelder 

och skilledwelder fick MSR-skrivaren. Han kan inte säga vem skilledwelder är och han vet 

inte vad MSR-skrivaren skulle användas till. 

 

Köpet den 5 april 2020 på ST1 gjorde han som ett utlägg åt vänner.  

 

Det är mycket möjligt att han gjort kortköpen på restaurang Thai Nisa den 7 och 8 

april 2020. Av beloppen framgår att han inte kan ha varit där ensam. Den 8 april 2020 

var han där tillsammans med skilledwelder. Han vill inte uppge vem det är.  

 

Det är hans telefonnummer som skilledwelder den 7 april 2020 skickade till luckydill. Han 

minns inte att han skulle ha skickat det och han har ingen förklaring till varför någon 

annan skulle skicka hans nummer.  

 

Om det finns ett registrerat kortköp på Circle K den 8 april 2020, så har han varit där. 

Han var inte ensam vid det tillfället, men vill inte uppge vem eller vilka han var där 

med.  

 

Han har varit på Frivården i Vänersborg och hade då sällskap med annan person.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

En Encro-användare har i sin kontaktbok angivit att skilledwelder är Dandache och fem 

andra Encro-användare har använt olika benämningar på skilledwelder som kan 

förknippas med Libanon, det land som Mohamed Dandache härstammar från. Omer 

Mohammed har i sin kontaktbok använt samma arabiska fras som kontaktuppgift för 

skilledwelder, som han avslutade ett brev till Mohammed Dandache med. Skilledwelder har 

skickat Mohamed Dandaches telefonnummer till annan Encro-användare, med 

förklaringen att det var hans nummer. Skilledwelder har skickat en bild på en telefon 

som Mohamed Dandaches finger syns på. När skilledwelder vid två tillfällen skrev att 
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han skulle till Frivården överensstämde det med inbokade möten som Mohamed 

Dandache hade. När skilledwelder skrev att han hade köpt en MSR-läsare har 

betalningen dragits från Mohamed Dandaches konto. Dessa omständigheter 

tillsammans med det förhållandet att skilledwelders rörelsemönster vid flera tillfällen 

överensstämmer med kortköp som Mohamed Dandache har genomfört medför att det 

finns ett betydande stöd för att han är skilledwelder.  

 

Mohamed Dandache har vidgått att han har skickat ett meddelande från Encro-

telefonen skilledwelder, men förnekat att han skulle ha skrivit något av meddelandena i 

Encro-materialet i övrigt. Hans förklaring om att han vid olika tillfällen måste ha varit i 

sällskap med skilledwelder och att han har köpt MSR-skrivaren på uppdrag av skilledwelder 

innehåller endast vaga uppgifter. Han har inte velat tala om vem skilledwelder är eller 

vilka han i övrigt varit tillsammans med. Hans uppgifter går därmed inte att 

kontrollera, utan utgör enligt tingsrättens bedömning en efterhandskonstruktion som 

kan lämnas utan avseende. Hans uppgifter påverkar därför inte värdet av den övriga 

bevisningen.  

 

När det gäller frågan om Maziar Vermahmood kan ha använt skilledwelder gör 

tingsrätten följande bedömning. Tingsrätten anser att det av utredningen framgår att 

Paj, dvs Maziar Vermahmood, vid tre tillfällen har skrivit meddelanden med Encro-

telefonen skilledwelder. Maziar Vermahmood har vid dessa tre tillfällen presenterat sig. 

Det förekommer även vid ett tillfälle att Mohamed Dandache har presenterat sig. Det 

var i ett meddelande till Encro-användaren vargman, som skilledwelder varken tidigare 

eller senare har haft någon dialog med. Mot den bakgrunden är det inte konstigt att det 

fanns ett behov för skilledwelder att presentera sig för vargman. I övriga dialoger har 

skilledwelder inte presenterat sig, varför det inte kan ha förelegat någon osäkerhet kring 

vem man kommunicerade med i Encro-meddelandena. Det ger ett starkt stöd för att 

Encro-meddelandena i övrigt skrevs av en och samma person. Även innehållet i 

meddelandena i övrigt talar för att det genomgående är samma person som har fört 

konversationerna.  
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Som angivits ovan finns det i utredningen en rad omständigheter som starkt knyter 

Mohammed Dandache till skilledwelder. Förutom att Maziar Vermahmood vid tre 

tillfällen har presenterat sig i Encro-meddelanden finns i utredningen inget som knyter 

honom till Encro-telefonen skilledwelder. Dessutom hänvisas i några meddelanden till 

Paj i tredje person, vilket innebär att det inte kan ha varit Maziar Vermahmood som 

skickat dessa meddelanden. 

 

Mohamed Dandaches invändning om en annan huvudanvändare kan därmed lämnas 

utan avseende. Tingsrätten anser därför att det genom den utredning som åklagarna 

har lagt fram är visat att det är Mohamed Dandache som är huvudanvändaren till 

skilledwelder och att han har skrivit och tagit emot alla meddelanden, utom de där 

Maziar Vermahmood presenterade sig. Tingsrätten utgår således från det i den fortsatta 

bedömningen. 

 

3.3.8  Användarnamnet wickedivy 

 

Åklagaren har påstått att Christoffer Andersson Figoni är personen bakom 

användarnamnet wickedivy. 

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  

 

Christoffer Andersson Figoni har uppgett att om någon kallar honom för något annat 

hans riktiga namn så är det ”Coffe”. Det är utrett att han under uppväxten hade en 

moped av märket Yamaha Slider.  

 

Busyquail, itchybeer, luckydill och thuglifestyle har i sina kontaktböcker angivit att wickedivy är 

”Slider”. Randomhat har i sin kontakbok angivit att wickedivy är ”slajd”. Recentduck och 

skilledwelder har i sina kontaktböcker angivit att wickedivy är ”spindeln coffe” respektive 

”spindeln”.  
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Encro-användaren shockingcrocodile har i sin kontaktbok angivit att wickedivy är ”C 

slider”.  

 

Vid genomgång av Christoffer Andersson Figonis mobiltelefon framkom att hans 

användarnamn på Facebook Messenger är ”Coffe Andersson”. I hans mobiltelefon 

påträffades följande konversation.  

 

 

 

 

Kriminalvården har registrerat smeknamnet ”Slider” för Christoffer Andersson Figoni. 

Registreringen är baserad på en brevgranskning som genomfördes den 30 april 2019 av 

ett brev som Christoffer Andersson Figoni skickat och som han undertecknat med 

”Slider”.   

 

Den 1 april 2020 kl. 12.10 skrev wickedivy till thuglifestile att han tränade och strax var 

klar. Ungefär en halvtimme senare skedde en korttransaktion på träningsanläggningen 

Nordic Wellness i Stenungsund med Christoffer Andersson Figonis bankkort. Kl. 

14.31 skrev wickedivy till thuglifestyle att han skulle hämta sin bil som stod parkerad på 

pendelparkeringen i Stenungsund.  

 

Den 3 april 2020 skickade wickedivy en bild till welcomingorchid. På bilden syns flera 

mobiltelefoner i en plastpåse. I bildens vänstra nederkant syns ett par beige-svarta skor 

med ljus sula och en röd detalj vid tungan. I Christoffer Andersson Figonis 

mobiltelefon fanns tre bilder där skor med liknande utseende kan iakttas. På två av 

dessa bilder syns att det är Christoffer Andersson Figoni som bär skorna.  

 

Den 5 april 2020 kl. 01.02 uppmanade thuglifestyle welcomingorchid att fråga ”coffe” om 

han hade varit på ett möte vid ICA Focus vid Korsvägen dagen innan. Två minuter 

senare, kl. 01.04 skrev welcomingorchid till wickedivy och frågade om han varit på möte 

”igår” vid ICA Focus vid Korsvägen.  
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Den 20 maj 2020 skickade wickedivy ett fotografi av en annan mobiltelefon till 

skilledwelder. På bilden syns del av en spegelbild av den person som höll i 

mobiltelefonen. På spegelbilden kan delar av huvudformen och hårfästet samt i viss 

mån hårfärg iakttas.  

 

Den 24 maj 2020 skrev wickedivy till randomhat ”Bror ja har begravning imorgon”. 

Dagen efter, den 25 maj 2020, hölls en begravningsgudstjänst för Christoffer 

Andersson Figonis farmor. 

 

När det gäller innehållet i Encro-meddelandena har wickedivy vid tre tillfällen, den 2, 7 

och 8 april 2020, skickat meddelanden till skilledwelder där han skrev om en kvinna som 

heter Hannah (med varierande stavning). Christoffer Andersson Figonis flickvän heter 

Hannah.  

 

Christoffer Andersson Figoni har beträffande användarnamnet wickedivy uppgett i 

huvudsak följande.  

 

Han har aldrig ägt eller använt en Encro-telefon och det är inte vid något tillfälle han 

som skrivit från wickedivy. Han vet inte heller vem wickedivy är. 

 

Han har ägt en Yamaha Slider, men han har aldrig själv kallat sig för Slider och han har 

aldrig hört någon annan kalla honom det. Han minns inte meddelandet där frågan 

”vilken coffe” besvarades med ”slider” och han kan inte heller uppge vem den andra 

personen är. Det stämmer inte att han har undertecknat ett brev med ”Slider” när han 

var häktad. Han har bett att få se brevet, men har inte fått se det.  

 

Han har inte tränat på Nordic Wellness i Stenungsund den 1 april 2020 och har inte 

gymkort på träningsanläggningen. Han vet inte något om det kortköp som har skett 

med hans bankkort. Han vet inte om det är han eller någon annan som har handlat. 

Han hade vid det tillfället ingen bil. 
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Skorna som man ser på bilden som wickedivy skickade till welcomingorchid är inte hans.  

 
 
 
Tingsrättens bedömning 

 

Polismännen David Wunsch och Per Eriksson har uppgett att Christoffer Andersson 

Figoni är känd under smeknamnet Slider eller Slider Coffe. Per Eriksson har uppgett 

att han inte känner till någon annan person som kallas ”Slider”. Det finns ingen 

anledning att ifrågasätta polismännens uppgifter och tingsrätten anser därmed att det är 

visat att Christoffer Andersson Figonis smeknamn är Slider. Det är också genom 

Christoffer Andersson Figonis egna uppgifter klarlagt att han kallas Coffe.  

 

Sex Encro-användare har i sina kontakböcker angivit att wickedivy är Slider (”slider”, ”C 

slider” eller ”slajd”). Därutöver har en Encro-användare benämnt honom som 

”spindeln coffe” och en annan som ”spindeln”. Därtill kommer att Kriminalvården i 

sitt interna register har registrerat att Christoffer Andersson Figoni har smeknamnet 

”Slider”. Det är besvärande för honom trots att brevet som gav upphov till 

Kriminalvårdens registrering inte finns i behåll. Nämnda omständigheter tillsammans 

med det förhållandet att Christoffer Andersson Figoni själv i en konversation från 

september 2018 presenterade sig som Slider ger ett starkt stöd för att han är wickedivy.  

 

När det gäller kortköpet som genomfördes med Christoffer Andersson Figonis 

bankkort på träningsanläggningen Nordic Wellness i Stenungsund kan följande 

konstateras. Kortköpet gjordes i tidsmässigt nära samband med att wickedivy skrev att 

han befann sig i Stenungsund och skulle träna. Det är besvärande omständigheter för 

Christoffer Andersson Figoni. Någon förklaring till kortköpet har Christoffer 

Andersson Figoni inte lämnat. Däremot har han uppgett att han inte kan ha tränat på 

den angivna anläggningen, eftersom han saknade gymkort. Av utredningen framgår att 

Christoffer Andersson Figoni hade sparat en film, inspelad inifrån träningsan-

läggningen Nordic Wellness i Stenungsund, på sin vanliga mobiltelefon. Hans 

invändning om att han saknade gymkort påverkar inte tingsrättens uppfattning att 

kortköpet tillsammans med Encro-meddelandena ger stöd för att han är wickedivy.  
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Övriga omständigheter, såsom likheter mellan skor som Christoffer Andersson Figoni 

burit och skor på bild i Encro-telefonen, Encro-meddelandena rörande mötet vid ICA 

Focus, spegelbilden, begravningen, förekomsten av flickvännens namn i Encro-

konversationer, pekar alla i samma riktning som den övriga bevisningen. Även om det 

för vart och ett av dessa omständigheter kan finnas alternativa förklaringar, såsom att 

det till exempel hållits fler begravningsgudstjänster den aktuella dagen än för 

Christoffer Figoni Anderssons farmor, så anser tingsrätten att de förstärker värdet av 

den övriga bevisningen.  

 

Med hänsyn till det redovisade anser tingsrätten att det är visat att det är Christoffer 

Andersson Figoni som ensam har använt wickedivy. Tingsrätten utgår således från det i 

den fortsatta bedömningen.  

 

3.3.9  Användarnamnet thuglifestyle 

 

Åklagaren har påstått att Daniel Tadesse är personen bakom användarnamnet 

thuglifestyle. 

 

Göteborgs tingsrätt har i Gamlestadsmålet ansett det vara styrkt att Daniel Tadesse är 

Encro-användaren thuglifestyle. Även Hovrätten för Västra Sverige har i dom den 28 maj 

2021 (mål B 2659–21) ansett att det är Daniel Tadesse som är användaren thuglifestyle. 

De båda domarna grundar sig i stora delar på samma utredning såvitt avser vem som är 

användare av thuglifestyle som presenterats i detta mål, även om både åklagarna och 

Daniel Tadesse har åberopat tillkommande bevisning. Tingsrätten är inte bunden av 

den prövning som gjorts tidigare avseende denna fråga, men de tidigare domarna får 

ändå viss bevisverkan.  

 

Av utredningen har framkommit bland annat följande.  
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Utredningen visar att busyquail, recentduck och skilledwelder i sina kontaktböcker har 

angivit att thuglifestyle är TT. Itchybeer har angett att thuglifestyle är SmokeY.  

 

Randomhat har i sin kontaktbok angett att thuglifestyle är biggie. Flera andra Encro-

användare har i sina kontaktböcker angivit att thuglifestyle är tjocken, tjockens nya, fetis, 

tt och tj-421.  

 

Polismannen Per Eriksson har uppgett att Daniel Tadesse kallas för Tjocken och att 

det från början var ett öknamn som blivit en del av Daniel Tadesses identitet. Per 

Eriksson har också berättat att när man ute på gatan pratar illa om Daniel Tadesse, då 

använder man sig av negativa ord som är förknippade med att han har en tjock 

kroppshydda.  

 

Av en promemoria som polisinspektör Joakim Simonsson har upprättat framgår att 

han har träffat Daniel Tadesse många gånger under åren 2018 – 2018 och att han då 

kallades Tjocken av de flesta i Tynnered. 

 

Polismannen David Wunsch har uppgett att han vet att det i polisens handlingar är 

registrerat att Daniel Tadesse kallas för Tjocken, men att det inte är något namn som 

han själv använder eller som han känner till från den tid han arbetade som 

ungdomspolis i området. 

 

Mattias Aslan har vid förhör under förundersökningen den 22 mars 2021 uppgett att 

han har hört att Daniel Tadesse har smeknamnet ”Tjocken”. 

 

Vid tömning av Christoffer Andersson Figonis mobiltelefon återfanns en film som 

visade när Daniel Tadesse åt mat. På inspelningen hörs någon säga ”Tjocken fyller år”.  

 

Vid genomgång av Mohamed Dandaches mobiltelefon anträffades kontakter i 

Snapchat. I Snapchats kontaktbok angavs att ”TT” hade användarnamnet 

”southcentral031”. 
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Vid genomgång av Omer Mohammeds mobiltelefon anträffades kontakter i Snapchat. 

I Snapchats kontaktbok angavs att ”TND 421 ” hade användarnamnet 

”southcentral031”. 

 

Vid genomgång av Mattias Kücükkaplans mobiltelefon anträffades kontakter i 

Snapchat. Det framgår att han är vän med ”southcentral031”. 

 

Vid sökning i Snapchat på ”southcentral031” i Snapchat kommer den användare upp 

som framgår av följande skärmdump. 
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Av skärmdumpen framgår att visningsnamnet på ”southcentral031” är skrivet med 

tigrinska alfabetet. Auktoriserad tolk har översatt det som står på tigrinska till namnet 

”Daniel Tadese”, varvid tolken har uppgett att efternamnet kan stavas med ett eller två 

”s” beroende på hur personen har valt att stava namnet i Sverige.  

 

Encro-telefonen thuglifestyle har kontrollerats mot datatrafik avseende Encro-positioner 

under perioden 6 april till 5 juni 2020. De mest frekventa basstationerna, som 

gemensamt svarar för ca trettio procent av det totala antalet uppkopplingar, är 

basstationer som dels ligger nära en stuga som Daniel Tadesse hyrde i Ljungskile, dels 

nära Sehlstedtsgatan på Hisingen i Göteborg. På Sehlstedtsgatan bodde Mervan Ucar 

och vid husrannsakan i hans lägenhet återfanns medicin och receptkvitto som tillhörde 

Daniel Tadesse. Några minuter efter receptkvittots tidsangivelse, användes Daniel 

Tadesses kort vid ett köp i en affär i Kungsbacka.  

 

Av Encro-materialet framgår att det i Encro-telefonen thuglifestyle fanns en bild över en 

annan mobiltelefon, som den 8 april 2020 skickades till en annan användare, där en 

personens ansikte och fingrar reflekteras på mobiltelefonens skärm.  

 

Den 27 mars 2020 stoppades Daniel Tadesse av polis vid 11.30-tiden vid Lillekärr 

Södra när han körde personbil med registreringsnummer OPK716. På sätet bredvid 

honom fanns en väska som bland annat innehöll en mobiltelefon. Av utredningen 

framgår att mobiltelefonen uppvisade tydliga likheter med en telefon av modell Aquaris 

X2, vilket är den telefonmodell som motsvaras av Encro-telefonens IMEI-nummer. 

Av foto på mobiltelefonens skärm som polisen tog kan utläsas att SIM-kortet som 

användes i telefonen var från Nederländerna (KPN) och att telefonen kopplade upp 

mot operatören Telia. Av utredningen framgår att thuglifestyles SIM-kort kommer från 

KPN Mobile Netherlands BV.  

 

Senare samma dag, kl. 14.38 och 14.51, registrerades thuglifestyle i en systemlogg kopplad 

till datatrafik i operatörens mobilnät mot en basstation i Jönköping. Kort därpå, kl. 
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15.02, kl. 15.04 och 15.05, användes Daniel Tadesse betalkort för en 

betalningsreservation och två genomförda kortbetalningar på Preem i Gränna. Senare 

på kvällen, kl. 22.43, registrerades thuglifestyle i en systemlogg kopplad till datatrafik i 

operatörens mobilnät mot en basstation i Södertälje.  

 

Den 28 mars 2020 kl. 03.43 användes Mattias Kücükkaplans betalkort för ett 

misslyckat köp av parkeringsbiljett för ovan nämnda personbil med 

registreringsnummer OPK716 på Törnrosavägen i Södertälje. Samma natt kl. 04.43 

registrerades thuglifestyle i en systemlogg kopplad till datatrafik i operatörens mobilnät 

mot basstation belägen i Södertälje i området för Mattias Kücükkaplans bostad.  

 

Senare på eftermiddagen den 28 mars 2020, kl. 13.43, registrerades thuglifestyle i en 

systemlogg kopplad till datatrafik i operatörens mobilnät mot basstation belägen i 

Tubo i Södertälje. Vid 15-tiden fick Daniel Tadesses personbil med 

registreringsnummer OPK716 en parkeringsanmärkning på Björgatan 1 i Södertälje, 

som ligger i området för basstationen i Tubo. Parkeringsboten betalades den 31 mars 

2020 med Daniel Tadesses betalkort.  

 

Den 30 mars 2020 kl. 13.16 användes Daniel Tadesse betalkort på en hudmottagning i 

Kungsbacka för ett patientbesök där patienten var Daniel Tadesse. Kl. 13.26 

registrerades thuglifestyle i en systemlogg kopplad till datatrafik i operatörens mobilnät 

mot basstation i Kungsbacka.  

 

På kvällen samma dag, kl. 21.19, iakttog en polispatrull att Daniel Tadesse körde 

tidigare nämnda personbil med registreringsnummer OPK716 på Utmarksgatan 56 i 

Bräcke i Göteborg. Strax därpå, kl. 21.39, registrerades thuglifestyle av nedkopplande 

basstation i Eriksberg i Göteborg.  

 

Den 15 april 2020 kl. 21.18 registrerades thuglifestyle av basstation på Lindholmen i 

Göteborg. Samma dag kl. 21.45 och 21.55 skedde korttransaktioner på Radisson Blu 

Riverside Hotel i Lindholmen med Daniel Tadesses kort. Kl. 22.40 användes kortet för 

köp på ICA Kvantum i Stenungsund.  
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Den 17 april 2020 kl. 18.00 genomförde polisen en fordons- och förarkontroll av 

personbil OPK716 på Säterigatan i Eriksberg i Göteborg. I bilen färdades bland annat 

Daniel Tadesse. Strax därpå, kl. 18.19, registrerades thuglifestyle av basstation i Eriksberg 

i Göteborg.  

 

Daniel Tadesse har beträffande användarnamnet thuglifestyle uppgett i huvudsak 

följande.  

 

Han har inte använt Encro-telefonen thuglifestyle. Han kallas inte Tjocken eller TT. Han 

har inget snapchatkonto och kan inte tigrinska.  

 

Han är bekant med Mervan Ucar, men har aldrig varit i hans lägenhet. Han fick hjälp 

av Mervan Ucar med att förvara sin medicin i hans kylskåp och skulle hämta den några 

dagar senare.  

 

Den 27 mars 2020 hade Omer Mohammed lånat båda hans bankkort och förmodligen 

även hans bil. Hans plånbok med bankkort ligger i bilen. Efter att han hade blivit 

stoppad av polis vid Lillekärr Södra tror han att han mötte upp Omer Mohammed, 

som tog hans bil, medan han själv tog en annan bil. Han var inte med på resan till 

Stockholm. Han fick en swishöverföring om 1 500 kr av en annan person, som 

betalning för att hans kort hade använts.  

 

Han har inte bott på hotell den 15 april 2020, utan det var Omer Mohammed som 

lånade hans kort för betalning. Han använder inte själv sina kort fysiskt, utan han har 

dem på My Wallet på mobilen.  

 

När han stoppades av polis den 17 april 2020 satt han i en bil med flera andra 

personer.  

 

Han har inte kört personbil i Bräcke den 30 mars 2020, utan polisen måste ha misstagit 

sig.  
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Tingsrättens bedömning 

 

När det gäller datatrafik talar utredningen för att positioneringsuppgifter som är 

kopplade till datatrafik bygger på systemloggar som inte alltid har exakt tid för 

uppkoppling, till skillnad från positioneringsuppgift från exempelvis samtal och sms-

meddelanden.  

 

Det är enligt tingsrätten utrett att Daniel Tadesse haft en krypterad Aquarius X2 

telefon med ett SIM-kort från KPN som kopplade upp mot operatören Telia i sin 

besittning. Hans förklaring till att han hade det abonnemanget för att det var billigt är 

inte trovärdig.  

 

Det är genom uppgifter från Per Eriksson och Mattias Aslan samt filmen i Christoffer 

Andersson Figonis mobiltelefon utrett att Daniel Tadesse har smeknamnet Tjocken. 

Någon anledning att ifrågasätta förhörspersonernas uppgifter har inte framkommit. 

Det gäller även om Mattias Aslan vid huvudförhandlingen inte ville stå för vad han 

sagt under förundersökningen. Det är också genom Mohamed Dandaches benämning 

av Daniel Tadesses Snapchatkonto, som är samma benämning som Mohamed 

Dandache har använt i kontaktboken för thuglifestyle, utrett att Daniel Tadesse även har 

smeknamnet TT. 

 

Åtta Encro-användare har i sina kontaktböcker benämnt thuglifestyle med Daniel 

Tadesses smeknamn eller annan beteckning som kan härledas till honom, vilket är 

besvärande för honom.  

 

Thuglifestyle har i stor utsträckning kopplat upp sig mot mobilmaster som ligger i 

anslutning till platser som Daniel Tadesse kunnat knytas till. Daniel Tadesse har invänt 

att uppkopplingarna endast avser några nätters nattvila i närheten av Ljungskile-masten 

under den aktuella perioden. Det är riktigt att utredningen inte ger stöd för annat än att 
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thuglifestyle befunnit sig nära stugan i Ljungskile under tre nätter, under del av en natt 

samt under några timmar en eftermiddag. Tingsrätten, som konstaterar att utredningen 

inte visar dagliga positioneringar under den aktuella perioden, anser att den 

omständigheten är av mindre betydelse. Den påverkar inte det förhållandet att ca 30 

procent av de ca 4 400 uppkopplingarna som gjorts under perioden har skett i 

anslutning till platser som Daniel Tadesse har anknytning till.  

 

Daniel Tadesse har vidare invänt att uppkopplingarna inte alltid var den närmaste i 

förhållande till vad åklagarna har angett. Av utredningen framgår att NFC har klarlagt 

att det avtryck som Encro-telefonerna lämnar är kontakten med mobilnätet och 

basstation, men att det inte är möjligt att uttala sig om i vad mån det är närmaste 

basstation. Åklagarna har gjort gällande att det inte alltid är närmaste basstation som 

kopplas upp, vilket kan beror på topografin eller vilken mast som har utrymme för 

uppkoppling. Tingsrätten anser inte heller att Daniel Tadesses invändning i detta 

avseende får någon avgörande betydelse för bedömningen. 

 

Den spegelbild som syns på bilden i thuglifestyle visar en person som har mörk hy och 

lite kraftigare fingrar. Tingsrätten anser att det överensstämmer väl med Daniel 

Tadesses utseende. Tingsrätten noterar också att ett Volkswagen-märke kan iakttas på 

bilden och att Daniel Tadesse vid den tidpunkten var ägare till en personbil av det 

märket.  

 

Därtill kommer att thuglifestyle den 27 och 28 mars 2020, 30 mars 2020 samt 15 och 17 

april 2020 kopplade upp sig mot basstationer i närheten av platser där Daniel Tadesse 

eller hans bil befann sig eller där hans bankkort användes.  

 

Daniel Tadesse har invänt att han inte har använt sitt bankkort i Gränna den 27 mars 

2020 och inte heller åkte till Södertälje, utan att det var Omer Mohammed som hade 

lånat både hans bil och hans bankkort. Han har också berättat att hans bankkort brukar 

ligga i bilen och att han själv betalar med den elektroniska plånboken My Wallet. Av 

den tillkommande utredning som åklagarna har presenterat har framkommit att Omer 

Mohammeds telefon på eftermiddagen och kvällen den 27 mars 2020 befann sig i 
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Göteborg och att flera röstsamtal ägde rum med närstående till Omer Mohammed. 

Vidare framgår att Omer Mohammed övernattade på Gothia Towers den natten. 

Daniel Tadesses invändning om att det är Omer Mohammed som lånat hans bil och 

bankkort för att resa tur och retur till Södertälje är därmed motbevisad. Även 

påståendet om att Daniel Tadessse själv använder sig att elektronisk plånbok för 

betalning med sina kort är motbevisad genom det besked som banken har lämnat om 

att inget av hans kort är kopplat till någon elektronisk plånbok av den sort som han 

angivit.  

 

När det gäller betalningen på hotellet på Lindholmen har Daniel Tadesse invänt att han 

säkert har lånat ut sitt bankkort till Omer Mohammed vid det tillfället, även om han 

själv inte minns det. Omer Mohammed har lämnat vaga och intetsägande uppgifter 

kring hur hotellbokningen gått till och har i övrigt sagt att han måste ha haft kortet för 

att handla på ICA i Stenungsund senare på kvällen. När det gäller köpet på ICA i 

Stenungsund har åklagarna genom tillkommande utredning visat att Omer 

Mohammeds telefon inte var i Stenungsund den kvällen, utan att den användes för 

utgående samtal och var i rörelse i göteborgsområdet.  

 

Daniel Tadesses och Omer Mohammeds uppgifter är inte trovärdiga och har, såvitt 

avser köpet i Stenungsund, motbevisats av den tillkommande bevisningen. Det är 

således visat att det var Daniel Tadesse som använde sitt bankkort vid hotellet på 

Lindholmen, samtidigt som thuglifestyle positionerade sig i närheten. När det gäller köpet 

på ICA i Stenungsund kan det mycket väl varit Daniel Tadesse själv som genomförde 

köpet. Det skulle innebära att han befann sig på en annan plats än Encro-telefonen, 

eftersom den enligt utredningen var kvar i göteborgsområdet. Det skulle i och för sig 

tala emot att det var Daniel Tadesses Encro-telefon, men han kan också ha lämnat kvar 

den i Göteborg. Det rör sig om ett enstaka tillfälle som ska ställas mot den utredning 

som har presenterats i övrigt. Mot bakgrund av det anser tingsrätten inte att det på 

något avgörande sätt försvagar värdet av utredningen i övrigt.  

 

Daniel Tadesse har även invänt att Encro-telefonen thuglifestyle inte är i beslag, att 

Encro-telefoner kan ha flera IMEI-nummer och att det därför inte är möjligt att ha 
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kännedom om thuglifestyles IMEI-nummer. Av utredningen framgår att det finns 

mobilenheter som har plats för två SIM-kort och att enheten då har tilldelats två IMEI-

nummer. Vidare framgår av utredningen att Encro-telefonernas IMEI-nummer, som 

normalt fungerar som ett serienummer och som kan identifiera mobiltelefonen, ändras 

fortlöpande genom EncroChat OS och därför inte stämmer med telefonens egentliga 

IMEI-nummer. Tingsrätten kan dock konstatera att det är just det IMEI-nummer som 

angivits för Encro-telefonen thuglifestyle, som har lämnat avtryck i basstationer på det 

sätt som har beskrivits ovan. Om thuglifestyle, vid sidan av detta IMEI-nummer, kunnat 

avge även andra IMEI-nummer saknar därmed relevans.  

 

Sammantaget medför ovan redovisade omständigheter att det är styrkt att det Daniel 

Tadesse är personen bakom thuglifestyle. Det finns inget i Encro-meddelandena som 

tyder på fler än en användare. Tingsrätten anser därför att åklagaren har bevisat att det 

är Daniel Tadesse som ensam stått bakom och skrivit de meddelanden som framgår av 

thuglifestyles Encro-material. Tingsrätten utgår således från det i den fortsatta 

bedömningen.  

 

3.4  Domsbilaga 1  – Människorov m.m. 

 

3.4.1  De tilltalades inställningar 

 

De tilltalade har förnekat vad åklagaren lagt envar av dem till last och bestritt ansvar 

för brott.  

 

Maziar Vermahmood har inte någon erinran mot yrkandet om bevisbeslag avseende 

den bärbara datorn.  

 

Mattias Aslan har medgett Pierre Grundquists talan om bättre rätt till i penningbeslag 

taget banktillgodohavande. 

 

Från förhören med de tilltalade antecknas följande.  
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Daniel Tadesse: Han känner inte Pierre Grundquist eller Thomas Zozo Touma och vet 

inget om incidenterna den 78 april 2020. Han har inte någon kommentar i fråga om 

han känner Mattias Aslan. Han känner inte Evel Matte.  

 

Mohamed Dandache: Han känner inte Pierre Grundquist eller Thomas Zozo Touma. 

Han minns inte vad han gjorde den 7 april 2020. Han använde inte Encro-telefonen 

med användarnamnet skilledwelder den kvällen. Han har inte sökt efter, skadat, rånat 

eller fört bort någon.  

 

Christoffer Andersson Figoni: Han känner inte Pierre Grundquist eller Thomas Zozo 

Touma. På eftermiddagen den 7 april 2020 hämtades han upp vid NK, varvid han, 

Pontus Lindstrand och Alexander Söder åt på Grimmereds pizzeria. Därefter åkte de 

till Acapulco padelcentrum och spelade padeltennis. De åkte dit på vinst och förlust. 

Det fanns en ledig bana längst in i hallen. Det finns ofta lediga banor efter att någon 

med abonnemang ställt in eller inte dykt upp. När det finns en ledig bana är det bara 

att ta den. Det är möjligt att de betalade kontant. Sannolikt var det kl. 18.00-19.00. 

Därefter följde han med Alexander Söder hem och duschade. De blev upphämtade av 

en kompis. Han har inte träffat eller talat med Alexander Söder på häktet. Efter det att 

han blev frigiven från anstalt för ett par år sedan har han bara varit på pizzerian en 

gång. 

 

Maziar Vermahmood: Han vet inte vad han gjorde den 7–8 april 2020. Han känner inte 

till Pierre Grundquist och vet inte något om händelserna eller överföringen till Mattias 

Aslan. Överföringen förefaller ha rört sig om köp av en båt, men han hade inget med 

detta att göra.  

 

Omer Mohammed: Han och Mohammed Al Housany har umgåtts. Den 7 april 2020 

var han antagligen på Amundön och kan ha frågat Pierre Grundquist och Thomas 

Zozo Touma vilka de var. Det var ingen som skrattade åt honom. Om han var på 

Amundön åkte han därefter hem. Han har inte varit delaktig i något rån. Det behöver 

inte ha rört sig om något rån. Det är möjligt att han sökte på registreringsnummer med 
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sin vanliga telefon. Han har dock inte eftersökt någon. Han fixade ett Nordeakonto, 

hans flickväns, som det skickades pengar till. Han skulle tjäna en slant på det. Pengarna 

sägs ha kommit från ett båtköp. Det kan ha varit så att Pierre Grundquist och Thomas 

Zozo Touma köpte en båt. Han vet inte var pengarna kom ifrån och han skulle ta ut 

dem kontant. Det var inte Maziar Vermahmood som kontaktade honom om pengarna. 

 

Mohammed Al Housany: Det är möjligt att han var med Omer Mohammed på 

Amundön eller Billdalsbadet den 7 april 2020. Han stötte dock inte på Pierre 

Grundquist eller Thomas Zozo Touma. Han vet inte vem Pierre Grundquist är. 

Thomas Zozo Touma bodde under hans uppväxt på gården intill hans. Han letade inte 

efter någon. Av åklagarens ”höklistor” framgår att han åkte hem efter att ha varit på 

Amundön. Dagen därpå skrev ”Achmed” att han skulle ”markera” en person. Han 

åkte hem till personen och ringde på porttelefonen. Personen skrek att han skulle ringa 

polisen. Då önskade han personen en trevlig dag och åkte därifrån. Han skulle bara tala 

med personen om att inte ringa polisen. Han visste inte vad som hänt dagen innan.  

 

Mervan Ucar: Han har inte hotat eller slagit Pierre Grundquist. I övrigt vill han inte 

svara på åklagarens frågor.  

 

Mattias Kücükkaplan: Han är uppväxt på samma gård som Thomas Zozo Touma och 

känner ej Pierre Grundquist. För ett tag sedan flyttade han till Södertälje för att få ett 

miljöombyte och ta avstånd från vänner. Han känner några av de medtilltalade. I övrigt 

vill han inte svara på de frågor som åklagaren ställt.  

 

Mattias Aslan: Han är 36 år, arbetar på Volvo lastvagnar och har tre barn. Han har ett 

stort båtintresse. Han är uppvuxen i samma område som de medtilltalade och känner 

de flesta. Det är dock stor åldersskillnad på dem. De umgås inte. Maziar Vermahmood 

frågade om han var intresserad av att köpa en båt; Yamarin 64. Maziar Vermahmoods 

vän var skyldig 250 000 kr och hade en båt som kunde tjäna som betalning.  Mattias 

Aslan tittade på båten i Björlanda kiles båthamn och värderade den till 350 000 kr, men 

hade inga pengar. Han frågade en vän om ett lån på 250 000 kr och efter ett par dagar 

trillade beloppet in i omgångar. Han förde över pengarna till Omer Mohammeds 
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flickvän och det skrevs ett kontrakt. När pengarna överfördes spärrades medlen. 

Banken sade att det var en slumpmässig kontroll och att den behövde underlag för 

transaktionen. Säljaren hade dock vägrat skriva på kontraktet och det blev inget 

båtköp. Mattias Aslan började först då ana oråd och frågade långivaren som sade att 

det inte var några konstigheter. Han kunde se att pengarna kom från Pierre 

Grundquist, men det var inte så märkligt. Det finns inte något otalt mellan långivaren 

och Pierre Grundquist. Han känner Pierre Grundquist och skulle aldrig utsätta honom 

för något. Han vet också vem Thomas Zozo Touma är.  

 

3.4.2  Encrochat 

 

Åklagaren har åberopat ett stort antal krypterade meddelanden som skickats med 

Encro-telefoner. Tingsrätten har ovan funnit att de tilltalade disponerat Encro-

telefoner med de användarnamn som åklagaren påstått. Vid genomgång av 

meddelandena har inte framkommit något som talar för att det är någon annan som 

skrivit eller mottagit meddelandena än den som disponerat respektive telefon. 

Tingsrätten finner med hänsyn till detta och övrig utredning klarlagt att så varit fallet.  

Av meddelandena och mastpositioneringar framgår följande.  

 

Den 7 april 2020 kl. 19.21 frågade Omer Mohammed i meddelande till Daniel Tadesse 

vem Pierre från Smaragd var och uppgav att Pierre umgicks med Thomas Zozo. En 

kort stund senare skrev Christoffer Andersson Figoni till Omer Mohammed att de var 

på väg och ska knulla ”dem”. Christoffer Andersson Figoni bad Omer Mohammed 

och någon annan att hålla koll på dem. Någon minut senare skrev Christoffer 

Andersson Figoni till Daniel Tadesse att han var på väg till Amundön där Pierre och 

Thomas var, att dessa skrattat åt Momo och Omer och sagt ”va fan gör ni här” samt 

att de var på väg dit för att knulla dem. Mohamed Dandache frågade var och 

förklarade att de skulle komma och stampa dem blodiga.  

 

Omer Mohammeds och Mohammed Al Housanys vanliga mobiltelefoner kopplade kl. 

19.07 och 19.39 upp mot en mast i Skintebo, nära Amundön.  

88



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
 
Avdelning 5 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 

Mål nr: B 1359-21 
             B 1343-21 

 
 
 
 
 

Omer Mohammed skickade kl. 19.35 till Christoffer Andersson Figoni registrerings-

numret på en Volvo V60 som ägs av Thomas Zozo Toumas bror. Christoffer 

Andersson Figoni uppmanade därvid Omer Mohammed att kolla vid torget och skrev 

att han själv stod på en bro och kollade ner. Christoffer Anderson Figoni bad kl. 19.41 

Mohamed Dandache att kontrollera om det var en hyrbil, varvid Mohamed Dandache 

svarade att det troligen var en leasingbil från Volvo. Christoffer Andersson Figoni 

uppgav att ”det är deras bil” och frågade sedan om Mohamed Dandache kunde skicka 

bilder på Thomas Zozos bostad, varvid bild på bl.a. Thomas Zozo Toumas bostad 

skickades. Efter tre samtal kl. 20.05-20.09 bad Mohamed Dandache att Christoffer 

Andersson Figoni skulle vänta på Mohamed Dandache och inte röra mannen.  

  

Mohamed Dandaches telefon kopplades kl. 20.05 upp i Kungälv, varvid den kl. 20.25-

22.30 kopplade upp mot master i Högsbo industriområde (Pååls SO 120°, Pååls NO 

27°, Pååls N 0°). Under färden från Kungälv till Göteborg hade Mohamed Dandache 

en konversation med Mattias Kücükkaplan. Mohamed Dandache skrev att de hade 

tagit fast Thomas Zozo och att de skulle öppna honom. Mattias Kücükkaplan 

uppmanade Mohamed Dandache att råna mannen på 600 000 kr samt ta bilder så att 

det skulle kännas som om han var där. Kl. 20.45 uppgav Mohamed Dandache för 

Mattias Kücükkaplan att det var Slider som hittade Thomas och Pierre. Mattias 

Kücükkaplan förklarade att besökare från Stockholm väntade och bad Mohamed 

Dandache att be Pierre att swisha honom 15 000 kr. Mohamed Dandache uppgav att 

det var koffe, tt och massa andra som hade fast dem.  

 

Efter kl. 20.20 kopplade Omer Mohammeds telefon upp mot en mast nära 

Klarinettgatan i Frölunda och Mohammed Al Housanys telefon mot master på 

Hisingen.  

 

Christoffer Andersson Figoni uppgav i meddelande till Mohamed Dandache kl. 20.15 

att han stod och kontrollerade deras lur och bad Mohamed Dandache att hålla koll så 

ingen kom in, varvid Mohamed Dandache frågade Christoffer Andersson Figoni om 

han var själv med honom och uppmanade honom att slå dem och ta deras värdesaker.  
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Kl. 20.53 uppgav Mohamed Dandache för Christoffer Andersson Figoni att de skulle 

slå ihjäl och råna båda två. Christoffer Andersson Figoni svarade att de stod och 

kollade deras lurar.  

 

Kl. 21.24 bad Daniel Tadesse att Christoffer Andersson Figoni skulle be folk att ta 

fram swishkonton. Några sekunder senare ställde Christoffer Andersson Figoni en 

fråga till Mohamed Dandache om de hade konton att skicka cash till. En minut 

därefter skickade Mohamed Dandache ett meddelande till Mattias Kücükkaplan och 

bad honom skicka sina kontouppgifter eller någon som kunde ta emot cash. Kl. 21.29 

bad Christoffer Andersson Figoni att Mohamed Dandache skulle öppna bitcoinkonto 

och förklarade att mannen hade bitcoin. Mohamed Dandache uppmanade Christoffer 

Andersson Figoni att ta snabblån på honom. Kl. 21.56 bad Mohamed Dandache att 

Mattias Kücükkaplan skulle fixa swishkonto. Kl. 22.01 skrev Mohamed Dandache till 

Christoffer Andersson Figoni på fråga om hur det går att de blev rensade.  

 

Kl. 22.30-22.52 skrev Daniel Tadesse till Encro-användaren sunfeline att han snabbt 

behövde Nordeakonto samt att Pierre från Majorna var en mes och skulle betala 

500 000 kr. Kl. 22.38-22.56 skrev Daniel Tadesse till Santino Domini Aleman att han 

snabbt behövde Nordeakonton för banköverföringar från horungen Pierres konto om 

400 000 kr, varav 300 000 kr redan hade överförts. Kl. 23.25 uppgav Daniel Tadesse 

för sunfeline att de tog 250 000 kr.   

 

Kl. 22.45-23.15 har Christoffer Andersson Figoni en konversation med Omer 

Mohammed om nordeakonto för att skicka cash från Tomas och Pierre som han förut 

hade träffat. Omer Mohammed svarade att personen kunde torska för penningtvätt, 

men skickade sin flickväns namn och kontonummer samt frågade om sin andel.   

 

Kl. 23.26 uppgav Mohammed Dandache för Christoffer Andersson Figoni att de tog 

250 till Aslan.  
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Kl. 23. 45 uppgav Daniel Tadesse till Santino Domini Aleman att de hade släppt 

mannen. Efter midnatt uppgav Daniel Tadesse för Encro-användaren stiffelephant att de 

skulle tömma honom igen. Kl. 00.30 uppgav han för Santino Domini Aleman att de 

tog 250 000 kr av Pierre, bötade honom på 450 000 kr, men tänkte att Pierre kunde ge 

150 000 kr och behålla resten. Senare på dagen, kl. 10.33, uppgav Daniel Tadesse för 

Encro-användaren tanovwi att de hade en råtta uppe i skogen igår som hade cash på 

kontot, men att de släppte honom och ej tog allt eftersom helikoptern snurrade. Vid 

tolvtiden uppmanade Daniel Tadesse att Mattias Kücükkaplan skulle swisha tillbaka 

10 000 kr, men vänta med det lite.  

 

Den 8 april 2020 kl. 01.45 uppgav Christoffer Andersson Figoni för Mattias 

Kücükkaplan att Pierre och Thomas fick någon smäll, men att det blev knas med polis 

och helikopter.  

 

Senare på dagen, kl. 12.18-12.32 uppgav Daniel Tadesse för Mohammed Al Housany 

att de tog 250 000 kr från en man under gårdagen och att mannen skulle ge mer varför 

de skulle ta på sig handskar och markera mannen utanför hans bostad. Daniel Tadesse 

uppgav vidare att de skulle stressa sönder honom. Mohammed Al Housany svarade att 

han hade träffat männen själv under gårdagen. KL. 12.54-12.58 uppgav Daniel Tadesse 

för Mohamed Dandache att de skulle knulla sönder Pierre. 

 

Av bild i Daniel Tadesses telefon framgår att han sökt på Pierre Grundquists flickväns 

adress i Mölndal. Kl. 12.23 skickade Daniel Tadesse en bild med adressen till 

Mohammed Al Housany.  

 

Kl. 13.29 skickade Mervan Ucar ett meddelande till Mohammed Al Housany och 

frågade var han befann sig och om de skulle mötas vid parkeringen utanför Åbybadet i 

Mölndal. Kl. 13.51 skrev Mohammed Al Housany till Daniel Tadesse att han skulle 

möta upp Mervan.  Kl. 14.03 skrev Mohammed Al Housany till Mervan Ucar att de 

skulle markera en luffare och inget mer. Några minuter senare skrev Daniel Tadesse till 

Mervan Ucar att de skulle markera Pierre, som de tog igår och skulle sätta skräck i. 

Strax därpå ringde Mervan Ucar till Daniel Tadesse och skrev sedan att mannen skulle 
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ringa polisen. Kl. 15.00 skrev Daniel Tadesse till Mervan Ucar att han hade sagt till 

honom att inte gå upp eller knacka på men att Mervan Ucar ändå hade gjort det samt 

att de måste göra något mer mot mannen eftersom denne hotade med polisen. Kl. 

15.10 skrev Daniel Tadesse följande till Mohamed Dandache; ”… de vi gjorde med 

Pierre igår va bra, men inte bra att alla e på platsen om snuten hade tagit oss igår /…/ vi kan 

inte alla viktiga vara på samma plats /…/ åker vi in för något kmr alla som e runt oss få kuk i 

sig”.   Kl. 15.13 skrev Mohammed Al Housany till Daniel Tadesse att kurden ringde på 

och sade att de skulle tala med mannen samt att mannen då sade att han skulle ringa 

polisen om de inte gick, varefter vi sade ha en trevlig dag och vi ses i dagarna.  

 

3.4.3  Övrig utredning 

 

Vittnesförhör har hållits på åklagarens begäran med Henning Bergqvist, Oscar 

Smedberg, Fredrik Boström, Anders Hast och Carl-Johan Bruno samt på Christoffer 

Andersson Figonis begäran med Pontus Lindstrand och Alexander Söder. Skriftlig 

bevisning har åberopats. Följande antecknas.   

 

Enligt kontoutdrag gjordes den 7 april 2020 kl. 21.58-22.03 tre lyckade överföringar 

om sammanlagt 250 000 kr från Pierre Grundquists bankkonto till Mattias Aslans 

personkonto. Vidare gjordes under samma minuter fem misslyckade överförings-

försök; två på 714 000 kr, ett på 500 000 kr, ett på 200 000 kr och ett på 100 000 kr. 

Överföringarna ägde rum efter inloggning med Pierre Grundquists mobila bankid på 

hans internetbank. Vid samma tid swishades 10 000 kr från Thomas Zozo Toumas 

bankkonto till Evel Mattes personkonto. Den 11 april 2020 överförs 250 000 kr från 

Mattias Aslans konto till Julia Severins (Omer Mohammeds flickvän) med 

transaktionstexten ”köp av båt”. 

 

Telefonsamtal mellan Pierre Grundquist och företrädare för Nordea har spelats upp 

och utskrifter av samtalen har åberopats. Av samtalen framgår bl.a. följande. Den 7 

april 2020 kl. 23.57 ringde Pierre Grundquist till Nordea. Han uppgav för bankens 

företrädare att han hade råkat ut för något som hållit på några timmar, att han för en 

liten stund sedan kommit loss och att han inte vågade berätta vad det är. Han uppgav 
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vidare att det överförts pengar från hans bankkonto och att han ville tala med bankens 

säkerhetsavdelning. Under samtalet, som varade åtta minuter, kom han överens med 

banken om att hans konto och mobila bankid skulle spärras.  

 

Polismännen Henning Bergquist och Oskar Smedberg har sammantaget berättat 

följande. På natten mot den 8 april 2020 körde de i en civil polisbil omkring i centrala 

Göteborg. Vid Lisebergs entré på Örgrytevägen blinkade några i en vit volvo åt dem. 

De körde till polishuset vid Sankt Sigfridsgatan och talade tio minuter med två män 

som de efter slagning i polisregister identifierade som Pierre Grundquist och Thomas 

Zozo Touma. Männen framstod som nervösa, stressade, uppjagade och chockade. De 

bad om råd om vad de skulle göra efter en händelse i Askim/Amundön/Hovås, men 

ville inte berätta något om den. Som polismännen uppfattade det hade händelsen 

utspelats sig tidigare på dagen eller kvällen. Det var tal om Frölundanätverket. Enligt 

Oskar Smedberg föreföll det mellan raderna röra sig om utpressning eller liknande. 

Han har uppgett att de försökte luska ut vilka det rörde sig om. En av männen sade sig 

ha tjänat pengar i Dubai och att det handlade om motståndare till Goulara-nätverket. 

När poliserna frågade om vilka sade mannen att poliserna visste vilka det var och att 

det rörde sig om toppskiktet och deras underhuggare. Oskar Smedberg har uppgett att 

det i så fall skulle ha rört sig om Maziar Vermahmood och Daniel Tadesse.  

 

Polosmannen Fredrik Boström har berättat följande. Han känner Pierre Grundquist 

sedan sin tid som ungdomspolis. Den 7 april 2020 greps Pierre Grundquist och 

ytterligare en man för misstänkt bedrägeri. De släpptes samma dag. På morgonen 

dagen därpå fick han höra att Pierre Grundquist under natten flera gånger hade ringt 

till en kvinnlig kollega. Han tog över ärendet och fick under dagen kontakt med Pierre 

Grundquist. Denne berättade vad som hänt på Amundön, men sade sig också vara 

mycket rädd, inte vilja medverka och på väg att fly landet. Pierre Grundquist berättade 

att han blivit utpressad, fått lämna över sin mobiltelefon och att det hade förts över 

750 000 kr från hans bankkonto. Ytterligare försök hade gjorts, men stoppats av 

banken. Efter kontroll med banken visade det sig detta stämma. Pierre Grundquist 

uppgav att gärningsmännen tillhörde M-falangen i Frölunda, men ville inte nämna 

några namn.  Pierre Grundquist önskade personskydd. Under samtalet grät Pierre 
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Grundquist stundtals och sade att männen skulle döda honom om han inte gjorde som 

de sade. Mot slutet av samtalet hörde han någon annan säga att de var på väg in genom 

balkongen och hörde han mopeder. Pierre Grundquist uppgav att det var en granne 

som bankade på dörren. Fredrik Boströms anteckning om att Pierre Grundquist 

uppgett sig ha fått en tand sönderslagen och blivit bortförd mot sin vilja låter bekant 

och bör stämma.  

 

Anders Hast har berättat följande. Han bor granne med Pierre Grundquist. Den 8 april 

2020 kom han mellan kl. 14.00-17.00 hem från arbetet och fick då se en man vid 

porten. Pierre Grundquist stod på sin balkong på tredje våningen och såg rädd ut. 

Anders Hast satte sig på gården och väntade tills mannen någon minut senare 

försvann. Efter händelsen talade Anders Hast med Pierre Grundquist, som inte ville 

berätta något men sade att det inte var någon fara för barn och andra i huset. På 

kvällen samma dag eller dagen därefter körde han Pierre Grundquist till Landvetter 

flygplats. Pierre Grundquist var rädd på grund av det inträffade.  

 

Pontus Lindstrand har berättat följande. Han har varit på Grimmereds pizzeria många 

gånger. Han minns inte om han var där den 7 april 2020.  Vid ett tillfälle, mycket 

möjligt den 7 april 2020, var han där och åt med Christoffer Andersson Figoni och 

Alexander Söder, varefter de åkte och spelade padel på Acapulco. De har inte varit där 

tillsammans någon annan gång. Han blev då upphämtad av Alexander Söder och åkte 

med denne till pizzerian. Efter att de varit på Acapulco blev Pontus Lindstrand 

upphämtad medan Alexander Söder och Christoffer Andersson Figoni var kvar på 

Acapulco.   

 

Alexander Söder har berättat följande. Han kommer ihåg den 7 april 2020 eftersom 

han den dagen hade gjort slut med sin flickvän. Han hämtade Pontus Lindstrand i 

Kungälv. De åkte i Pontus Lindstrands kamrats bil och hämtade upp Christoffer 

Andersson Figoni vid NK. Därefter åkte de till Grimmereds pizzeria. Han har bara 

varit där en gång. När de ätit färdigt åkte de till Acapulco padelcentrum och spelade 

padel kl. 18-19. Såvitt han minns hade Christoffer Andersson Figoni bokat bana, men 

de kan ha betalat kontant. Han är lite bättre på padel än de andra två och mötte dem. 
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Christoffer Andersson Figoni blev arg efter att ha förlorat och slog sönder racket. 

Efteråt åkte han och Christoffer Andersson Figoni hem till honom och duschade.  

 

Carl-Johan Bruno har berättat följande. Den 7 april 2020 var han i tjänst och satt på 

Grimmereds pizzerias uteservering. Han såg Christoffer Andersson Figoni komma i en 

bil med två män av utländsk härkomst. Det var inte Pontus Lindstrand, som han 

känner till sedan tidigare. Christoffer Andersson Figoni och männen gick in på 

pizzerian. Det är möjligt att de åt på insidan. Han skrev ner registreringsnumret på 

bilen.    

 

3.4.4  Har Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma utsatts för 

människorov? 

 

Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma har inte hörts i målet.  

 

Det finns uppgifter i Encro-meddelandena om att Omer Mohammed och Christoffer 

Andersson Figoni letat efter dem, att Mohamed Dandache biträtt vid eftersökandet, att 

Christoffer Andersson Figoni vid 20-tiden fick fast dem och att de så småningom 

släpptes. Överföringar från Pierre Grundquists och Thomas Zozo Toumas konton 

hade gjorts vid 22-tiden. Enligt Pierre Grundquists uppgift till banken vid midnatt hade 

han nyligen kommit loss. 

 

Några närmare uppgifter om vad som förevarit mellan kl. 20.00 och 23.00 finns 

emellertid inte. Det är oklart om Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma blev 

bemäktigade och bortförda mot sin vilja och hur detta i så fall gått till. Det är också 

oklart om de kvarhölls och var frihetsberövade samt i så fall på vilket sätt. I avsaknad 

på närmare utredning om detta är det inte styrkt att de utsattes för människorov. Åtalet 

för människorov och medhjälp därtill lämnas därför utan bifall.  
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3.4.5  Har Thomas Zozo Touma blivit utsatts för rån? 

 

Det är genom kontoutdrag styrkt att det den 7 april 2020 vid 23-tiden swishades 

10 000 kr från Thomas Zozo Toumas konto till Evel Mattes konto.  

 

Av uppgifter i Encro-meddelanden mellan misstänkta framgår att Christoffer 

Andersson Figoni, Daniel Tadesse och Mohamed Dandache fått fatt i Thomas Zozo 

Touma och fått honom att lämna ifrån sig mobiltelefonen. Genom meddelandena får 

också anses styrkt att överföringen till Evel Matte skedde strax efter att Mohamed 

Dandache bett Mattias Kücükkaplan om swishkonton att överföra pengar till. Allt 

detta talar med viss styrka för att överföringen skedde utan Thomas Zozo Toumas lov 

och att han blev rånad.  

 

Det saknas emellertid närmare uppgifter om hot, våld och vad i övrigt förevarit och 

kan ha legat bakom överföringen om 10 000 kr. Thomas Zozo Touma är inte hörd om 

detta i målet och ej heller finns andra uppgifter som kan ge stöd för att han anser sig ha 

blivit utsatt för ett rån. Det rör sig om ett i sammanhanget mindre belopp och i Encro-

meddelandena ges inte tillräckligt stöd för att Thomas Zozo Touma frånhändes 

pengar. Tingsrätten finner därför inte tillförlitligen styrkt att Thomas Zozo Touma blev 

rånad. Åtalet för rån mot Thomas Zozo Touma kan därför inte bifallas.  

 

3.4.6  Har Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och 

Mohamed Dandache rånat Pierre Grundquist?  

 

Det är genom kontoutdrag samt Mattias Aslans uppgifter styrkt att det den 7 april 2020 

vid 23-tiden överfördes 250 000 kr från Pierre Grundquists konto och gjordes försök 

att göra ytterligare överföringar.  

 

Pierre Grundquists uppgifter per telefon till banken strax efter överföringarna och 

hans sinnesstämning under samtalen talar för att han inte själv gjort eller tillåtit 

överföringarna. Vad Henning Bergquist, Oskar Smedberg och Fredrik Boström 
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berättat om vad Pierre Grundquist uppgett för dem och hans sinnesstämning under 

samtalen talar med styrka i samma riktning. Till detta kommer konkreta uppgifter i 

åberopade Encro-meddelanden om att Pierre Grundquist tvingades att överlämna sin 

telefon och att någon eller några en timme tidigare utan lov överförde 250 000 kr från 

Pierre Grundquists konto till Mattias Aslans. Tingsrätten finner därför styrkt att Pierre 

Grundquist tvingats lämna ifrån sig sin telefon och ge tillgång till sitt mobila bankid så 

att överföringen om 250 000 kr kunde göras.  

 

Med hänsyn till innehållet i Encro-meddelandena är det uppenbart att överföringarna 

skedde efter hot om våld. Även om det finns uppgifter om slag i meddelandena kan 

det i avsaknad på närmare uppgifter om detta inte anses styrkt att det förekommit våld 

mot Pierre Grundquist.  

 

Av Encro-meddelanden är styrkt att Mohamed Dandache tagit sig till platsen för rånet 

och där medverkat till att hålla vakt, gå igenom telefon och tillskansa sig mobilt bankid 

samt göra överföringar. Det är genom meddelandena också styrkt att han har 

uppmanat andra till våld och att ta värdesaker samt efterforskat konton att göra 

överföringar till. Han ska därför som gärningsman dömas för rån.  

 

Encro-meddelandena talar med styrka att Christoffer Andersson Figoni eftersökte och 

fick fast Pierre Grundquist samt att han kollade igenom dennes telefon och 

efterfrågade konton att göra överföringar till. Andra användare har uppgett att ”Slider”, 

vilket enligt polismannen Per Eriksson är Christoffer Andersson Figonis smeknamn, 

medverkade vid rånet. Christoffer Andersson Figonis uppgift om att han den aktuella 

kvällen spelat padeltennis har framstått som föga trovärdig och motsägs av vad 

polismannen Carl Johan Bruno berättat om sina iakttagelser på pizzeria Grimmered. 

Christoffer Andersson Figonis uppgifter om padeltennis får inte heller stöd av 

uppgifter från padelanläggningen. Pontus Lindstrands uppgifter om tidpunkt för 

spelandet har varit vaga. Ställd mot den övriga bevisningen förtjänar vidare vad 

Alexander Söder berättat inte tilltro. Hursomhelst kan padelspelandet ha ägt rum så 

tidigt att Christoffer Andersson Figoni kunde medverka vid rånet. Tingsrätten finner 
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med hänsyn till det sagda visat att Christoffer Andersson Figoni medverkat som 

gärningsman. Han ska därför fällas till ansvar för rån.  

 

Mohamed Dandache har i ett meddelande uppgett att bl.a. ”tt” hade fast bl.a. Pierre 

Grundquist.  Detta talar i viss mån för att Daniel Tadesse var på platsen för rånet. Av 

Encro-meddelandena framgår att Daniel Tadesse eftersökt konton att göra 

överföringar till. Han har själv kort tid efter händelsen i meddelande skrivit att de 

släppte honom samt på natten och dagen därpå sagt att de rånade honom. Tingsrätten 

finner därför styrkt att han medverkat som gärningsman. Han ska därför dömas för 

rån.  

 

3.4.7  Har Mohammed Al Housany, Mattias Kücükkaplan, Omer 

Mohammed och Maziar Vermahmood varit medhjälpare vid 

rånet? 

 

Det får anses utrett att Omer Mohammed och Mohammed Al Housany befann sig vid 

Amundön den aktuella dagen. Av Encro-meddelanden framgår att de stötte på Pierre 

Grundquist och Thomas Zozo Touma.  

 

Såvitt framkommit åkte Mohammed Al Housany därefter till Hisingen. Det saknas 

närmare uppgifter om att han medverkat vid eftersökandet av Pierre Grundquist. 

Åtalet mot Mohammed Al Housany för medhjälp till rån ska därför lämnas utan bifall.  

 

Av Encro-meddelanden framgår att Omer Mohammed hjälpt till att försöka hålla koll 

på Pierre Grundquist och därefter eftersöka honom, bl.a. vid Frölunda torg. Vidare 

framgår av meddelandena och hans egna uppgifter att han lämnat ut sin flickväns 

kontonummer i syfte att kunna föra över en större summa pengar från Pierre 

Grundquists konto. Omer Mohammed kan inte ha undgått att känna till vad som 

hände. Han ska därför fällas till ansvar för medhjälp till rån.  
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Av Encro-meddelanden framgår vidare att Mattias Kücükkaplan uppmanat Mohamed 

Dandache att bruka våld mot och råna Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma 

samt tillhandahållit swishkonto. Av meddelandena och telefonsamtal måste han ha fått 

god kännedom om vad som hände. Även om han befann sig i Södertälje har han 

solidariserat sig med gärningsmännen och stärkt dem i deras uppsåt. Mattias 

Kücükkaplan ska därför fällas till ansvar för medhjälp till rån. 

 

Christoffer Andersson Figoni nämnde i ett Encro-meddelande till Mohamed 

Dandache att ”Paj” står vakt. Detta är inte tillräckligt för att slå fast att Maziar 

Vermahmood befann sig vid platsen för rånet. Någon annan uppgift som talar för 

detta finns inte. Tingsrätten finner därför inte styrkt att Maziar Vermahmood hållit 

vakt vid rånet. Däremot framgår av Mattias Aslans uppgifter att det måste ha varit 

Maziar Vermahmood som på kvällen ordnade fram Mattias Aslans konto för att 

överföra sammanlagt 250 000 kr. Med hänsyn till vad som framkommit om Maziar 

Vermahmoods relation till bl.a. Mohammed Dandache och Daniel Tadesse måste han 

ha känt  till det pågående rånet mot Pierre Grundquist och har ordnat fram ett konto 

utan att förvissa sig om vad det skulle användas till.  Han ska därför dömas för 

medhjälp till rån.  

  

3.4.8  Har Mattias Aslan gjort sig skyldig till penningtvättsbrott? 

 

Det är utrett att Mattias Aslan mottog 250 000 kr från Pierre Grundquists konto, 

förvarat pengarna på sitt konto och efter några dagar försökte föra dem vidare till 

Omer Mohammeds flickväns konto. Åtgärderna syftade till att dölja att pengarna kom 

från brottslig verksamhet och att främja möjligheterna för annan att tillgodogöra sig 

egendomen.  

 

Mattias Aslans uppgift om att det skulle röra sig om ett båtköp har framstått som föga 

trovärdig och kan helt lämnas utan avseende. Han måste ha förstått att pengarna kom 

från brottslig verksamhet och syftet med åtgärderna. Mattias Aslan ska därför fällas till 
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ansvar för penningtvättsbrott. Gärningen ska på av åklagaren framförda skäl bedömas 

som grov.  

 

3.4.9  Har Daniel Tadesse, Mohammed Al Housany och Mervan 

Ucar gjort sig skyldig till försök till grov utpressning? 

 

Av Encro-meddelanden framgår att Daniel Tadesse för flera personer under natten 

mot den 8 april 2020 och därefter sagt att de ska pressa Pierre Grundquist på mer 

pengar och ”stressa sönder” och ”sätta skräck” i honom med anspelning på 

våldskapital. Vidare framgår av meddelanden att han förmått Mohammed Al Housany 

och Mervan Ucar att åka till Pierre Grundquists flickväns bostad i Mölndal i syfte att 

”markera” honom.  

 

Mohammed Al Housany har vidgått att han den 8 april 2020 var utanför Pierre 

Grundquists bostad i Mölndal. Av Encro-meddelanden framgår att Mohammed Al 

Housany åkte till bostaden med Mervan Ucar och sökte upp Pierre Grundquist i 

bostaden. Mohammed Al Housany uppgav för Mervan Ucar att de skulle markera en 

luffare. Daniel Tadesse skrev till Mervan Ucar att de skulle markera Pierre, som de 

under gårdagen hade tagit och att de ska sätta skräck i honom. Mervan Ucar svarade 

genom att fråga om han ska demolera eller bara släppa honom. Efter händelsen har 

Daniel Tadesse skrivit till Mohammed Al Housany att de inte skulle ha gått upp eller 

knackat på men att de ändå hade gjort det samt att de måste göra något med honom 

när han hotat med polisen. Mohammed Al Housany har i Encro-meddelande till 

Daniel Tadesse senare under dagen uppgett att Pierre Grundquist upplystes om att de 

skulle ses snart igen.  

 

Tingsrätten finner med hänsyn till det sagda styrkt att Daniel Tadesse, Mohammed Al 

Housany och Mervan Ucar tillsammans och i samråd samt med hot om våld försökt att 

förmå Pierre Grundquist att föra över ytterligare stora summor pengar till andra 

personers bankkonton genom att efter händelsen föregående kväll söka upp Pierre 

Grundquist och försöka ta sig in i bostaden.  
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Enligt tingsrättens mening måste Mohammed Al Housany och Mervan Ucar ha känt 

till vad som hänt föregående kväll och att Pierre Grundquist skulle pressas på mer 

pengar genom anspelning på våldskapital.  

 

Fara för brottets fullbordan har förelegat. Om det skulle ha fullbordats hade det 

inneburit vinning för de tilltalade och motsvarande skada för Pierre Grundquist.  

 

Genom agerandet har Daniel Tadesse, Mohammed Al Housany och Mervan Ucar gjort 

sig skyldiga till försök till utpressning. Brottet har varit av så allvarligt slag att det ska 

bedömas som grovt.  

 

3.4.10  Särskilt yrkande 

 

Maziar Vermahmood har inte haft någon erinran mot att beslaget av hans dator består 

tills domen vinner laga kraft. Åklagarens yrkande om detta är lagligen grundat och ska 

därför bifallas.  

 

3.5  Domsbilaga 2 – Förberedelse till mord m.m.   

 

3.5.1 De tilltalades inställningar 

 

Mohammed Al Housany har förnekat gärningen i åtalspunkt 1 och bestritt ansvar för 

brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag. Däremot har han 

motsatt sig åklagarens yrkande avseende förverkande av kläder och skor, eftersom det 

inte rör sig om föremål som är särskilt ägnade att användas vid brott, som inte har 

någon särskild beskaffenhet och som inte eller använts eller avsetts att användas vid 

brott.  
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Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Christoffer Andersson Figoni har förnekat gärningen i åtalspunkt 1 och bestritt ansvar för 

brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Mohamed Dandache har förnekat gärningen i åtalspunkt 1 och bestritt ansvar för brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag, men framhållit att 

endast en av mobiltelefonerna tillhör honom.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Santino Domini Aleman har förnekat gärningarna i åtalspunkterna 1 och 3 samt bestritt 

ansvar för brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Mattias Kücükkaplan har förnekat gärningen i åtalspunkt 2 och bestritt ansvar för brott.  
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Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Omer Mohammed har förnekat gärningen i åtalspunkt 1 och bestritt ansvar för brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 

 

Daniel Tadesse har förnekat gärningen i åtalspunkt 1 och bestritt ansvar för brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta 

 

Maziar Vermahmood har förnekat gärningarna i åtalspunkterna 1 och 4 samt bestritt 

ansvar för brott.  

 

Han har ingen erinran mot åklagarens yrkande om bevisbeslag eller om förverkande.  

 

Han har bestritt skadeståndsyrkandet med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan. 

Han har inte vitsordat något belopp som skäligt i och för sig, men har inte haft någon 

invändning mot sättet att beräkna ränta. 
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3.5.2  Konflikt och kriminella grupperingar  

 

Åklagarna har gjort gällande att de åtalade gärningarna i domsbilaga 2 har en tydlig 

koppling till en pågående konflikt mellan två kriminella grupperingar i Tynnered och 

Västra Frölunda, som har resulterat i flera grova våldsbrott. Konflikten beror på 

uppdelning av territorier för narkotikahandel och blodshämnd. Grupperingarna består 

av den s k Tadesse/Vermahmood-falangen, även kallad M-falangen, och den s.k. G-

falangen. 

 

Åklagarna har vidare gjort gällande Tadesse/Vermahmood-falangen styrs av Daniel 

Tadesse och Maziar Vermahmood samt att de övriga tilltalade, förutom Mattias Aslan, 

ingår i den grupperingen. Åklagarna har också angett att G-falangen leds av bröderna 

Goulara och att målsägandena har koppling till den i olika omfattning.  

 

Åklagarna har redogjort för följande brott som ägde rum under åren 2013 – 2017 och 

som enligt polisen har koppling till konflikten:  

 

- Den 2 augusti 2013 sköts Fardeen Goulara till döds i en bil på 

Grevegårdsvägen i Tynnered. Han var tvillingbror till Farhad Goulara som 

tillhör ledarskiktet i G-falangen. 

 

- Den 2 september 2016 sköts Mazdak Vermahmood till döds i en bil på 

Nävelursgatan i Västra Frölunda. Mazdak Vermahmood var storebror till 

Maziar Vermahmood och ansågs vara ledaren i Tadesse/Vermahmood-

falangen.  

 

- Den 31 oktober 2016 sköts bröderna Rostami till döds på Briljantgatan i 

Tynnered. De var kusiner till bröderna Goulara. 

 

- Den 14 januari 2017 utsattes Kim Nyman, en av målsägandena i målet, för ett 

mordförsök på Bronsyxegatan i Västra Frölunda. Kim Nyman tillhör G-

falangen.  
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- Den 4 juni 2017 hittades Kamel Yasin skjuten i Ruddalen. Han kopplades till 

G-falangen. 

 

- Den 16 juni 2017 sköts Dawit Tadesse till döds på Bärnstensgatan i Tynnered. 

Dawit Tadesse var storebror till Daniel Tadesse och tillhörde ledarskiktet i 

Tadesse/Vermahmood-falangen.  

 

- Den 16 april 2018 besköts den lägenhet där Mohammed Al Housany, en av de 

tilltalade i målet, bodde med sin familj. Mohammed Al Housany tillhör 

Tadesse/Vermahmood-falangen.  

 

- Den 23 april 2018 utsattes Rabbi Mousa och Kim Nyman för mordförsök på 

Askimsbadet. Rabbi Mousa och Kim Nyman tillhör G-falangen.  

 

- Den 28 maj 2018 besköts Maziar Vermahmood i sin bil. Kort därpå inträffade 

en trafikolycka på Näsetvägen med en motorcykel som kördes av Diar Zaheir 

och där Rabbi Mousa var medpassagerare. Vittnen såg att Kim Nyman, som är 

målsägande i målet, kom till platsen och plockade av ett vapen från Rabbi 

Mousa, som låg skadad på marken. Kim Nyman lämnade därefter platsen. Både 

Rabbi Mousa och Kim Nyman dömdes för grovt vapenbrott. Kim Nyman 

dömdes även för skyddande av brottsling. Diar Zaheir, Rabbi Mousa och Kim 

Nyman tillhör G-falangen.  

 

- Den 26 juli 2019 kastades ett föremål som orsakade en explosion in på 

restaurang Marsala på Chapmans Torg. Restaurangen ägdes av Mattias 

Kücükkaplans pappa. Mattias Kücükkaplan, som är en av de tilltalade i målet, 

tillhör Tadesse/Vermahmood-falangen.  

 

- Den 28 juli 2019 lämnades ett föremål som orsakade en kraftig explosion 

utanför restaurang Gyllene Korven i Askim. Restaurangen ägdes av Rabbi 

Mousas pappa. Rabbi Mousa tillhör G-falangen. 
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- Den 10 april 2020 knivhöggs och rånades Mohammed Al Housany i Lerum 

när han var i sällskap med Omer Mohammed. Båda är tilltalade i målet och 

tillhör M-falangen. Bryan Fors, Amir Pakishan, Omar Taman, som är 

målsägande i målet, och Ahmed Taman dömdes för brottet (Hovrättens för 

Västra Sverige dom 2020-11-11 i mål B 4796–20). Gärningsmännen mötte upp 

Kim Nyman, som är målsägande i målet, på ett hotell efter händelsen. Omar 

Taman tillhör G-falangen. 

 

- Den 16 februari 2020 utsattes Kim Nyman, som är målsägande i målet, för 

mordförsök då han sköts i magen i Sundbyberg. Efter händelsen lämnade han 

Sverige och åkte utomlands. 

 

Utöver vad som angivits ovan har brotten inte lett till att någon lagförts för dem.  

 

Målsäganden Oliwer Asperhäll har uppgett att han inte är med i något kriminellt 

nätverk. Övriga målsäganden har valt att inte yttra sig om det.  

 

Samtliga tilltalade har angett att de är bekanta med varandra. I den mån de har valt att 

yttra sig har de uppgett att de inte är del av någon kriminell gruppering eller konflikt 

(med undantag för Mattias Aslan, som inte är aktuell i denna frågeställning).  

 

Polismannen David Wunsch är biträdande lokalpolisområdeschef i Område Syd och 

arbetade under åren 2008–2012 som ungdomspolis eller ungdomsspanare i Tynnered 

och Frölunda. Han har berättat bland annat följande om konflikten i Tynnered/ 

Frölunda. Just den här konflikten har haft stor påverkan på lokalsamhället genom att 

det är fråga om grovt våld i närmiljön som har skapat en stor otrygghet och rädsla för 

att vittna. De som är åtalade i målet, med undantag för Mattias Aslan, sorterar polisen 

in i s.k. A- och B-skikt i Tadesse/Vermahmood-falangen. Personer som är i A-skiktet 

är de som styr falangen. De har mycket kontakter med olika personer, men de är inte är 

så exponerade ute i miljön. I B-skiktet ingår personer som har mycket kontakter ute i 

miljön med verkställarna. Det finns även C- och D-skikt, men det är unga personer 

som går på mellanstadiet och som är på väg in i grupperingen. Konflikten mellan G- 
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och Tadesse/Vermahmood-falangen är komplex och beror dels på hämndmotiv, dels 

på mer klassiska motiv som makt och territoriella narkotikamarknader. För polisen är 

det tydligt att skjutningarna är ”hämnd på hämnd”. Kim Nyman, Oman Taman och 

Oliwer Asperhäll sorterar polisen in i G-falangen, varvid Oliwer Asperhäll har rollen 

som säljare. Mohannad Ali Easar, som kallas Henno, sorterar polisen in i Z-falangen. 

Z-falangen är inte i konfrontation med Goulara-falangen, utan går bra ihop med den 

falangen, men den går inte ihop med Tadesse/Vermahmood-falangen.  

 

Polismannen Per Eriksson är områdespolis och motorcykelförare som har arbetat i 

området kring Tynnered och Frölunda sedan år 2005. Han har berättat bland annat 

följande. Konflikten i Frölunda/Tynnered handlade först framför allt om 

narkotikahantering. Men när Fardeen Goulara sköts till döds i augusti 2013 så var det 

början på den blodshämnd som pågår. Efter det blev Mazdak Vermahmood skjuten 

och sedan följde ett antal skjutningar som alla hänger ihop genom tankesättet ”har ni 

skjutit en så skjuter vi en”. Polisens kunskap om detta baseras på polisiära 

underrättelser och på att de inblandade stoppas i stort sett dagligen i sina fordon. På så 

sätt vet polisen vilka de umgås med, hur de rör sig i området och var de har sina 

skyddsvästar.  I Tadesse/Vermahmood-falangen, som av media kallas M-falangen, 

ingår Daniel Tadesse, Maziar Vermahmood, Christoffer Andersson Figoni, Omer 

Mohammed, Mohammed Al Housany, Santino Domini Aleman, Mohamed Dandache 

och Mattias Kücükkaplan. När det gäller Mervan Ucar vet han inte vilken roll han har i 

Tadesse/Vermahmood-falangen, eftersom han inte har haft så mycket med honom att 

göra. I G-falangen ingår Kim Nyman, Omer Taman och Mohannad Ali Easar, även 

om den sistnämnde hållit sig lite för sig. Han känner till Oliwer Asperhäll, men vet inte 

så mycket om honom. Det finns också en Z-falang som utgår från området runt 

Frölunda Torg. Z-falangen håller sig lite för sig själv och är inte så involverad i 

konflikten mellan G- och Tadesse/Vermahmood-falangerna.  

 

Tingsrätten anser att det saknas skäl att ifrågasätta de uppgifter som polismännen 

David Wunsch och Per Eriksson har lämnat om konflikten i Tynnered och Frölunda 

och de tre grupperingar som finns där. Polismännens uppgifter stöds av innehållet i de 

Encro-meddelandena som har presenterats som bevis i målet. Även om många 
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skjutningar fortfarande är ouppklarade anser tingsrätten att det är klarlagt att det sedan 

längre tid har pågått en konflikt mellan G-falangen och Tadesse/-Vermahmood-

falangen samt att de tilltalade i målet, med undantag för Mattias Aslan, tillhör den 

sistnämnda falangen.  Det är också utrett att Kim Nyman, Omar Taman och Oliwer 

Asperhäll tillhör G-falangen och att Mohannad Ali Easar tillhör Z- eller G-falangen, 

som har en konflikt med Tadesse/Vermahmood-falangen.  

 

3.5.3  Åtalspunkterna 1 och 2 – förberedelse till mord m.m. 

 

3.5.3.1  Rättslig reglering m.m. 

 

Bestämmelser om förberedelse till brott finns i 23 kap. 2 § brottsbalken. Enligt första 

stycket andra punkten ska den som med uppsåt att utföra eller främja brott skaffar, 

tillverkar, lämnar, tar emot, förvarar, transporterar, sammanställer eller tar annan 

liknande befattning med något som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid 

ett brott, dömas för förberedelse till brottet, om hen inte har gjort sig skyldig till 

fullbordat brott eller försök. Om faran för att brottet skulle fullbordas var ringa eller 

om gärningen med hänsyn till andra omständigheter är mindre allvarlig, ska det enligt 

fjärde stycket inte dömas till ansvar.  

 

Kriminaliseringen av förberedelsehandlingar tar sikte på gärningar som till sin typ är 

samhällsfarliga med hänsyn till risken för allvarliga brott, men omfattar också gärningar 

vars farlighet i första hand ligger i att de utgör led i en konkret brottsplan.  

 

När den som utfört förberedelsehandlingen själv ska utföra brottet, s.k. egenförbere-

delse, gäller vid uppsåtsbedömningen att vederbörande vid tidpunkten för 

förberedelsehandlingen har beslutat att senare företa den handling som utgör brottet. 

Uppsåtsbedömningen kan i dessa fall inte göras med hjälp av de vanliga uppsåts-

formerna. I stället är det avgörande vid egenförberedelse gärningsmannens avsikt att 

senare utföra brottet.  
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Bestämmelser om medverkan till brott finns i 23 kap. 4 § brottsbalken. Av 

bestämmelsen framgår bland annat att ansvar för viss gärning inte bara ska ådömas den 

som utfört gärningen, utan även annan som främjat gärningen med råd eller dåd. Den 

som inte är att anse som gärningsman döms, om hen har förmått annan till utförandet, 

för anstiftan av brottet eller annars för medhjälp till det. Främjandet kan ske fysiskt, 

men den kan också ske genom att den medverkande psykiskt övar inflytande på andra 

medverkande.  

 

3.5.3.2  Gemensam brottsplan 

 

I målet har en utredning bestående av ett stort antal Encro-meddelanden avseende 

perioden 28 mars – 9 juni 2020 åberopats och gåtts igenom. Åklagaren har gjort 

gällande att materialet visar att de tilltalade har haft en gemensam brottsplan 

(grundplanen) bestående i att döda Kim Nyman, Omar Taman (kallad Terror), 

Mohannad Ali Easar (kallad Henno) och/eller Oliwer Asperhäll. Grundplanen har 

enligt åklagarna innefattat att de tilltalade, eller av dem rekryterad personal, skulle spana 

utanför Oliwer Asperhälls bostad eller annan plats och att de med en ”utringartelefon”, 

som en yngre person skulle använda under förespegling att vilja köpa narkotika, skulle 

locka ut en eller flera av målsägandena, varefter någon av gärningsmännen skulle skjuta 

ihjäl dem och fly från platsen med bilar eller vespor.  

 

Därutöver har åklagaren gjort gällande att Mohammed Al Housany, Christoffer 

Andersson Figoni, Santino Domini Aleman, Omer Mohammed och Daniel Tadesse 

tillsammans och i samråd eller samförstånd den 7 april 2020 skapat och delat en 

separat brottsplan om att skjuta ihjäl Mohannad Ali Easar (Hennoplanen). 

 

Tingsrätten har granskat de Encro-meddelanden som är aktuella för att bedöma om 

meddelandena är relevanta, begripliga, logiska, uppriktiga och fria från motsägelser eller 

om det förekommer ologiska inslag, felaktigheter eller andra brister. Relevant vid 

granskningen är också om det rör sig om några enstaka meddelanden, som kan ha 

alternativa förklaringar, eller om det rör sig om många meddelanden mellan flera 

personer som sammantaget inte kan misstolkas.  
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Encro-materialet är omfattande och det är därför inte lämpligt att i domen redogöra 

för alla meddelandena. I stället redovisas i det följande ett urval av meddelanden som 

enligt tingsrätten är särskilt betydelsefulla för bedömningen. 

 

De första meddelandena är från den 28 mars 2020, då skilledwelder skrev att han höll på 

att rusta upp lite och att han behövde en bil rätt akut. 

 

 

 

 

Mohamed Dandache skrev samma dag att en bil måste fixas så att de kunde köra 

planen. Mohammed Al Housany kommenterade detta med att skallar skulle smattras 

och att ”dom” skulle skickas till Kerbela. 

 

 

 

 

Den 29 mars 2020 redogjorde Mohamed Dandache och Mohammed Al Housany för 

innehållet i grundplanen.  
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Den 30 mars 2020 beskrev Daniel Tadesse grundplanen och behovet av en bil. 

 

 

 

 

Den 30 mars 2020 kl. 02.33 skickade Mohammed Al Housany en bild på en 

skoter/vespa (T-max) till en extern Encro-användare. På eftermiddagen samma dag 

skickade Mohamed Dandache ett meddelande till Santino Domini Aleman i vilket han 

frågade om denne hade plats för en T-max någonstans. Av utredningen framgår att 
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Santino Domini Aleman en vecka senare startade en motorcykelparkering i 

Kaverösgaraget, trots att han vid den tidpunkten redan hyrde två parkeringsplatser i det 

garaget.  

 

När det gäller behovet av bil så framgår av utredningen att det förekom ett intensivt 

letande av bil från och med den 29 mars 2020 och fram till dess att den stulna 

personbilen av märke BMW med registreringsnummer LXK446 den 5 april 2020 

parkerades i Billdal, Göteborg. Tingsrätten anser att det är klarlagt att bilen var en 

central del av utförandet av brottsplanerna. Det framgår bland annat av Mohamed 

Dandaches meddelande till Encro-användaren quaileye, i vilket han skrev att bilen var 

stulen (”baxad”) och att den skulle användas vid mord (”jappning”).  

 

 

 

Även Encro-användaren hoodengineer informerades om att bilen skulle användas för 

”knasiga saker”. 

 

 

 

 

Encro-materialet avseende letandet efter en lämplig personbil omfattar många 

meddelanden och visar att Mohamed Dandache, Daniel Tadesse, Mohammed Al 

Housany, Christoffer Andersson Figoni, Omer Mohammed, Santino Domini Aleman, 
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Maziar Vermahmood och Mattias Kücükkaplan samtliga var delaktiga i anskaffandet, 

transporten och den slutliga parkeringen i Kaverösgaraget. Det framgår också av 

utredningen att personbilen var körd med nyckel ”0”, dvs. ett spår i bilens dator som 

inte finns när en personbil lämnar fabriken, utan som har skapats därefter genom 

manipulation. Vidare framgår av konversationen att det var viktigt att personbilen 

saknade GPS (Global Positioning System), att den hade en automatisk växellåda och 

att den inte gick att spåra till någon eftersom den skulle användas vid mord. 

 

När personbilen hade tillgripits lämnade Mohamed Dandache instruktioner till Mattias 

Kücükkaplan om hur bilen skulle hanteras. Den skulle skyltas om, köras med handskar, 

tvättas och eldas efter att de var ”klara”.  

 

 

 

Den 1 april 2020, dvs innan det stod klart att personbilen av märket BMW kunde 

tillgripas, skrev Christoffer Andersson Figoni till Daniel Tadesse ”löser vi inte bil på 

något sett så kör vi med vespa”. Det framgår av konversationen att Daniel Tadesse fick 

del av det meddelandet. När Christoffer Andersson Figoni skrev att de kunde träffas 

svarade Daniel Tadesse att han inte ville träffas, utan att han ville döda folk. 

 

 

 

Det förekommer också meddelanden mellan Christoffer Andersson Figoni och Daniel 

Tadesse som tog sikte på att de letade efter Kim Nyman.  
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Även Mohamed Dandache skrev om Kim Nyman enligt följande.  

 

 

 

 

Daniel Tadesse upprepade att folk verkligen måste dö och att de behöver ”trycka när 

de dags”, vilket Mohamed Dandache höll med om.  

 

 

 

Daniel Tadesse hade en konversation med Encro-användaren sunfeline om fällan, att 

”kampa” (dvs. gömma sig och spana på en plats) vid Oliwer Asperhälls parkering, 

vapen/ammunition och om att när en ”måltavla” kommer så skulle de ta alla. De skrev 

också om den mobiltelefon som behövde införskaffas för att ringa ut måltavlorna, dvs 

”utringartelefonen”. I anslutning till det förde även Mohamed Dandache och Daniel 

Tadesse en dialog om ”utringartelefonen”. 
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Senare samma dag frågade Encro-användaren sunfeline vad Omar ”ligger på” om de 

skulle få han, varpå Daniel Tadesse svarade 150 000 kr.  

 

 

 

Av utredningen framgår att Kim Nyman vid den här tiden saknade fast boende och 

bodde tillsammans med sin far i Kode. Den 1 april 2020 skickade Daniel Tadesse 18 

registreringsnummer på bilar, varav 15 avsåg fordonsägare som var bosatta i Kode, till 

Mohamed Dandache. Han uppmanade även Mohamed Dandache att kontrollera vilka 

bilar som stod parkerade utanför Kim Nymans pappa.  
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Därefter skickade Daniel Tadesse ytterligare 33 registreringsnummer, varefter följande 

meddelande skickades om registreringsnumret ”OFW”. 

 

 

 

Dagen efter, den 2 april 2020, skrev Mohamed Dandache att de skulle köpa ”go lur”. 

En ”go‐lur” är enligt åklagaren en mobiltelefon som används av en person, ofta en vän 

till en potentiell målsägande, som används för att ringa ut en måltavla åt 

gärningsmännen. 

 

 

 

När Mohamed Dandache hade genomfört köpet av ”go luren” kontaktade han Encro-

användaren sunfeline för att komma överens om hur den skulle överlämnas till ”ungen”. 

 

 
 

Även den 2 april 2020 skickade Daniel Tadesse 12 registreringsnummer på bilar till 

Mohamed Dandache.  

 

Den 3 april 2020 frågade Christoffer Andersson Figoni Daniel Tadesse om skåpbilen 

var klar. Av utredningen framgår att skåpbilen skulle användas för att byta om kläder 

efter att man utfört skjutningen enligt Hennoplanen.  
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Några dagar senare skrev Daniel Tadesse i ett meddelande att han var ute och stal delar 

till ”våran nya skåpis”.  

 

 

 

Av utredningen framgår att Santino Domini Aleman svarade på Daniel Tadesses 

meddelande genom att skriva ”Hehehe nice bro”. 

 

I utredningen finns det ett antal meddelanden mellan Encro-användarna sunfeline och 

hondahoudini som handlade om att sunfeline var intresserad av att köpa vapen. 

Informationen om vapen som sunfeline fick vidareförmedlade han till Daniel Tadesse.  

 

 

 

Det skulle dock visa sig att alla vapen, enligt ett meddelande från hondahoudini till 

sunfeline den 5 april 2020, var ”borta”.  

 

Den 4 april 2020 skickade Santino Domini Aleman en bild till Omer Mohammed och 

undrade vem det var, eftersom personen hade gillat Hennos bilder.  
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Av Omer Mohammeds svar framgår att man skulle ”kasta han” och att han var en 

”kuksugare”. 

 

Mohamed Dandache skickade den 4 april 2020 bilder till Daniel Tadesse. Bilderna var 

skärmdumpar från hemsidan hitta.se och visade adressen till en kvinna som Kim 

Nyman påstods haft kontakt med när han satt i fängelse. Efter det att bilderna 

skickades hade Mohamed Dandache och Daniel Tadesse följande dialog.  

 

 

 

Den 6 april 2020 skickade Christoffer Andersson Figoni ett meddelande till både 

Daniel Tadesse och Mohamed Dandache om att han hade pratat med en person om att 

det fanns ”luffare” i Askim som umgicks med Omar Taman ”och dom”. Av 

meddelandet framgår bland annat att Christoffer Andersson Figoni ville ge alla som 

känner Omar Taman ”och dom” en chans att ta avstånd från dem.  
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Mohamed Dandache besvarade meddelandet med att man kunde hota ”dom” efter ett 

mord, men att orden utan ett mord var tomma.  

 

 

 

Därefter följde ett antal meddelanden som specifikt avsåg Hennoplanen, dvs. planen 

att mörda Mohannad Ali Easar. Nedan redovisas ett urval av dessa meddelanden. 
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Hennoplanen, som skapades och delades den 7 april 2020, påbörjades genom att 

Santino Domini Aleman frågade Omer Mohammed var ”Hen horungen” bodde, 

eftersom han hade information om att denne var hemma i sin säng. Vidare framgår att 

Santino Domini Aleman hade gjort en plan, som innebar att han kunde vara chaufför, 

men att han behövde backupp från folk. Planen innebar att de skulle åka till Mohannad 

Ali Easars bostad kl. 09.00 och sedan trycka där till 12–13-tiden. Santino Domini 

Aleman uttryckte också att om man kunde ”få” Henno nu skulle det vara ”guld”.  

 

 

 

 

Mohammed Al Housany skrev meddelanden som visade att han var informerad om 

och införstådd med planen. Med ”tamam” avses på arabiska att något är ok eller 

perfekt.  

 

 

 

Även Daniel Tadesse var informerad om och införstådd med Hennoplanen, Han 

uppmanade Mohamed Dandache och Christoffer Andersson Figoni att vara vakna vid 

8–9-tiden.  

 

 

 

På morgonen redogjorde Santino Domini Aleman för Omer Mohammed vad 

Hennoplanen innebar.  
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Santino Domini Aleman skrev att det var en jättefin plan och att allt som fattades var 

en kille som skulle ta kläderna. Han skrev också att det inte skulle användas någon 

”kalla”, dvs. automatvapen av typ Kalasjnikov, utan att det var ett ”gun jobb”. Han 

uppgav att han hade ett vapen och att det skulle vara två skyttar, där en skytt låtsades 

ha ett vapen.  

 

Omer Mohammed informerade därefter Mohammed Al Housany om planen, som 

svarade ”Tanam jalla vi kör”. Även efter att Mohammed Al Housany fått information 

om att han skulle vara den ende skytten, medan Omer Mohammed skulle låtsas ha ett 

vapen, svarade han ”Okej tamam”, dvs. ok perfekt. 

 

Efter den konversationen frågade Omer Mohammed Mervan Ucar om denne hade 

kläderna. 

 

 

 

 

Vid husrannsakan i personbil med registreringsnummer PSK224 påträffades en gul 

påse med två jackor, båda med prislapparna kvar, och två par skor. Från prislapparna 

har fingeravtryck säkrats som NFC har identifierat till Daniel Tadesse och Mervan 

Ucar.  

 

Samtidigt ville Omer Mohammed att Mohammed Al Housany skulle skynda sig upp ur 

sängen. 
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Utredningen visar att Omer Mohammed och Mohammed Al Housany åkte iväg för att 

möta upp Mervan Ucar, som hade kläderna.  

 

Ungefär samtidigt ifrågasatte Mohamed Dandache vad som hade hänt med planen om 

att vänta ut ”terror o deras liga” vid ”svensken” eller att ringa ut dem. Med Terror 

avses som angivits ovan Omar Taman. Med ”svensken” avses enligt tingsrätten Oliwer 

Asperhäll.  

 

 

 

Kort tid därefter, kl. 11.24, skickade Santino Domini Aleman ett meddelande ”Bro vi 

avbryter” till Omer Mohammed. Som skäl för det skrev han att det tog för lång tid och 

att alla kläder inte fanns. Han ville att de skulle göra det till hundra procent i stället. 

Både Omer Mohammed och Santino Domini Aleman förklarade att de nu var 

”peppade” till hundra procent. 

 

 

 

På eftermiddagen, efter att Hennoplanen hade avbrutits, återgick grupperingen till 

grundplanen, vilket bland annat framgår av följande meddelanden.  
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Av utredningen följer att Omer Mohammed vidarebefordrade samma meddelande till 

Santino Domini Aleman.  

 

Även Daniel Tadesse skickade under eftermiddagen meddelanden om den ursprungliga 

planen till olika mottagare.  

 

 

 

 

 

På natten den 8 april 2020 hade Daniel Tadesse en konversation med Mohamed 

Dandache. Först skickade Daniel Tadesse följande meddelande.  
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Sedan skickade han flera bilder på skärmdumpar från Instagram på personer som 

Instagram-profilen ”kim_117” följde. Profilbilden på Instagram-kontot var en person 

som utseendemässigt liknar Kim Nyman.  

 

 

 

 

I Encro-materialet finns några meddelanden som rör planeringen av ett annat mord, 

som genomfördes den 3 maj 2020 och som enligt vad som angivits ovan prövats av 

tingsrätten i Gamlestadsmålet. Mohamed Al Housany och Omer Mohammed dömdes 

för inblandning i det mordet. Mohammed Al Housany dömdes för medhjälp till mord, 

förberedelse till mord och stämpling till mord till fängelse i 12 år och 10 månader. 

Omer Mohammed dömdes för stämpling till mord till fängelse i 1 år och 7 månader.  

 

Det finns skäl att redogöra för några av de meddelanden som skickats angående 

mordet i Gamlestadsmålet. Bland dessa kan noteras att Mohamed Al Housany den 8 

april 2020 frågade Omer Mohammed hur de skulle kunna göra två grejer samtidigt.  

 

 

 

Vidare framgår att Mohammed Al Housany benämnde Omer Mohammed som 

”torpeden”. 
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Därefter följde en dialog mellan Encro-användaren icydill och Omer Mohammed, där 

Omer Mohammed frågade om iceydill var beställaren, vilket denne bekräftade. Vidare 

framgår att det fanns en ”goare” färdig och att man ska börja ”campa” så snart Omer 

Mohammed har planerat sin flyktväg och någon som skulle bränna kläderna. Sedan 

följde bland annat följande meddelanden.  

 

 

 

Parallellt med dialogen rörande planering av mordet i Gamlestaden ägde en 

konversation om grundplanen och Hennoplanen rum mellan Mohamed Dandache och 

Daniel Tadesse. Av meddelandena framgår bland annat att Daniel Tadesse skrev ”Att 

byta plan är att köra på de hela tiden”.  
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Daniel Tadesse klagade på att det inte fanns ”glöd” hos folk och att det utan ”glöd” 

inte fanns hunger på att döda. Syftet med Hennoplanen var enligt Daniel Tadesse att 

höja pulsen på folk. Vidare diskuterade Daniel Tadesse och Mohamed Dandache hur 

grundplanen skulle utföras. 

 

 

 

Återigen nämndes Kim Nyman i konversationen mellan Mohamed Dandache och 

Daniel Tadesse.  

 

 

 

Mohamed Dandache undrade om det finns någon som vill göra ”jobbet” på Omar 

Taman.  
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Maziar Vermahmood skickade ett meddelande som rörde betalning för mordet. Han 

skrev att det nu fanns två bilar, att alla var redo och att de skulle köra grundplanen som 

innebar att man skulle lura ut ”dom” eller vänta vid Oliwer Asperhäll. 

 

 

 

Omer Mohammed skrev till Encro-användaren icydill angående mordet i Gamlestaden 

som planerades och som utfördes den 3 maj 2020. Han skrev att vapnet klickade och 

att han själv visserligen hade vapen, men att han inte kunde använde det vapnet, 

eftersom de skulle utföra ett mord av ”horungar” när som helst.  
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Eftersökandet av möjligheter att komma åt Omar Taman eller Oliwer Asperhäll 

fortsatte den 11 april 2020.  

 

 

 

Den 12 april skrev Daniel Tadesse till Mervan Ucar om att han sagt till alla som skulle 

mörda måltavlorna att de skulle få 250 000 kr i ersättning. Han skrev även att han hade 

beställt tio pistoler av märket Glock, så att ingen skulle vara ”naken”.  

 

 

 

Eftersökandet av Kim Nyman fortsatte, denna gången av Maziar Vermahmood.  
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Den 4 maj 2020 skickade Santino Domini Aleman fyra bilder på Mohannad Ali Easar 

till Daniel Tadesse.  

 

Den 27 maj 2020 skickade Omer Mohammed meddelanden till Daniel Tadesse om att 

Jerry umgicks med Mohannad Ali Easar och Omar Taman.  

 

 

 

Dagen efter skickade Christoffer Andersson Figoni ett meddelande till Mervan Ucar 

om att göra en ”raid” i förorten, eftersom de inte hade hittat ”horungarna”.  
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Christoffer Anderson Figoni undrade om Mervan Ucar ville följa med honom på en 

motorcykel under ”raiden” med ett automatvapen (av typ Kalasjnikov) på ryggen. 

Mervan Ucar bekräftade att han ville det.  

 

Kartläggningen av Omar Taman fortsatte den 30 maj 2020. 

 

 

 

Den 6 juni 2020 skrev Daniel Tadesse till Omer Mohammed och undrade vad som 

behövdes för att komma åt Mohannad Ali Easar. Sedan beskrev han hur man med 

hjälp av ett falskt Instagram-konto skulle vilseleda måltavlorna i syfte att locka fram 

dem för att därefter genomföra en attack.  

 

 

Den 8 juni 2020 ställde både Mohamed Dandache och Daniel Tadesse frågor till Omer 

Mohammed om hur man skulle komma åt Mohannad Ali Easar. 
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Den 9 juni 2020 hade Mohammed Dandache fått information om vilken frisörsalong 

som Mohannad Ali Easar klippte sig hos, vilket han vidareförmedlade till Omer 

Mohammed.  

 

 

 

Tingsrättens bedömning  

 

Vid en samlad bedömning av vad som har redogjorts ovan anser tingsrätten att Encro-

meddelandena på ett tillförlitligt sätt visar att det fanns en grundplan och en 

Hennoplan, som syftade till att skjuta ihjäl målsägandena. Det rör sig om att stort antal 

meddelanden, mellan de tilltalade och utomstående Encro-användare, som på ett 

logiskt sätt passar in i de gemensamma brottsplanerna. Mängden meddelanden stärker 

tillförlitligheten av dem, eftersom tänkbara alternativa förklaringar till enstaka 

meddelanden kan uteslutas. Utifrån brottsplanerna är meddelandena relevanta och 

begripliga, även om det förekommer språkliga brister. Meddelandena är också 

begripliga med beaktande av att de tilltalade tillhör en falang som har en konflikt med 

den eller de falanger som målsägandena representerar. Av det förhållandet att 

Mohammed Omar och Mohammed Al Housany är dömda av tingsrätten för 

delaktighet i ett annat mord som skedde den 3 maj 2020 och i andra mordplaner 

(Gamlestadsmålet) kan man dra slutsatsen att det rör sig om uppriktigt menade 

konversationer och inte några skämtsamma meddelanden.  
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Meddelandena stöds också av den övriga utredningen. Den stulna BMW-bilens rörelser 

och det faktum att den påträffades i garaget på Kaverösporten stämmer överens med 

innehållet i meddelandena. Kläderna som nämndes i flera meddelanden togs i beslag 

den 3 maj 2020. Vidare stämmer innehållet i meddelandena om var och när kläderna 

den 7 april 2020 skulle hämtas med hur personbilen PSK224 rörde sig.  

 

Med beaktande av de omständigheter som tingsrätten redogjort för finns det ingen 

annan rimlig tolkning av meddelandena än att planen var att mörda målsägandena.  

 

Tingsrätten övergår därefter till att pröva hur involverade i grundplanen och 

Hennoplanen var och en av de tilltalade var. Även om det inte i detalj går att utreda 

vad olika medverkande personer har gjort kan det vara möjligt att dra slutsatsen att de 

medverkande har utfört en brottslig gärning gemensamt och i samråd. En 

utgångspunkt är att det finns sådan bevisning på individnivå att man för var och en av 

de inblandade kan konstatera att de medverkat i brottets utförande på ett sådant sätt att 

de är att betrakta som medgärningsmän. 

 

Tingsrätten har redan konstaterat att det för samtliga tilltalade är visat att de på olika 

sätt varit delaktiga i att stjäla, transportera och parkera personbilen av märke BMW i 

Billdal respektive Kaverösporten. Därutöver har var och en av de tilltalade varit 

delaktiga enligt följande.  

 

Daniel Tadesse: Han har i flera meddelanden tydligt angivit att han vill döda. Det är 

klarlagt att han var införstådd med planen att ”campa” på målsägandena, lura ut dem i 

en fälla och att döda Oliwer Asperhäll, med eller utan andra måltavlor som kunde 

finnas i Oliwer Asperhälls sällskap. Han lämnade instruktioner i samband med att 

utringartelefonen skulle köpas och överlämnas till en yngre person. Han redogjorde för 

andra tilltalade att skyttar och vespa fanns och att han ville utföra dådet så fort som 

möjligt. Han var delaktig i eftersökandet av Kim Nyman, han ville komma åt 

Mohannad Ali Easar och han angav vad priset för Omar Tamans död var. Han 

försäkrade sig om att brottsbilen inte fick ha GPS. Han hade tillgång till en skåpbil, 

som skulle användas som ombytesplats efter utfört mord. Han informerade Mohamed 
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Dandache och Christoffer Anderson Figoni om Hennoplanen och åkte på 

förmiddagen för att plocka upp Christoffer Andersson Figoni innan planen avbröts. 

Han återvände därefter till den ursprungliga grundplanen.  

 

Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Daniel Tadesse, med det innehåll 

som redogjorts för ovan, innebär att det är styrkt att han hade för avsikt att senare 

genomföra både grundplanen och Hennoplanen. 

 

Mohamed Dandache: Han uttryckte tidigt att det fanns en plan och att det behövdes 

en bil för planen. I samband med att han letade efter en lämplig bil uppgav han att den 

skulle användas för knasiga saker. Vid ett annat tillfälle skrev han att bilen skulle 

användas vid mord. Han lämnade instruktioner om hur bilen skulle hanteras. Den 

skulle enligt honom köras med handskar, tvättas och eldas upp efter utfört dåd. Han 

var införstådd med fällan, ”camping” och planen att ringa ut måltavlorna för att mörda 

dem. Han informerade andra tilltalade om grundplanen. Han var delaktig i 

eftersökandet av Kim Nyman och Mohannad Ali Easar. Av hans meddelanden framgår 

att även Omar Taman och Oliwer Asperhäll omfattades av planen att mörda. Han 

undersökte om det fanns någon som ville göra jobbet på Omar Taman. Han var 

delaktig i att anskaffa den mobiltelefon som skulle användas för att ringa ut 

måltavlorna. Han uttryckte att det var dags att någon skulle ”ryka”. Han ville vänta 

med att hota folk för att de skulle ta avstånd från Omar Taman ”och dom” tills de 

hade mördat någon, eftersom grupperingens ord då skulle väga tyngre.  

 

Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Mohamed Dandache, med det 

innehåll som redogjorts för ovan, gör att det är styrkt att han hade för avsikt att senare 

genomföra grundplanen.  

 

Christoffer Andersson Figoni: Han var delaktig i att eftersöka Kim Nyman. Han var 

delaktig i att stjäla en bil från Volvo. Han förklarade att om man inte får tag på en bil, 

så kör de med vespa i stället. Han skickade en bild på Omar Tamans bror och ville 

hota alla som umgicks med Omar Taman ”och dom” att ta avstånd från dessa. Han 

lämnade detaljerade instruktioner till övriga tilltalade om hur man skulle agera 
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fortsättningsvis. Det skulle ske genom att alla måste vara förberedda och ha sina egna 

grejor klara. Han uppgav att de skulle utföra dådet snart.  

 

Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Christoffer Andersson Figoni, 

med det innehåll som redogjorts för ovan, gör att det är styrkt att han hade för avsikt 

att genomföra grundplanen.  

 

När det gäller Hennoplanen finns det i utredningen inga meddelanden från Christoffer 

Andersson Figoni, utan bara meddelanden som Daniel Tadesse har skickat till honom. 

Av Daniel Tadesses meddelanden kan tingsrätten dra slutsatsen att Christoffer 

Andersson Figoni tog emot och besvarade meddelandena. Det framgår dock inte av 

utredningen vad hans svar innehöll.  

 

Det som framgår av utredningen är följande. Daniel Tadesse meddelade vid 10-tiden 

att han skulle komma. Uppenbarligen ifrågasatte Christoffer Andersson Figoni något, 

för Daniel Tadesse skrev följande.  

 

 

 

Som ett resultat av Christoffer Andersson Figonis efterföljande svar åkte Daniel 

Tadesse iväg för att hämta upp honom. Det framgår enligt tingsrätten av att Daniel 

Tadesse kl. 11.14 skickade meddelandet ”Tunneln” och kl. 11.28 meddelandet ”Kom 

ut” till Christoffer Andersson Figoni. 

 

Såvitt framkommit avbröts Hennoplanen kl 11.24, dvs. några minuter innan Daniel 

Tadesse kom fram till den plats som Christoffer Andersson Figoni skulle hämtas upp 

på. 

 

Det framstår som orimligt att Daniel Tadesse skulle ha åkt för att hämta upp 

Christoffer Andersson Figoni om denne skulle ha klargjort att han inte ville vara 
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delaktig i Hennoplanen. Bara några timmar efter att Hennoplanen avbröts skrev 

Christoffer Anderson Figoni till flera av de tilltalade i målet att man skulle ”köra nu 

snart” och att alla måste vara beredda och ha sina saker klara. Tingsrätten anser att 

dessa omständigheter är besvärande för Christoffer Andersson Figoni. Avsaknaden av 

meddelanden från Christoffer Andersson Figoni tillsammans med att Encro-materialet 

ska värderas med försiktighet medför dock enligt tingsrätten att det inte är tillförlitligt 

utrett att han hade för avsikt att delta i Hennoplanen.  

 

Mohammed Al Housany: Han var införstådd med planen om att ”campa” och gillra en 

fälla för Oliwer Asperhäll, Omar Taman och Mohannad Ali Easar. Han skrev vid flera 

tillfällen att han var införstådd med Hennoplanen, varvid han bland annat angav ”mot 

Henno och dom”. Som kommentar till att Mohamed Dandache letade bil skrev han att 

skallar skulle smattras och skickas till Kerbela. Han frågade efter ”eld bilen”, vilket i 

sammanhanget inte han förstås på annat sätt än som en hänvisning till en bil som ska 

eldas upp efter utförd gärning.  

 

Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Mohammed Al Housany, med det 

innehåll som redogjorts för ovan, gör att det är styrkt att han hade för avsikt att senare 

genomföra både grundplanen och Hennoplanen.  

 

Omer Mohammed: Han var inledningsvis tveksam till Hennoplanen, med 

motiveringen att det var tidigt för attack och att hans och Mohammed Al Housanys 

”fälla” var bättre”. Trots det lämnade han uppgift om var Mohannad Ali Easar bodde 

och tog kontakt med Mervan Ucar för att få kläderna. Han uppgav för Mervan Ucar att 

kläderna behövdes med en gång. Han uppmanade också Mohammad Al Housany att 

skynda sig, så att de skulle komma iväg för att hämta kläderna. Sedan Hennoplanen 

avbrutits uppgav han att han var peppad till 100 procent. Han deltog i eftersökandet av 

Mohannad Ali Easar och Omar Taman. Han klargjorde för uppdragsgivaren avseende 

mordet den 3 maj 2020 (Gamlestadsmålet) att han visserligen hade ett eget vapen, men 

att det inte kunde användas eftersom han hade ett eget krig med ”horungar” där ett 

mord skulle ske när som helst.  
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Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Omer Mohammed, med det 

innehåll som redogjorts för ovan, gör att det är styrkt att han hade för avsikt att senare 

genomföra grundplanen. När det gäller Hennoplanen anser tingsrätten att han efter 

den inledande tveksamheten agerade på sådant sätt att det är visat att han hade avsikt 

att genomföra den.  

 

Santino Domini Aleman: Han deltog den 4 april och 4 maj 2020 i eftersökandet av 

Mohannad Ali Easar. Han skapade Hennoplanen och var aktiv och drivande i att den 

skulle genomföras.  

 

Tingsrätten anser att mängden av meddelanden från Santino Domini Aleman om 

Hennoplanen, med det innehåll som framgår av utredningen, gör att det är styrkt att 

han hade för avsikt att genomföra Hennoplanen. Även om han vid två tillfällen deltog i 

eftersökande av Mohannad Ali Easar anser tingsrätten inte att det är visat att han var 

införstådd med eller hade för avsikt att genomföra grundplanen.  

 

Maziar Vermahmood: Den 28 mars 2020 skrevs ett meddelande från Encro-

användaren skilledwelder om att en bil behövs rätt akut. Den 8 april 2020 skrevs ett 

meddelande från skilledwelder om att det kunde vara känsligt att ge Omer Mohammed 

och Mohammed Al Housany pengar för att utföra dådet, att det fanns två bilar, att alla 

var redo samt att planen med att lura ut eller vänta vid Oliwer Asperhäll ska 

genomföras. Båda meddelandena inleddes med presentationen ”de e paj”.  

 

Som angivits ovan har tingsrätten ansett att det är styrkt att huvudanvändaren till 

skilledwelder är Mohamed Dandache och att Maziar Vermahmood har smeknamnet Paj. 

Det förhållandet att meddelandena inleddes med en presentation av att det var Paj, 

talar därmed för att det var Maziar Vermahmood som skickade meddelandena den 28 

mars 2020 och 8 april 2020. I avsaknad av annan bevisning kring det och då Encro-

meddelanden ska värderas med försiktighet, anser tingsrätten dock att det inte är 

tillförlitligt utrett att det var Maziar Vermahmood som skickade meddelandena.  
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Vid ett tillfälle har Maziar Vermahmood, från Encro-telefonen recentduck, ett 

meddelande som innefattar ett eftersökande av Kim Nyman. Det meddelandet kan inte 

på ett tillförlitligt sätt ge stöd för att han var införstådd med eller hade för avsikt att 

utföra grundplanen, vare sig i sin helhet eller delvis. Tingsrätten anser därför att det 

inte är visat att Maziar Vermahmood hade sådan avsikt.  

 

Sammanfattning 

 

Sammanfattningsvis anser tingsrätten således det är visat att Daniel Tadesse, Mohamed 

Dandache, Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al Housany och Omer 

Mohammed tillsammans och i samförstånd beslutat och planerat att döda 

målsägandena i enlighet med vad som framgår av gärningsbeskrivningen. Det är inte 

visat att Maziar Vermahmood tillsammans och i samförstånd med övriga tilltalade hade 

beslutat och planerat att döda målsägandena enligt grundplanen.  

 

Tingsrätten anser vidare att det är visat att Santino Domini Aleman, Daniel Tadesse, 

Mohammed Al Housany och Omer Mohammed tillsammans och i samförstånd skapat 

och delat en brottsplan bestående i att den 7 april 2020 skjuta ihjäl Mohannad Ali 

Easar samt delat information om denne med varandra i enlighet med vad som framgår 

av gärningsbeskrivningen.  

 

De nu nämnda har solidariserat sig med och stärkt varandra i uppsåtet att döda 

målsägandena. Var och en av gärningsmännens handlingar har varit väsentliga för att 

gärningarna skulle kunna ske enligt brottsplanen.  

 

3.5.3.3 Befattning med hjälpmedel  

 

Inledning 

 

Det är inte straffbelagt på annat sätt än vad som framgår av 23 kap. 2 § första stycket 

brottsbalken att planera ett brott. För att Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, 

Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al Housany, Omer Mohammed och 
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Santino Domini Aleman ska dömas för förberedelse till mord enligt åtalspunkten 1 

krävs att de, med den brottsavsikt som tingsrätten funnit styrkt, tagit befattning med 

något som varit särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett mord.  

 

Hjälpmedelsbegreppet i 23 kap. 2 § p. 2 brottsbalken har inte några formella 

begränsningar utan vad som helst kan utgöra hjälpmedel vid brott. För att föremålet 

ska vara ”särskilt ägnat” som hjälpmedel måste det föreligga ett samband mellan 

föremålets egenskaper och det tilltänkta brottet. Endast föremål som med hänsyn till 

sin beskaffenhet är av någorlunda central betydelse för brottets genomförande ska 

anses som ”särskilt ägnat” som hjälpmedel. Det ska rör sig om något som otvetydigt 

kan karaktäriseras som brottsbefrämjande och helt vardagliga föremål faller oftast 

utanför definitionen (se rättsfallet NJA 2018 s. 512 I p. 20–21). 

 

Två eller flera föremål som var för sig inte kan anses vara hjälpmedel kan tillsammans 

vara det utifrån den konkreta situationen och brottsplanen. Något som i sig inte är ett 

hjälpmedel ägnat att användas vid brott kan tillsammans med något annat som är 

sådant hjälpmedel, vara hjälpmedel under förutsättning att objekten är så kopplade till 

varandra att de tillsammans ökar den föreliggande risken för brott. 

 

Åklagaren har gjort gällande att de tilltalade skaffat, transporterat, sammanställt eller 

tagit annan befattning med krypterade Encro-telefoner, en stulen personbil av märke 

BMW, brottskläder och ett skjutvapen av märket Glock och flera andra skjutvapen. 

Tingsrätten prövar i det följande om den angivna egendomen kan utgöra hjälpmedel i 

den mening som avses i brottsbalken. 

 

Encro-telefoner 

 

Helt vardagliga föremål, som till exempel mobiltelefoner, är som angivits ovan inte 

brottsverktyg. Frågan är då om Encro-telefoner kan anses vara särskilt ägnade för 

genomförande av de aktuella brotten. 
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Av undersökningar som NFC har genomfört framgår att Encro-telefoner generellt sett 

har ett egentillverkat och modifierat Android-system installerat, där många 

standardfunktioner är borttagna. Operativsystemet i Encro-telefonerna begränsar 

användarnas möjligheter att använda telefonen som en ”vanlig” telefon. Det går bara 

att kommunicera med andra Encro-telefoner och ”vanliga” telefonsamtal, ”vanliga” 

sms-meddelanden eller tillgång till internet finns inte. Istället sker all kommunikation 

inom ramen för operativsystemet EncroChat OS. I detta finns en möjlighet att skicka 

textmeddelanden och bilder samt att genomföra röstsamtal. Detta tillsammans med en 

begränsad möjlighet att lagra viss information verkar vara de enda praktiska funktioner 

som operativsystemet i Encro-telefonerna tillåter.  

 

Vidare framgår det av NFC:s undersökning att en Encro-telefon, vid en ”normal” 

uppstart med strömknappen, startar upp operativsystemet Android OS som på en 

vanlig mobiltelefon. Det går dock inte att använda detta operativsystem utom för vissa 

specifika telefoner där det går att ha två olika SIM-kort installerade. Istället är det ett 

parallellt operativsystem, EncroChat OS, som står för funktionerna i en Encro-telefon. 

EncroChat OS startas genom en knappkombination som skiljer sig från hur en 

mobiltelefon normalt startas upp. EncroChat OS är lösenordskyddat i flera nivåer och 

det finns även en funktion som raderar allt innehåll på telefonen genom en alternativ 

s.k. Panic PIN-kod. Vidare framgår det att Encro-telefonernas IMEI-nummer som 

normalt fungerar som ett serienummer och som kan identifiera mobiltelefonen ändras 

fortlöpande genom EncroChat OS och därför inte stämmer med telefonens egentliga 

IMEI-nummer.  

 

Tingsrätten har svårt att se något annat syfte med vad som beskrivits ovan än att det är 

en direkt manipulation för att enheten ska se ut som en vanlig mobiltelefon och för att 

undvika att telefonen blir spårad. Detta talar enligt tingsrätten för att syftet med Encro-

telefonerna inte bara är att kunna skicka förtroliga meddelanden, utan att undgå 

upptäckt från polis och undgå lagföring. I målet är det bara Santino Domini Aleman 

som har medgett att han använt en Encro-telefon i syfte att genomföra ”ljusskygga 

affärer”.  
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Vid genomgång av de Encro-meddelanden som presenterats i målet anser tingsrätten 

att den absoluta merparten avser brottsliga aktiviteter.  

 

Ted Esplunds vittnesmål utgör ett starkt stöd för påståendet att Encro-telefonerna är 

brottsverktyg och att de huvudsakligen används för att begå brott. Ted Esplund arbetar 

på underrättelseenheten inom NOA. Han har arbetat med Encro-material sedan i mars 

2020 och är nationellt ansvarig för det projekt som ledde till att svensk polis och senare 

åklagare fick tillgång till det Encro-material som lagts fram som bevisning i målet. Han 

har uppgett att han under projektets underrättelsefas, när polisen fick 

informationspaket från EncroChat som bara fick användas i begränsad utsträckning, 

gick igenom en stor del av Encro-materialet. Han gjorde det för att förstå vad 

materialet innehöll och för att kunna bedöma vilka resurser som skulle komma att 

behövas. Utifrån det materialet som han granskat och som svensk polis har fått tillgång 

till är det hans bedömning att 98 procent av meddelandena handlar om brott, såsom 

mord, penningtvätt, grova narkotikabrott och olika bedrägeriupplägg.  

 

Ted Esplund har uppgett att en Encro-telefon kostade ca 15 000 kronor i inköp och att  

abonnemangskostnaden därefter uppgick till ca 5 000 – 6 000 kronor per kvartal. 

Tingsrätten kan konstatera att Encro-telefonernas inköps- och driftskostnader således 

är höga. Med beaktande av de förhållandevist begränsade legala inkomster som de 

tilltalade uppgivit sig ha anser tingsrätten att det är svårt att se något legitimt skäl till att 

de har köpt Encro-telefoner. Även detta talar för att Encro-telefonerna innehafts i 

syfte att begå brott.  

 

Ytterligare en omständighet som talar för att Encro-telefonerna huvudsakligen används 

i slutna kriminella kretsar är att det saknas möjlighet att söka efter en användares 

telefonnummer, riktiga namn, alias eller kontaktuppgifter. Det enda sättet att upprätta 

en kontakt med en ny användare av en Encro-telefon är att man känner till dess 

användarnamn och att man begär att användaren ska lägga till och acceptera en 

kontakt.  
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Enligt tingsrätten är det visat att det huvudsakliga användningsområdet för Encro-

telefonerna har varit att kommunicera om kriminella aktiviteter eller att knyta eller hålla 

kontakt med kriminella personer.  

 

Försvaret har, som argument för att de aktuella telefonerna är vardagliga föremål, lyft 

fram att alla mobiltelefoner är krypterade samt att populära s.k. chatt-appar som till 

exempel Whatsapp och Facebooks Messenger också är krypterade. Enligt tingsrätten 

skiljer sig dock Encro-telefonerna och dess operativsystem från vanliga mobiltelefoner 

och krypterade appar på flera avgörande sätt såsom tingsrätten redovisat ovan. Det 

förhållandet att samtliga tilltalade vid sidan av Encro-telefonerna haft vanliga 

mobiltelefoner visar också att den kryptering som ”vanliga” kommunikations-appar 

erbjuder inte har uppfyllt deras behov av att kommunicera i hemlighet.  

 

Sammanfattningsvis anser tingsrätten att det är visat att Encro-meddelandena nästintill 

uteslutande handlat om att begå allvarlig brottslighet. I målet har Encro-telefonerna 

använts för att planera och genomföra de brottsplaner som syftade till att döda fyra 

målsäganden. Det är därigenom också visat att just Encro-telefonerna har använts och 

varit anpassade att användas inom ramen för organiserad brottslighet. Detta förstärks 

även av vad som framkommit om hur mycket Encro-telefonerna kostat att köpa in och 

använda. Även om telefonerna egentligen inte har varit eller är en nödvändig 

komponent för att denna brottslighet ska komma till stånd anser tingsrätten att 

genomförandet av många brott skulle ha försvårats betydligt eller, i praktiken, inte gått 

att genomföra alls utan Encro-telefonerna. Detta på grund av att risken för att de hade 

upptäckts genom traditionellt polisarbete eller genom användning av straffprocessuella 

hemliga tvångsmedel hade varit stor. Enligt tingsrätten har Encro-telefonerna därför, 

när det gäller de nu aktuella brotten, varit en nödvändig förutsättning och särskilda 

hjälpmedel för brottens genomförande. 

 

Det är styrkt att samtliga tilltalade tagit befattning med Encro-telefoner.  
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Stulen personbil  

 

Av den skriftväxling som förts med hjälp av Encro-telefonerna framgår att det varit en 

högst väsentlig förutsättning för genomförandet av brottsplanerna att en stulen bil som 

inte kunde spåras hade anskaffats. Av meddelanden framgår att bilen skulle sakna GPS, 

omskyltas till falska/stulna registreringsskyltar, köras med handskar från Södertälje till 

Göteborg, tvättas efter ankomst och eldas upp efter utförd gärning. Syftet var alltså att 

skaffa en bil som inte kunde spåras. Utredningen visar att Mattias Kücükkaplan på 

Daniel Tadesses och Christoffer Figonis direktiv skaffade fram en sådan bil och körde 

den till Billdal, att Omer Mohammed och Mohammed Al Housany körde den från 

Billdal till en garageplats i Kaverösporten, att Santino Domini Aleman på Mohamed 

Dandaches direktiv informerat om garageplatsen samt att Daniel Tadesse, Christoffer 

Figoni och Santino Domini Aleman tog emot bilen vid Kaverösporten.   

 

Enligt tingsrättens mening är den nu aktuella bilen av omedelbar betydelse för att 

genomföra brottet och undgå upptäckt vid genomförande av mordplanerna. Den 

måste ha körts med handskar från Södertälje till Göteborg. En 20–25 liters dunk hade 

anskaffats och låg i bagaget; uppenbarligen i syfte att elda upp bilen eller undvika 

upptäckt vid tankning. Oaktat att bilen inte hade försetts med falska registreringsskyltar 

finner tingsrätten därför att den aktuella bilen utgjort ett särskilt hjälpmedel för 

genomförande av mordplanerna.  

 

Mohammed Al Housany och Omer Mohammed har tagit omedelbar befattning med 

bilen genom att köra den från Billdal till Högsbo. Daniel Tadesse, Christoffer Figoni 

och Santino Aleman har tagit emot bilen vid garageporten. Santino Domini Aleman 

har på Mohamed Dandaches direktiv anvisat plats för att parkera bilen. Allt detta har 

skett tillsammans och i samråd. De har därför alla som gärningsmän befattat sig med 

bilen.  
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Brottskläder (två uppsättningar mörka jackor och skor) 

 

Av förarbeten framgår att föremål som är av omedelbar betydelse för att undgå 

upptäckt i samband med brottets genomförande bör omfattas av hjälpmedelsbe-

greppet. Som exempel nämns maskering som är avsedd att användas vid rån (prop 

2000/01:85 s. 41 f). 

 

Kläder kan generellt sett ha betydelse vid genomförandet av mord. De kan användas 

för att dölja gärningsmannens identitet, men också för att efter ombyte göra sig av med 

spår från mordvapnet.  

 

De kläder som påträffats i målet består av två jackor och två par skor. Tingsrätten 

anser att kläder av det slaget inte utgör någon maskering eller i övrigt heltäckande 

klädsel. Det kan noteras att det av utredningen framgår att det faktum att det inte fanns 

mask och handskar, dvs. att kläderna inte var kompletta, var en av huvudorsakerna till 

att Hennoplanen avbröts.  

  

Mot den beskrivna bakgrunden kan de två jackorna och de två par skorna inte anses 

vara något som är särskilt ägnat att användas vid brott. Kläderna i sig utgör därmed 

inte hjälpmedel. Kläderna kan inte heller anses vara så kopplade till hjälpmedlet Encro-

telefonerna att de tillsammans med telefonerna kan anses ha ökat risken för att 

mordplanerna skulle genomföras.  

 

Det saknas skäl att pröva om de tilltalade tagit befattning med kläderna.  

 

En Glock och flera andra skjutvapen (”guns”)  

 

Ett vapen, som har ett legalt användningsområde, kan utgöra ett hjälpmedel om det 

kan sägas vara särskilt farligt med hänsyn till risken för uppkomst av brott eller som 

typiskt sett är lämpade för brottets genomförande.  
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Av utredningen framgår att det skickades en rad meddelanden mellan Encro-användare 

som handlade om att de tilltalade hade tillgång till vapen. Bland meddelandena kan 

följande noteras.  

- Daniel Tadesse skrev den 7 april 2020 att allt var klart eftersom det bland annat 

fanns vapen. 

- Santino Domini Aleman skrev den 7 april 2020 att han hade en Glock. 

- Omer Mohammed skrev den 9 april 2020 att han hade ”guns” som skulle 

användas för mord när som helst. 

- Daniel Tadesse skrev den 12 april 2020 att han hade beställt tio Glock, så att 

alla skulle få ”guns” och inte vara ”nakna”. 

- Christoffer Andersson Figoni skrev den 28 maj 2020 att han ville köra en 

”raid” in i förorten och att Mervan Ucar då skulle ha ett automatvapen av 

typen Kalasjnikov på ryggen.  

 

Det är självklart att de vapen som omnämns i chatmeddelandena i och för sig är 

föremål som är särskilt ägnade att användas som hjälpmedel vid genomförandet av de 

mordplaner som de tilltalade har haft.  

 

En förutsättning för straffansvar är dock att det är bevisat att de tilltalade tagit 

befattning med ett eller flera vapen. Innehållet i meddelandena och mängden 

meddelanden ger ett starkt stöd för att de tilltalade har tillgång till vapen. Även det 

förhållandet att Hennoplanen inte avbröts på grund av att vapen saknades, utan för att 

kläderna var bristfälliga, talar i samma riktning. Något vapen har dock inte påträffats 

och någon bevisning utöver meddelandena för att vapen faktiskt fanns i grupperingens 

besittning finns inte. I avsaknad av annan stödbevisning anser tingsrätten därför att 

bevisningen inte är tillräcklig för att det ska anses vara styrkt att de tilltalade tagit 

befattning med vapen som hjälpmedel för att genomföra brottsplanerna.  
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3.5.3.4 Medhjälp till förberedelse till mord enligt åtalspunkt 1 

 

Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al 

Housany, Omer Mohammed och Santino Domini Aleman ska enligt vad som framgår 

ovan dömas i enlighet med åklagarens förstahandsyrkande avseende förberedelse till 

mord. För dem saknas skäl att pröva de alternativa yrkanden som framställts. 

 

När det gäller Maziar Vermahmood har tingsrätten ansett att han ska frikännas från 

ansvar för förberedelse till mord eftersom det inte är visat att han tillsammans och i 

samförstånd med övriga tilltalade hade beslutat och planerat att döda målsägandena 

enligt grundplanen.  

 

Frågan är då om han ska dömas i enlighet med alternativt framställda yrkanden.  

 

Tingsrätten har funnit det styrkt att Maziar Vermahmood vid ett tillfälle, den 24 april 

2020, med hjälp av Encro-telefonen recentduck, har deltagit i eftersökandet av Kim 

Nyman. Det skedde genom att han skickade ett registreringsnummer till Mervan Ucar 

och hade en efterföljande dialog med denne om att någon hade iakttagit Kim Nyman. 

Någon annan bevisning som stöder att Maziar Vermahmood skulle ha varit delaktig 

finns inte. Tingsrätten anser inte att Maziar Vermahmood genom sitt handlande kan 

anses ha främjat genomförandet av grundplanen, som gick ut på döda Kim Nyman och 

övriga målsäganden. Genom de meddelanden som han skickade är det inte heller visat 

att han solidariserade sig med eller stärkte gärningsmännen i deras uppsåt att 

genomföra gärningen. Han ska därför inte heller dömas i enlighet med de alternativt 

framställda yrkandena.  

 

3.5.3.5 Sammanfattande bedömning av skuldfrågorna i åtalspunkt 1 

 

Sammanfattningsvis är det styrkt att Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Christoffer 

Figoni Andersson, Mohammed Al Housany, Omer Mohammed och Santino Domini 

Aleman tillsammans och i samråd med avsikt att mörda målsägandena tagit befattning 
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med hjälpmedel i form av krypterade Encro-telefoner och en stulen personbil. Fara för 

brottens fullbordan har inte varit ringa.  

 

Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al 

Housany och Omer Mohammed ska därmed dömas för förberedelse till mord 

avseende grundplanen i enlighet med gärningsbeskrivningen. Vidare ska Santino 

Domini Aleman, Daniel Tadesse, Mohammed Al Housany och Omer Mohammed 

dömas för förberedelse till mord i enlighet med Hennoplanen i enlighet med 

gärningsbeskrivningen.  

 

Maziar Vermahmood ska frikännas från ansvar eftersom det inte är visat att han 

tillsammans och i samråd eller samförstånd med övriga tilltalade hade beslutat och 

planerat att döda målsägandena enligt grundplanen samt då det inte heller är visat att 

han medverkat till gärningen.  

 

Tingsrätten anser att det i denna dom saknas skäl att närmare beröra i vad mån de som 

nu döms har agerat tillsammans och i samråd eller samförstånd med annan 

gärningsman.  

 

3.5.3.6 Medhjälp till förberedelse till mord enligt åtalspunkt 2 

 

Av utredningen framgår följande.  

 

Mattias Kücükkaplan fick den 1 april 2020 i uppdrag av Mohamed Dandache att leta 

efter en bil. Det skedde genom att Mohamed Dandache skickade ett antal Encro-

meddelanden till Mattias Kücükkaplan. Meddelandena innehöll information om att 

bilen behövdes akut och att den kunde vara sliten, bara den rullade. Efter att Mohamed 

Dandache hade skickat meddelandena ringde Mattias Kücükkaplan upp Mohamed 

Dandache och ett röstsamtal med okänt innehåll ägde rum.  
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Dagen efter, den 2 april 2020, skickade Mohamed Dandache flera meddelanden till 

Mattias Kücükkaplan. Återigen ringde Mattias Kücükkaplan upp Mohamed Dandache. 

Av meddelandena som skickades framgår följande. 

 

 

 

Den 3 april 2020 tillgreps en personbil av märke BMW med registreringsnummer LXK 

446 av en okänd person i Norsborg. Samma dag frågade Christoffer Andersson Figoni 

Mattias Kücükkaplan om det fanns bil. Mattias Kücükkaplan svarade att han redan 

hade tagit bilen, men att han inte hade hunnit montera andra registreringsskyltar på 

den.  

 

Den 4 april 2020 frågade Mattias Kücükkaplan Daniel Tadesse om han skulle byta 

registreringsskyltar på bilen. Daniel Tadesse svarade att han skulle göra det. Dagen 

efter skrev Mattias Kücükkaplan dock att han inte hade bytt registreringsskyltar, 

eftersom han inte hade hittat en likadan bil. I stället uppmanade han Daniel Tadesse att 

”fixa plåtar”. 
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Av Encro-materialet framgår att den stulna personbilen den 5 april 2020 

transporterades från Södertälje till Billdal. Transporten sammanföll tidsmässigt med att 

Encro-telefonen luckydill förflyttade sig från Södertälje, längs med Europaväg 4, i 

riktning mot Göteborg via Jönköping och Borås, för att senare på eftermiddagen 

positionera i området vid Billdal. 

 

Av Encro-meddelanden mellan flera av de tilltalade framgår att bilen dagen efter 

flyttades från Billdal till garaget i Kaverösporten. Det var också där som personbilen 

anträffades den 24 juni 2020.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Det är genom den presenterade utredningen bevisat att Mattias Kücükkaplan skaffat 

och tagit annan befattning med den krypterade Encro-telefonen luckydill och den 

tillgripna personbilen. Det också klarlagt att han i kommunikationen via Encro-

telefonen diskuterade anskaffandet av en personbil med Mohamed Dandache, Daniel 

Tadesse, Christoffer Figoni Andersson och Mohammed Al Housany samt att han i 

övrigt med nämnda personer deltagit i kommunikation med det innehåll som framgår 

av gärningsbeskrivningen.   

 

Vidare är det genom meddelandena och Encro-telefonens positioneringar bevisat att 

han transporterade den tillgripna bilen från Södertälje till Billdal på uppdrag av de 

tilltalade som döms för förberedelse till mord enligt åtalspunkt 1. Som framgår av 

bedömningen under den åtalspunkten är det klarlagt att bilen skulle användas som 

transportmedel vid mord av målsägandena. Mattias Kücükkaplan har således genom att 

tillhandahålla bilen främjat genomförandet av de förberedelsegärningar som tingsrätten 

utdömer ansvar för enligt åtalspunkt 1.  

 

Genom sin befattning med Encro-telefonen och bilen har Mattias Kücükkaplan 

solidariserat sig med och stärkt gärningsmännen i deras uppsåt att döda målsägandena.  
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För ansvar för medhjälp krävs att Mattias Kücükkaplan hade uppsåt, både i förhållande 

till gärningsmännens otillåtna gärningar och till att han genom sitt handlande främjade 

dessa. Av Encro-meddelandena framgår att han kände till att bilen skulle omskyltas till 

falska registreringsskyltar, köras med handskar, tvättas efter ankomst till Göteborg och 

eldas upp efter utförd gärning. Vidare framgår att han själv lämnade uppmaningen att 

bilen behövde falskskyltas. Utifrån dessa omständigheter och då han ingår i samma 

kriminella gruppering som övriga går det inte att dra någon annan slutsats än att han 

förstod att bilen skulle användas vid ett allvarligt brott. Mattias Kücükkaplan har själv 

inte lämnat några uppgifter rörande sin hantering av bilen. Någon utredning som visar 

att han visste vilket eller vilka brott som skulle utföras finns inte. Utifrån redovisade 

omständigheter anser tingsrätten dock att han måste ha insett att det fanns en 

överhängande risk för att bilen skulle användas som transportmedel vid utförande av 

mord och att han måste anses ha varit likgiltig inför detta. Han har därför haft uppsåt 

och ska dömas för medhjälp till förberedelse till mord i enlighet med 

gärningsbeskrivningen.  

 

3.5.4  Åtalspunkt 3 – grovt vapenbrott 

 

Av Encro-meddelande framgår att Santino Domini Aleman, i samband med att han 

den 7 april 2020 redogjorde för att han hade utarbetat Hennoplanen, skickade följande 

meddelande till Omer Mohammed.  

 

 

 

Senare på dagen skickade Santino Domini Aleman ytterligare meddelanden enligt 

följande.  

 

149



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
 
Avdelning 5 

DOM (DELDOM) 
2021-11-30 

Mål nr: B 1359-21 
             B 1343-21 

 
 
 
 

 

 

Meddelandena är besvärande för Santino Domini Aleman. Något vapen har dock inte 

anträffats och någon annan bevisning som ger stöd för Santino Domini Alemans 

uppgift om att han hade en Glock finns inte. I avsaknad av sådan stödbevisning är det 

inte styrkt att han faktiskt hade en pistol av märket Glock i sin besittning. Santino 

Domini Aleman ska därför frikännas från ansvar för grovt vapenbrott.  

 

3.5.5  Åtalspunkt 4 – brott mot vapenlagen 

 

Av beslagsprotokoll framgår att polisen vid husrannsakan i huset Rörtången 255 i 

Kode den 26 januari 2021 påträffade patroner av det slag och den mängd som framgår 

av gärningsbeskrivningen. Av utlåtande från NFC framgår att patronerna är 

ammunition som omfattas av vapenlagens bestämmelser.  

 

Patronerna förvarades i en svart plastpåse som låg ovanpå en byrå. Från plastpåsen 

säkrades fingeravtryck som enligt utlåtande från NFC är identifierat till Maziar 

Vermahmood.  

 

Maziar Vermahmood har bekräftat att han hyrde huset Rörtången 255 i Kode. Han har 

uppgett att ammunitionen inte är hans och att han inte kände till att den förvarades i 

huset. Påsen med hans fingeravtryck måste ha funnits i huset och sedan använts av 

någon för att förvara ammunitionen i den. Han vill inte uppge vilka andra personer 

som vistats i huset.  
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Tingsrättens bedömning 

 

Ammunitionen förvarades i en påse med Maziar Vermahmoods fingeravtryck på i det 

hus han använde som bostad. Hans förklaring om att någon annan måste ha tagit den 

aktuella påsen för förvaring av ammunitionen innehåller inga detaljer och är därmed 

inte kontrollerbar. Hans påstående om att det inte var han som innehade 

ammunitionen kan därför lämnas utan bifall. Åtalet är därmed styrkt och han ska 

dömas för brott mot vapenlagen.  

 

 

 
3.5.6  Särskilda yrkanden  

 

Åklagaren har yrkat att beslaget av sju mobiltelefoner, en plastdunk, en personbil, 

kläder, skor och en påse ska bestå tills domen vinner laga kraft. Åklagaren har avseende 

kläder och skor yrkat att kläderna därefter ska förverkas enligt 36 kap. 2 och 3 §§ 

brottsbalken 

 

Det kan skäligen antas att föremålen har betydelse för utredningen om brottet och 

särskilda skäl mot att beslaget ska bestå har inte framkommit. Beslagen ska därför bestå 

till dess att domen fått laga kraft.  

 

Kläderna och skorna har inte bedömts utgöra hjälpmedel vid brott. Med hänsyn till det 

och då något annat skäl för förverkande inte föreligger ska yrkandet om det lämnas 

utan bifall.  

 

Åklagaren har vidare yrkat att patroner respektive två magasin ska förverkas enligt 9 

kap 5 § vapenlagen respektive 36 kap 3 § 1 p brottsbalken. 

 

Ammunitionen har varit föremål för brott enligt vapenlagen och ska därför förverkas. 

Det kan befaras att magasinen på grund av sin särskilda beskaffenhet och 
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omständigheterna i övrigt kan komma till brottslig användning. Förutsättningar för att 

förverka även magasinen föreligger därför.  

 

 

3.6  Domsbilaga 3 och 4 – grovt narkotikabrott m.m. 

 

3.6.1  Åtalet för grovt narkotikabrott  

 

Christoffer Andersson Figonis inställning 

 

Christoffer Andersson Figoni har förnekat gärningen och bestritt förverkandeyrkandet. 

 

Utredningen 

 

Av den skriftliga bevisningen beträffande grovt narkotikabrott framkommer i 

huvudsak följande.  

 

Vid husrannsakan den 23 november 2020 i den lägenhet på Solängsvägen 61 där 

Christoffer Andersson Figoni bodde (se tingsrättens bedömning avseende detta under 

rubrik nedan som behandlar folkbokföringsbrott) beslagtog polisen 60 000 kronor i 

kontanter som hittades ovanpå en garderob. I samband med att Christoffer Andersson 

Figoni den 26 januari 2021 greps i samma lägenhet anträffades ytterligare 47 500 

kronor i kontanter i ett fack i soffan. Vid husrannsakan den dagen påträffades även nio 

mobiltelefoner och en skyddsväst.  

 

De beslagtagna mobiltelefonerna har undersökts av NFC. En av telefonerna var en 

krypterad s.k. ECC SKY-telefon, som inte var möjlig att tömma. En annan telefon, en 

Samsung Galaxy A10, som påträffades på nattduksbordet, innehöll 661 meddelanden 

under perioden 8 maj 2020 – 26 januari 2021. Meddelanden avser narkotikaförsäljning 

och innehåller uppgifter om möten, platser, körtider, priser och betalning. Bland de 

beslagtagna telefonerna fanns ytterligare fyra telefoner som använts vid 
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narkotikaförsäljning under perioderna 13 – 21 oktober 2020 samt 8, 10 och 17–22 

december 2020, men också under tid då Christoffer Figoni Andersson varit 

frihetsberövad.  

 

Till stöd för åtalet har åklagaren åberopat Encro-meddelanden från wickedivy, thuglifestyle, 

randomhat, och welcomingorchid.  Som angivits ovan anser tingsrätten att det är visat att 

Christoffer Andersson Figoni, Daniel Tadesse, Mervan Ucar och Mohammed Al 

Housany står bakom dessa användarnamn.  

 

Av meddelanden som Christoffer Andersson Figoni skickade den 31 mars 2020 samt 2, 

4 och 8 april 2020 framgår att han skrivit följande.   

- ”Vad kostar kassen tjacket !” (tingsrättens notering: tjack = amfetamin),  

- ”Finns de hash ?” 

- ”Inget weed heller ?”  

- ”Bror har du weed nu?”  

- ”Okej, ja kolladd lurarna hemma tror vi har 4 st som vi har tagit som 

är weed sen 1 koke och kopia på amijads  ..  De finns weed nu för 58 

,, hur ska vi göra mdd ddm lurarna och va gör priser tycket di vi ska 

säga ?”  

- ”Har du mix ?” 

- ”Kan du fixa 100 g mix till i moegon ?” 

 

Vidare framgår av Encro-materialet att Daniel Tadesse den 5 maj 2020 ställde frågan 

”Har du din becknarlur med dig” till Christoffer Figoni Andersson, varpå denne 

svarade ”Nej bror”. 

 

När det gäller det i åtalet påstådda förvärvet av narkotika framgår följande av Encro-

materialet. 

 

Den 4 maj 2020 skrev Mervan Ucar till Christoffer Andersson Figoni.  
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Något svar finns inte i Encro-materialet, däremot finns ett meddelande från Mervan 

Ucar den 12 maj 2020 där han ställde frågan på nytt. 

 

 

 

Därefter följde en diskussion om pris där Mervan Ucar ville ha ”58 cash” medan 

Christoffer Andersson Figoni svarade ”55”. Ett röstsamtal ägde rum och Mervan Ucar 

kontaktade Daniel Tadesse och informerade honom om att han ville ha ”58” men att 

”coffe säger 55”. Sedan framgår att Christoffer Figoni Andersson ville träffas vid 

Olskroksgaraget och att han även var på plats, men att någon överlåtelse inte skedde 

då. I stället skickade Christoffer Andersson Figoni och Mervan Ucar dagen efter 

meddelanden till varandra om en ny mötesplats. Den nya mötesplatsen skulle enligt 

Christoffer Andersson Figoni vara vid Snuslagret i Kungälv och då skulle narkotikan 

hämtas av en annan person än honom. Av meddelanden kan utläsas att Mervan Ucar 

först undrade var personen som skulle hämta narkotikan var. Därefter skickades 

följande meddelanden. 

 

 

Ungefär fyra timmar senare skickade Daniel Tadesse och Christoffer Andersson 

Figoni, ungefär samtidigt men var för sig, meddelanden till Mervan Ucar med frågor 

om i vad mån det som Christoffer Andersson Figoni hade fått var rent. Mervan Ucar 

lämnade olika svar till Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni om detta.  
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Diskussionen fortsatte den 14 maj 2020 och Christoffer Andersson Figoni och Mervan 

Ucar gjorde sedan upp om att betalning skulle erläggas vid ett möte den 15 maj 2020.  

 

Åklagaren har utöver den utredning som presenterats ovan åberopat Hovrätten för 

Västra Sveriges dom av den 28 maj 2021 i mål nr B 2659-21 och hovrättens dom av 

den 17 mars 2021 i mål nr B 1466-21, där hovrätten dömde Daniel Tadesse och 

Mervan Ucar för grovt narkotikabrott under perioden 27–31 maj 2020 bestående i 

hantering av ca 500 gram kokain. Av domen som avser Mervan Ucar framgår att 

kokainet hade en renhetsgrad om 95 procent.  

 

Christoffer Andersson Figoni har berättat bland annat följande.  

 

Han är bekant med Mervan Ucar och Daniel Tadesse, men han är inte wickedivy och 

han har därför inte skrivit Encro-meddelandena. Han vill inte kommentera varför han 

hade så många mobiltelefoner, men det framgår tydligt att telefonerna har använts av 

någon annan än honom. Det finns inga swishbetalningar kopplade till försäljning på 

hans bankkort. Han har inte hållit på med narkotikahandel. Pengarna som polisen 

hittade kommer från en försäljning av en klocka som han hade fått av sin farmor.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Av de Encro-meddelanden som har presenterats anser tingsrätten att det framgår att 

Mervan Ucar erbjöd Christoffer Andersson Figoni 100 gram kokain, att Christoffer 

Andersson Figoni accepterade att köpa det, att de diskuterade priset på partiet, att 

Mervan Ucar överlämnade narkotikan till den person som Christoffer Anderson Figoni 

hade anvisat och att parterna därefter kom överens om en dag för när betalning av 

narkotikan skulle ske. Tingsrätten anser att meddelandena är tydliga och att det inte 

finns utrymme för att tolka innehållet i dem på annat sätt. Det förhållandet att 

Christoffer Andersson Figoni dagen efter överlåtelsen efterfrågade ”3 gubbar” eller att 

det inte framgår vilket pris som slutligt åsattes överlåtelsen ändrar inte den 

bedömningen.  
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I sovrummet i den bostad som Christoffer Figoni Andersson bodde i påträffades en 

mobiltelefon som huvudsakligen och i betydande omfattning hade använts för 

narkotikaförsäljning. Det första meddelandet i telefonen var från den 8 maj 2020, det 

vill säga under den åtalade brottstiden. Det hittades även flera andra mobiltelefoner 

som använts för narkotikaförsäljning under oktober och december 2020 samt stora 

summor kontanter i november 2020 och januari 2021, det vill säga efter den åtalade 

brottstiden. Den person som enligt Encro-meddelanden sålde kokainet, och som 

tingsrätten anser är Mervan Ucar, dömdes av hovrätten ca två veckor efter överlåtelsen 

till Christoffer Andersson Figoni för att ha hanterat en betydande mängd kokain. 

Tingsrätten anser att nämnda omständigheter bekräftar innehållet i Encro-

meddelandena på sådant sätt att de är tillförlitliga.  

 

Tingsrätten anser att det därmed är styrkt att Christoffer Andersson Figoni uppsåtligen 

och olovligen i överlåtelsesyfte förvärvat 100 gram kokain, som inte var avsett för eget 

bruk. Brottet påbörjades den 12 maj 2021 då Christoffer Andersson Figoni klargjorde 

att han ville köpa kokainet och brottstiden avser således perioden 12–15 maj 2020. 

 

När det gäller rubricering gör tingsrätten följande överväganden. Genom utredningen 

är det visat att Christoffer Anderson Figoni bedrivit en organiserad verksamhet med 

handel av narkotika och att den skett i stor omfattning. Även med beaktande av att det 

rena kokainet blandats ut med fem procent är det fråga om sådan hög renhetsgrad att 

det inte påverkar bedömningen av gärningens straffvärde utifrån sort och mängd. Mot 

den beskrivna bakgrunden anser tingsrätten att gärningen ska bedömas som grovt 

narkotikabrott.  

 

Särskilda yrkanden  

 

Förverkandeyrkandet avseende mobiltelefonerna är lagligen grundat och ska bifallas.  
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3.6.2  Åtalet för folkbokföringsbrott 

 

Christoffer Andersson Figonis inställning 

 

Christoffer Andersson Figoni har förnekat gärningen. 

 

Utredningen 

 

Av utredningen framgår att Christoffer Andersson Figoni sedan september 2014 är 

folkbokförd på Kobbegården 15 i Askim. Christoffer Andersson Figoni greps i januari 

2021 i lägenheten på Solängsgatan 61. 

 

Polismannen Johan Fagerberg har berättat att han genomförde en husrannsakan i 

lägenheten på Solängsgatan den 23 november 2020 och kvinnan som befann sig i 

lägenheten berättade att hon bodde där tillsammans med Christoffer Andersson 

Figoni. Johan Fagerberg har vidare uppgett att de i lägenheten hittade mobiltelefoner 

och fotografier som tydde på att Christoffer Andersson Figoni bodde där. Han minns 

inte hur länge kvinnan sa att de hade bott i lägenheten, men om det i hans promemoria 

står ett par månader så stämmer det.  

 

Christoffer Andersson Figoni har uppgett att han inte vill berätta var han har bott och 

att han inte ens visste om att folkbokföringslagen existerade. Han har haft sin post 

eftersänd till en postbox.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Av den bevisning som åklagaren har presenterat anser tingsrätten att det är utrett att 

Christoffer Andersson Figoni har bott på Solängsgatan 61 i Torslanda under den 

period som åklagaren gjort gällande, trots att han var folkbokförd på Kobbegården 15 i 

Askim under samma tid. Han har inte anmält någon flytt från Kobbegatan till 

Skatteverket. Enligt lag ska den som är folkbokförd och har flyttat inom en vecka 
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anmäla flytten till Skatteverket. Underlåter man att göra det gör man sig skyldig till 

folkbokföringsbrott. Vad Christoffer Andersson Figoni uppgett om att han inte kände 

till reglerna i folkbokföringslagen innebär inte att han kan undgå ansvar för brott. Han 

ska därför dömas folkbokföringsbrott. 

 

3.6.3  Åtalen för två fall av ringa näringspenningtvätt 

 

Christoffer Andersson Figonis inställning 

 

Christoffer Andersson Figoni har vidgått att han förvarat de angivna kontanterna, men 

har förnekat brott. Han har motsatt sig de särskilda yrkandena.  

 

Utredningen 

 

Av utredningen har i huvudsak följande framkommit.  

 

Som framgår ovan påträffade polisen vid husrannsakan i Christoffer Andersson 

Figonis bostad den 23 november 60 000 kronor i kontanter samt den 26 januari 2021 

47 500 kronor i kontanter, nio mobiltelefoner och en skyddsväst. Fem av 

mobiltelefonerna innehöll meddelanden rörande narkotikaförsäljning. 

 

Av tillgångsundersökning framgår bland annat att Christoffer Andersson Figoni under 

år 2020 hade en inkomst från A-kassa och Försäkringskassan som uppgick till ca 

85 000 kronor netto. Han hade ett banktillgodohavande om ca 17 800 kronor på ett 

bankkonto.  

 

Mot bakgrund av att Christoffer Andersson Figoni under pågående huvudförhandling 

uppgav att pengarna kom från försäljning av en klocka till Joe Malmberg har åklagaren 

åberopat dels en kopia av det kvitto som Joe Malmberg förevisat för polisen, dels en 

kopia av Christoffer Andersson Figonis namnunderskrift vid passansökan under 2018. 

Av garantibevis som Joe Malmberg inlämnat till polisen framgår att klockan är köpt i 
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Hong Kong. Åklagaren har åberopat underlag som visar att Christoffer Andersson 

Figonis farföräldrars pass hade en giltighetstid om fyra dagar efter det angivna köpet av 

klockan i Hong Kong, trots att det enligt ambassadens hemsida krävdes att passen var 

giltiga en månad efter hemkomst.  

 

Christoffer Andersson Figoni har uppgett bland annat följande 

 

Han fick av sin farmor en Rolexklocka GMT i halvguld med svart urtavla av årsmodell 

2016. Han vet inte exakt när han fick klockan, men han tror att det var i början av 

november 2020 eller i vart fall efter att han frigavs från fängelsestraff den 11 mars 

2020. Han sålde klockan till Joe Malmberg för 120 000 kr och pengarna skulle gå till ett 

lägenhetsköp. Klockförsäljningen ägde rum på Heden. Joe Malmberg är en bekant till 

honom som hade fått reda på att han ville sälja en klocka. Han kollade på Blocket för 

att komma fram till det pris han ville ha. Joe Malmberg betalade kontant. Han tror inte 

att de skrev kvitto. Han tror att Joe Malmberg är egenföretagare. Han vet inte hur 

länge han har varit det, men han vet att Joe Malmberg jobbar. Han känner inte till om 

Joe Malmberg varit med i Bandidos. 

 

När han hade fått pengarna ville han inte gå runt med kontanterna, utan han lade dem 

hemma hos en vän. Han skulle göra ett köp av en vattenskoter och han har för sig att 

det rörde sig om 70 000 kr. Men köpet blev inte av och därför hamnade pengarna på 

Solängsvägen och polisen beslagtog dem. Resten av pengarna, som var kvar hos 

vännen, hämtade han lite senare. Han vill inte säga vem vännen är.  

 

Joe Malmberg har berättat i huvudsak följande. Han köpte en klocka av märket Rolex 

av Christoffer Andersson Figoni i början av november 2020 för 120 000 kronor. Han 

tog ut 10 000 kronor, men hade redan resten i kontanter eftersom han hade sålt en 

guldkedja vid ett tidigare tillfälle. Köpet ägde rum bredvid grillen på Heden och kvitto 

över köpet skrevs på plats. Det stämmer att hans taxerade inkomst inte är så hög, men 

han jobbar och har inga utgifter. Han gjorde inga andra kontroller av klockan än att 

han tittade på den och tittade på certifikatet. Han känner Christoffer Andersson Figoni 
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sedan tidigare och köpte därför klockan i god tro. Garantibeviset låg i lådan som han 

fick. Det stämmer att han tidigare varit medlem i Bandidos, men det är han inte längre.  

 

Rättslig reglering 

 

Av 7 § 3 stycket andra meningen lagen om straff för penningtvättsbrott följer att den 

som, i annat fall än som anges i första stycket, medverkar till en åtgärd som skäligen 

kan antas vara vidtagen i sådant syfte som anges i 3 § (dvs. i syfte att dölja att pengar 

eller annan egendom härrör från brott eller brottslig verksamhet eller till att främja 

möjligheterna för någon att tillgodogöra sig egendomen eller dess värde) döms till 

böter eller fängelse i högst sex månader. 

 

Även om bestämmelsen återfinns i 7 §, som i övrigt avser näringspenningtvätt, framgår 

av bestämmelsens lydelse att åtgärderna inte behöver ske inom ramen för sådan 

verksamhet som avses i bestämmelsens första stycke (dvs. i näringsverksamhet eller 

såsom led i en verksamhet som bedrivs vanemässigt eller annars i större omfattning). 

 

Gärningsmannen måste inte själv ha gjort bedömningen att åtgärden skäligen kan antas 

vara vidtagen i penningtvättssyfte, men omständigheterna vid transaktionen ska vara 

sådana att det objektivt sett framstår som misstänkt och där deltagande i transaktionen 

innebär ett klandervärt risktagande. Varje penningtransaktion anses inte som misstänkt 

utan det bör i regel föreligga någon kvalificerad omständighet för att en sådan 

transaktion skäligen ska antas vara vidtagen i penningtvättssyfte. En sådan 

omständighet kan vara sättet på vilket transaktionen genomförs.  

 

Tingsrättens bedömning i skuldfrågan 

 

Genom åklagarens bevisning är det klarlagt att Christoffer Andersson Figoni förvarade 

60 000 kronor respektive 47 500 kronor i kontanter och att de påträffades i en lägenhet 

där polisen i januari 2021 hittade flera säljtelefoner för narkotika. Christoffer 

Andersson Figoni döms genom denna dom för grovt narkotikabrott begånget under 

maj 2020 och det framgår genom polismannen Per Erikssons uppgifter att han ingår i 
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en kriminell gruppering. Tingsrätten bedömer att dessa omständigheter är sådana att de 

starkt talar för att pengarna härrörde från brottslig verksamhet. 

 

Christoffer Andersson Figonis uppgifter om att pengarna kommer från en klocka som 

han fick i gåva från sin farmor lämnade han första gången under pågående 

huvudförhandling. Han kunde inte minnas att någon kvittens för försäljningen 

upprättades, men köparen Joe Malmberg kunde förevisa ett kvitto. När det gäller 

kvittot är det tydligt att Christoffer Andersson Figonis namnteckning inte liknar den 

underskrift som han lämnat vid passansökan. Hans förklaringar om hur kontanterna 

kom att delas upp i två delar, som förvarades på olika ställen, är vaga och inte 

kontrollerbara. Mot den beskrivna bakgrunden anser tingsrätten att hans påstående om 

att pengarna härrör från en klockförsäljning är en uppenbar efterhandskonstruktion. 

Tingsrätten bortser därmed från de uppgifter som han lämnat.  

 

Med hänsyn till det belopp som Christoffer Andersson Figoni förvarade, att han döms 

för grovt narkotikabrott, att det påträffades flera säljtelefoner i hans lägenhet och att 

han ingår i en kriminell gruppering talar starkt för att Christoffer Andersson Figoni 

genom att förvara kontanterna medverkat till en åtgärd som skäligen kan antas vara 

vidtagen i penningtvättssyfte. Det är även bevisat att han varit fullt medveten om de 

omständigheter som legat till grund för bedömningen. Han ska dömas för två fall av 

näringspenningtvätt, ringa brott. 

 

3.6.4  Särskilda yrkanden 

 

Åklagaren har yrkat att beslaget av sju mobiltelefoner ska bestå tills domen vinner laga 

kraft och att de därefter ska förverkas enligt 36 kap. 2 och 3 §§ brottsbalken.  

 

Det kan skäligen antas att föremålen har betydelse för utredningen om brottet och 

särskilda skäl mot att beslaget ska bestå har inte framkommit. Det kan också befaras att 

mobiltelefonerna, som innehåller meddelanden om narkotikaförsäljning, kan komma 
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till brottslig användning. Yrkandena om fortsatt beslag och förverkande vid laga kraft 

ska därför bifallas.  

 

När det gäller kontanterna föreligger, med hänsyn till utgången i skuldfrågan och då det 

inte är uppenbart oskäligt, förutsättningar för att bifalla talan om att ta kontanterna i 

förvar på det sätt som yrkats. 

 

3.7  Domsbilaga 5 – grovt vapenbrott m.m. 

 

3.7.1  Åtalen för grovt vapenbrott och brott mot vapenlagen 

 

Mattias Kücükkaplans inställning 

 

Mattias Kücükkaplan har erkänt gärningarna. Mattias Kücükkaplan har motsatt sig att 

sju skyddsvästar förverkas, men har inte haft någon erinran mot förverkandeyrkandena 

i övrigt.  

 
Tingsrättens bedömning  

 

Mattias Kücükkaplans erkännande stöds av den övriga bevisningen. Han ska därför 

dömas för gärningarna. Gärningen i åtalspunkt 2 bör bedömas som åklagaren har gjort 

gällande, dvs. som brott mot vapenlagen. 

 

När det gäller åtalspunkt 1 gör tingsrätten följande bedömning i rubriceringsfrågan.  

 

Åklagaren har angett att brottet bör bedömas som grovt vapenbrott medan Mattias 

Kücükkaplan har gjort gällande att det bör bedömas som vapenbrott av normalgraden.  

 

Av 9 kap. 1 a § första stycket vapenlagen (i den lydelse som gällde vid gärningen) ska 

vid bedömning av om brottet är grovt domstolen, såvitt nu är aktuellt, särskilt ta 

hänsyn till om vapnet har innehafts på allmän plats eller på annan plats där människor 
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brukar samlas eller har samlats eller i ett fordon på en sådan plats, vapnet har varit av 

särskilt farlig beskaffenhet eller gärningen annars har varit av särskilt farlig art.  

 

Mattias Kücükkaplans innehav har avsett ett oladdat vapen på allmän plats. Någon 

ammunition har inte påträffats i vapnets närhet. Det saknar därvid betydelse att polisen 

sex dagar tidigare vid en husrannsakan i Mattias Kücükkaplans källarförråd i Södertälje 

påträffade patroner och ett magasin som passar till en pistol av modell Glock.  

 

Ett innehav av en oladdad pistol kan bedömas som grovt om innehavet avsett ett 

skjutvapen som är att jämställa med ett särskilt farligt vapen. Genom den 

vapenundersökning som NFC har genomfört är utrett att vapnet är en halvautomatisk 

pistol i kaliber 9 mm Parabellum. En sådan patrontyp har i praxis inte bedömts som 

särskilt kraftfull. Någon annan utredning som ger stöd för att pistolen skulle vara 

särskilt farlig finns inte.  

 

Vid rubricering ska även beaktas om gärningen annars varit av särskilt farlig art. Det 

kan till exempel vara fallet om vapen innehas i en kriminell miljö där det kan befaras 

komma till brottslig användning. Det är enligt tingsrätten visat att Mattias Kücükkaplan 

ingår i en kriminell gruppering. Det är också visat att det vid den aktuella tidpunkten 

förekom skjutningar och oro mellan kriminella grupperingar i Göteborg. Tingsrätten 

anser dock inte att hans innehav av en oladdad pistol medför att risken för att vapnet 

skulle komma till brottslig användning har varit så påtaglig att det förelåg en konkret 

fara för att människor skulle kunna komma till skada.  

 

Vid en samlad bedömning anser tingsrätten att brottet, trots att det är allvarligt, med 

beaktande av den lagstiftning som gällde vid gärningen inte ska bedömas som grovt. 

Mattias Kücükkaplan ska därför dömas för vapenbrott av normalgraden. 
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3.7.2  Särskilda yrkanden 

 

Åklagaren har yrkat att en pistol, sju skyddsvästar, patroner och ett magasin ska 

förverkas samt att beslaget av två mobiltelefoner ska bestå tills domen vinner laga 

kraft.  

 

Pistolen och patronerna har varit föremål för brott. Med hänsyn till det och då det inte 

är uppenbart oskäligt ska de förverkas.  

 

Det kan befaras att magasinet på grund av sin särskilda beskaffenhet och 

omständigheterna i övrigt kan komma till brottslig användning. Förutsättningar för att 

förverka magasinet föreligger därför.  

 

När det gäller frågan om förverkande av skyddsvästarna är de sådana föremål som på 

grund av sin särskilda beskaffenhet och omständigheterna i övrigt kan befaras komma 

till brottslig användning enligt 36 kap. 3 § 1 brottsbalken (jfr Svea hovrätts dom den 26 

juni 2020 i mål B 4665–20).  

 

Det kan skäligen antas att mobiltelefonerna har betydelse för utredningen om brottet 

och särskilda skäl mot att beslaget ska bestå har inte framkommit. Beslagen ska därför 

bestå till dess att domen fått laga kraft.  

 

 

3.8  Domsbilaga 6 – narkotikabrott m.m. 

 

3.6.1  Åtalet för narkotikabrott  

 

Santino Domini Alemans inställning 

 

Santino Domini Aleman har förnekat narkotikabrott. 
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Utredningen 

 

Åklagaren har gjort gällande att narkotikabrott genom framställning av cannabis har 

skett i ett hus i Överlida, Svenljunga kommun, som en vän till Santino Domini Aleman 

sedan den 16 mars 2020 var beviljad lagfart för.  

 

Den 4 maj 2020 skickade Santino Domini Aleman två bilder till Daniel Tadesse på en 

pågående cannabisodling med växande plantor. 

 

Den 4 juni 2020 skickade Santino Domini Aleman en bild på en pågående 

cannabisodling med växande plantor till Encro-användaren ironicsteak. Dagen efter 

skickade Santino Domini Aleman samma bild till Daniel Tadesse.  

 

Den 9 juni 2020 skickade Santino Domini Aleman fem bilder till ironicsteak. Bilderna 

föreställer torkade blomställningar samt oklippta växtdelar. 

 

Även den 11 juni 2020 skickade Santino Domini Aleman fem bilder av torkade 

växtdelar till ironicsteak. Han skrev även att han befann sig utanför Göteborg och 

skickade en bild från insidan av huset i Överlida till ironicsteak. Därefter skickade han 

följande meddelanden.  

 

 

 

Den 11 juni 2020 skickade Santino Domini Aleman även en bild på blomställningar 

och växtdelar samt diverse saxar och knivar som låg på ett bord till Daniel Tadesse. 
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Daniel Tadesse frågade om man kunde få ”weedet utkört imorgon”.  Därefter skrev 

Santino Domini Aleman efter midnatt, dvs den 12 juni 2020, följande.  

 

 

 

 

 

Den 12 juni 2020 skrev Santino Domini Aleman även till Omer Mohammed och 

meddelade ”Bro 3 är klara med en som.ska ta dom” och ”Efter de kommer finnas ca 5 

st till tror jag”. Han informerade även Daniel Tadesse om adressen (se meddelandet 

ovan), som var på pendelparkeringen bredvid busshållplatsen Stora Övattnet. Sedan 

skickade han följande meddelanden.  

 

 

  

 

 

 

 

Santino Aleman har berättat i huvudsak följande. Han har ingenting med odlingen att 

göra. Det stämmer att han har varit i huset vid ett tillfälle med sin familj. Det är utifrån 
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innehållet i Encro-chattarna oklart om det verkligen är tre kilo cannabis som skulle bli 

klart eftersom det behövde torka mer. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Santino Domini Aleman har skickat flera bilder på en cannabisodling, växtdelar och 

redskap för klippning tillsammans med flera meddelanden till olika Encro-användare 

som enligt tingsrätten inte går att tolka på något annat sätt än att han olovligen 

framställt, innehaft, bearbetat, förpackat och tagit annan befattning med cannabis 

under den tid och på den plats som anges i gärningsbeskrivningen.   

 

När det gäller mängden narkotika konstaterar först att odlingsbilderna som skickades i 

början av juni 2020 visar ett förhållandevis stort antal plantor, som ser färdigväxta ut. 

Santino Domini Aleman skrev att det rörde sig om tio kilo minst, vilket inte emotsägs 

av de bilder som finns. Han anger också att tre är ”färdiga” samt att ”cashen” ska 

överlämnas när ”kassarna” levereras. Kassar är enligt tingsrättens mening ett vedertaget 

begrepp inom narkotikakretsar och en kasse betyder ett kilo. Tingsrätten anser att det 

genom nämnda omständigheter är styrkt att Santino Domini Alemans hantering avsett 

tre kilo cannabis. Det förhållandet att det finns bilder på cannabis som ligger i en 

papperskasse föranleder ingen annan bedömning. Utredningen ger inte stöd för annat 

än att Santino Domini Aleman agerat på egen hand. Han ska därför dömas för att 

ensam ha agerat på det sätt som framgår av gärningsbeskrivningen. Gärningen ska 

bedömas som narkotikabrott av normalgraden.  

 

3.6.2  Åtalet för ringa narkotikabrott  

 

Santino Domini Alemans inställning 

 

Santino Domini Aleman har förnekat ringa narkotikabrott, men medgett det särskilda 

yrkandet.  
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Utredningen 

 

Av utredningen framgår att polisen vid husrannsakan i Santino Domini Alemans 

bostad den 26 januari 2021 påträffade den mängd cannabis som framgår av 

gärningsbeskrivningen. Narkotikan förvarades i en påse i en värmeljushållare som stod 

på en hylla i köket.  

 

Santino Domini Aleman har hörts över åtalet och uppgett att han inte använder 

droger, men att han en eller två dagar före husrannsakan hade hittat påsen med 

narkotika på balkonggolvet. Han trodde att en släkting till honom som hade tappat 

narkotikan där. Han lade därför påsen i ljusstaken för att senare kunna lämna tillbaka 

den till släktningen.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Av utredningen framgår att Santino Domini Aleman innehaft den aktuella narkotikan i 

enlighet med vad som framgår av gärningsbeskrivningen och att han var medveten om 

att det var narkotika i påsen. Vad han har anfört medför inte att han kan undgå ansvar 

för brott. Han ska därför dömas för ringa narkotikabrott.  

 

3.6.3  Åtalet för vapenbrott 

 

Santino Domini Aleman har erkänt gärningen och medgett det särskilda yrkandet. 

Hans erkännande stöds av den övriga utredningen. Han ska därför dömas för att ha 

innehaft två tårgasanordningar utan att ha rätt till det. Gärningen ska bedömas som 

ringa vapenbrott.  

 

3.6.4  Särskilda yrkanden 

 

Åklagaren har yrkat att narkotika och två tårgasansordningar ska förverkas. Yrkandet är 

medgivet och lagligen grundat. Det ska därför bifallas.  
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3.9  Domsbilaga 7 – förberedelse till urkundsförfalskning 

 

3.9.1  Skuldfrågan 

 

Mohamed Dandaches inställning 

 

Mohamed Dandache har förnekat gärningen och motsatt sig förverkandeyrkandet. 

 

Utredningen 

 

Av den skriftliga bevisningen beträffande förberedelse till grov urkundsförfalskning 

framgår i huvudsak följande.  

 

Vid den husrannsakan som gjordes på Rörtången 255 i Kode samma dag som 

Mohamed Dandache greps påträffade polisen en kartong innehållandes en MSR-läsare 

med tillbehör bestående i CD-skiva med programvara samt nio magnetkort och ett 

rengöringskort. Vid husrannsakan togs även en dator i beslag. 

 

Av Encro-meddelanden framgår att Mohamed Dandache den 5 april 2020 var i 

kontakt med ett antal andra Encro-användare i syfte hyra, låna eller köpa en MSR-

läsare. Det framgår senare att Mohamed Dandache löste det själv genom att köpa en 

egen.  
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Av kontoutdrag över Mohamed Dandaches konto hos Swedbank framgår att han den 

5 april 2020 kl. 13.32 genomförde ett köp på Paypal om 903 kronor avseende 

*POSITIVEDEV EB och ett köp om 637,41 kronor avseende ”GLOBALSHIP 

EBA”. Köpen gjordes ungefär en och en halv timma innan Mohammed Dandache i 

Encro-materialet skrev ”löser de sj skitsamma köpte en”. 

 

Vid en sökning på Ebays hemsida, som gjordes av polisen den 30 april 2021, framgår 

att priset för en MSR-läsare som såldes av Ebay-användaren Positivedevice uppgick till 

ca 962 kronor. Det var priset för en kortläsare, ett antal vita magnetkort, en skiva med 

programvara och en rengöringsskiva. Frakt och tull angavs senare uppgå till ca 56 

USD. 

 

Mohamed Dandache har gjort anspråk på den beslagtagna magnetremseläsaren.  

 

Av den datamedieundersökning och den beskrivning av funktionen hos en 

magnetremseläsare som åklagaren åberopat framgår att en sådan kan användas för att 

läsa av den information som finns lagrad på magnetremsor och presentera den i digital 

form på exempelvis en vanlig dator. Informationen kan sedan användas, beroende på 

vad det är för information, i olika system som bland annat betalningssystem. 

Magnetremseläsare med skrivfunktion kan också ändra data på magnetremsekort 
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genom att skriva över den befintliga informationen med ny. Med en magnetremseläsare 

kan man kopiera informationen från ett befintligt betalkort och överföra den till ett 

okodat kort. Programmet för användning av magnetremseläsaren fanns på en CD-

skiva, som kan användas för både Mac OS och Windows. 

 

Med kortdump avses delar av information på en magnetremsa som behövs för att göra 

ett nytt kort.  

 

Mohamed Dandache har hörts över åtalet och uppgett i huvudsak följande.  

 

Den magnetremseläsare som polisen tog i beslag har han inte köpt den 5 april 2020, 

utan den 9 februari 2020. Kostnaden uppgick till 1 559 kronor och det framgår av hans 

kontoutdrag att han hade den utgiften den 5 april 2020. Den 5 april 2020 gjorde han ett 

exakt likadant köp på skilledwelders uppdrag. Den magnetremseläsaren har skilledwelder 

fått.  

 

Magnetremseläsaren som han innehade var inte inköpt i något olagligt syfte och 

avsikten var inte att kopiera kreditkort eller något annat. Han har en vän som har ett 

varuutrymme med brottningsmattor och boxningssäckar och dit man fick tillträde 

genom nyckelkort. Hans vän ville tillverka fler passerkort, så att fler skulle kunna ha 

tillgång till lokalen samtidigt. Han vill inte uppge vem den personen är. Han vet hur en 

kortläsare fungerar, men han visste inte förrän han läste förundersökningsprotokollet 

vad s.k. ”dumps” är.  

 

Han har ingen aning om vad magnetremseläsaren som han i april 2020 köpte på 

uppdrag av skilledwelder skulle användas till. Han kan inte uppge vem skilledwelder är.  

 

Hans dator, som polisen beslagtog, har Linux som operativsystem, men av 

förundersökningen framgår att programvaran på CD-skivan kan användas på datorer 

med Mac OS eller Windows.  
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Rättslig reglering m.m. 

 

Av den aktuella straffbestämmelsen framgår bland annat att den som obehörigen, 

genom att skriva eller på liknande sätt ange en annan persons namn eller på annat sätt, 

framställer en falsk urkund döms, om åtgärden innebär fara i bevishänseende, för 

urkundsförfalskning till fängelse i högst två år. Är brottet att anse som grovt, döms för 

grov urkundsförfalskning till fängelse i lägst sex månader och högst sex år.  

 

Vid bedömande av om brottet är grovt ska det särskilt beaktas om förfalskningen 

avsett en myndighets arkivhandling av vikt eller en urkund som är särskilt 

betydelsefull i den allmänna omsättningen eller om gärningen annars varit av särskilt 

farlig art. Av förarbeten framgår att med det sistnämnda avses fall då förfalskningen 

varit ägnad att med stor sannolikhet och på ett kännbart sätt leda till en kränkning av 

ett intresse av stor vikt, till exempel då den har gällt handlingar som är av betydelse 

för tillvaratagande av rikets säkerhet. Vidare framgår att en helhetsbedömning av 

samtliga omständigheter i det enskilda fallet ska göras för att avgöra till vilken grad 

ett brott ska hänföras.  Av NJA 2018 s. 378 framgår att omständigheterna som enligt 

lagtexten ska beaktas vid gradindelningen är vägledande exempel och att det inte är 

uteslutet att bedöma brottet som grovt när omständigheterna inte är för handen. 

 

Högsta domstolen har i NJA 2009 s. 111 uttalat att ett sedvanligt kredit- eller betalkort 

är en handling som har upprättats till bevis och i övrigt uppfyller de krav som ställs på 

en urkund enligt 14 kap. 1 § brottsbalken.  

 

Ansvar för förberedelse till brott ska enligt 23 kap. 2 § första stycket 2 brottsbalken 

ådömas den som, med uppsåt att utföra eller främja brott, skaffar, tillverkar, lämnar, tar 

emot, förvarar, transporterar, sammanställer eller tar annan liknande befattning med 

något som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett brott där sådant ansvar 

särskilt föreskrivits. Av 14 kap 13 § brottsbalken framgår att förberedelse till 

urkundsförfalskning och grov urkundsförfalskning är straffbelagt.  
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Tingsrättens bedömning i skuldfrågan 

 

Det avgörande för tingsrättens bedömning är om Mohamed Dandache har avsett att 

tillverka kredit- eller betalkort men inte hunnit med detta utan endast på annat sätt 

befattat sig utrustning som gör det möjligt att kopiera information på en magnetremsa 

för att göra ett nytt kort, s.k. skimmingsutrustning.  

 

Mohamed Dandaches har medgivit att han skaffat och tagit befattning med en 

magnetremseläsare, programvara, nio magnetkort och en dator. Hans uppgifter får 

stöd av utredningen. I detta sammanhang och då tingsrätten enligt vad som ovan 

redovisats kommit fram till att Mohamed Dandache är huvudanvändaren av 

skilledwelder saknar det betydelse när magnetremseläsaren med tillbehör faktiskt 

inköptes. 

 

Mohamed Dandache har invänt att han visserligen hade en dator, men att den 

använder sig av operativsystemet Linux och inte Mac OS eller Windows som krävs för 

att läsa CD-skivan med programvara. Tingsrätten kan konstatera att operativsystemet 

Linux i och för sig inte utesluter att det kan finnas parallella installationer av något av 

de andra operativsystemen på datorn. Frågan är hur Mohamed Dandache annars hade 

tänkt sig att kopiera nyckelkort för sin vän. Hur det förhåller sig med operativsystemen 

är dock inte utrett och därför får tingsrätten i sin bedömning utgå från att Mohamed 

Dandaches dator inte hade Mac OS eller Windows installerad. Det innebär att det inte 

är visat att han var i besittning av en dator som kunde användas tillsammans med 

magnetremseläsaren med tillbehör.  

 

Även utan datorn anser tingsrätten att de föremålen som Mohamed Dandache hade i 

sin besittning, nämligen magnetremseläsaren, programvara för kommunicering med 

kortläsaren och magnetkorten tillsammans, får anses vara särskilt ägnade att användas 

som hjälpmedel vid förfalskningsbrott. Det innebär att det är visat att Mohamed 

Dandache skaffat och tagit befattning med sådant hjälpmedel. 
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Frågan är då om hans avsikt varit att tillverka kredit- eller betalkort. Hans påstående 

om att hans avsikt var att kopiera nyckelkort till ett varuutrymme åt en vän innehåller 

inte några detaljer och är därmed inte kontrollerbart. Hans påstående kan därmed 

lämnas utan avseende. 

 

Av Encro-meddelanden framgår att Mohamed Dandache till Encro-användaren 

vocalboar angav att han behövde en MSR-läsare för att läsa spår ett och två på 

magnetremsor och att det avsåg ”visa mastercard”. Vidare framgår att han hade ”lite 

dumps” som han skulle skriva på några plastkort för att se om de funkade. Om 

”dumpsen” skulle fungera på plastkorten, så skulle vocalboar också få ”nått”. Kort tid 

därpå frågade Mohamed Dandache Encro-använaren quaileye om denne hade tillgång 

till en kortläsare. Han upplyste quaileye om att han behövde en sådan eftersom han hade 

en ”massa koder” som han ville testa för att se om de fungerade. 

 

Tingsrätten anser att det genom angivna meddelanden är tillförlitligt utrett att 

Mohamed Dandache hade avsikt att tillverka kredit- eller betalkort med de koder och 

kortdumpar som han hade tillgång till. Med hänsyn till det och då ett sedvanligt kredit- 

eller betalkort är en urkund har han gjort sig skyldig till förberedelse till 

urkundsförfalskning. Utredningen ger inget annat stöd än för att Mohamed Dandaches 

avsikt att förfalska uppkom den 2 april 2020. Brottstiden ska därmed räknas med start 

från den 2 april 2020.  

 

När det gäller rubriceringsfrågan anser tingsrätten inte att det är visat annat än att 

förberedelsen avsåg ett fåtal kredit- eller betalkort. Mohamed Dandache har berättat att 

det är enkelt att kopiera information från ett nyckelkort till ett annat och det har inte 

framkommit i målet att det skulle kräva särskild insikt eller kunskap. Tingsrätten anser 

mot den beskrivna bakgrunden att gärningen ska bedömas som förberedelse till 

urkundsförfalskning av normalgraden. 
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3.9.2  Särskilda yrkanden 

 
Åklagaren har yrkat att MSR-läsaren med tillbehör samt nio magnetkort förverkas 

enligt 36 kap. 2 och 3 §§ brottsbalken.  

 

Det kan befaras att föremålen kan komma till brottslig användning. Förutsättningar för 

förverkande föreligger därför.  

 
 
 

3.10  PÅFÖLJDSFRÅGORNA 

 
 

3.10.1  Christoffer Andersson Figoni 

 

Christoffer Andersson Figoni förekommer under 15 avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes den 29 januari 2019 av Hovrätten för Västra Sverige för vårdslöshet i trafik, 

fem fall av olovlig körning, grovt brott, narkotikabrott, brott mot lagen om förbud 

beträffande knivar och andra farliga föremål, hastighetsöverträdelse och grovt 

vapenbrott till fängelse två år och två månader. Han frigavs villkorligt den 11 mars 

2020 med en återstående strafftid om sju månader och 25 dagar. Prövotiden utgick den 

11 mars 2021. Han dömdes därefter den 19 februari 2020 av Göteborgs tingsrätt för 

näringspenningtvätt, ringa brott, varvid förordnades att tidigare utdömt fängelse även 

skulle avse den brottsligheten.  

 

Christoffer Andersson Figoni döms nu för förberedelse till mord, rån, grovt 

narkotikabrott, folkbokföringsbrott och två fall av näringspenningtvätt, ringa brott. 

Det samlade straffvärdet gärningarna överstiger fängelse i fem år. Vid straffmätningen 

beaktar tingsrätten att han varit frihetsberövad med restriktioner under knappt nio 

månader, vilket medför att brottslighetens straffmätningsvärde motsvarar fem år. 

Gärningarnas art och strafftidens längd medför att någon annan påföljd än fängelse är 

utesluten. Han ska därför dömas till fängelse fem år. 
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Christoffer Andersson Figoni har återfallit i brott under pågående prövotid efter 

villkorlig frigivning från det tidigare fängelsestraffet. Hans tidigare villkorligt medgivna 

frihet ska därför förverkas i sin helhet.  

 

3.10.2  Santino Domini Aleman 

 

Santino Domini Aleman förekommer under åtta avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes senast den 21 november 2019 av Halmstads tingsrätt för rattfylleri och ringa 

narkotikabrott till dagsböter.  

 

Santino Domini Aleman döms nu för förberedelse till mord, narkotikabrott, ringa 

narkotikabrott och ringa vapenbrott. Det samlade straffvärdet för gärningarna 

motsvarar fängelse i fyra år och sex månader. Vid straffmätningen beaktar tingsrätten 

att han varit frihetsberövad med restriktioner under knappt nio månader, vilket medför 

att brottslighetens straffmätningsvärde motsvarar fyra år och fyra månader. 

Gärningarnas art och strafftidens längd medför att någon annan påföljd än fängelse är 

utesluten. Han ska därför dömas till fängelse fyra år och fyra månader. 

 

3.10.3  Mohamed Dandache 

 

Mohamed Dandache förekommer under fyra avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes den 23 november 2018 av Göteborgs tingsrätt för grovt vapenbrott till 

fängelse två år. Han dömdes därefter den 26 oktober 2020 för näringspenningtvätt, 

ringa brott, varvid beslutades att tidigare utdömt fängelse även skulle avse den nya 

brottsligheten. Mohamed Dandache har verkställt fängelsestraffet och frigavs villkorligt 

den 4 januari 2020 med en återstående strafftid om åtta månader. Prövotiden utgick 

den 4 januari 2021. 

 

Mohamed Dandache döms nu för förberedelse till mord, rån och förberedelse till 

urkundsförfalskning. Det samlade straffvärdet för gärningarna motsvarar fängelse i fyra 

år och sex månader. Vid straffmätningen beaktar tingsrätten att han varit 
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frihetsberövad med restriktioner under knappt nio månader, vilket medför att 

brottslighetens straffmätningsvärde motsvarar fyra år och fyra månader. Gärningarnas 

art och strafftidens längd medför att någon annan påföljd än fängelse är utesluten. Han 

ska därför dömas till fängelse fyra år och fyra månader. 

 

Mohamed Dandache har återfallit i brott under pågående prövotid efter villkorlig 

frigivning från det tidigare fängelsestraffet. Hans tidigare villkorligt medgivna frihet ska 

därför förverkas i sin helhet.  

 

3.10.4  Mohammed Al Housany 

 

Mohammed Al Housany förekommer under fem avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes senast den 29 juli 2021 av Göteborgs tingsrätt för medhjälp till mord, 

förberedelse till mord och stämpling till mord till fängelse 12 år och 10 månader (mål B 

533-21 ”Gamlestadsmålet”). 

 

Mohammed Al Housany är 21 och var 20 år vid gärningstillfällena. Han döms nu för 

förberedelse till mord och försök till grov utpressning. Det samlade straffvärdet för 

gärningarna motsvarar, med hänsyn till hans ålder, fängelse 3 år och 4 månader. Skäl 

att beakta den tid han varit häktad med restriktioner föreligger inte, eftersom det redan 

beaktats i Gamlestadsmålet. Gärningarnas art och strafftidens längd medför att någon 

annan påföljd än fängelse är utesluten. 

 

Av 34 kap. 1 § brottsbalken följer att när någon döms för brott som har begåtts före en 

tidigare dom anses de tillkommande brotten nyupptäckta. Utgångspunkten är i dessa 

fall att en särskild påföljd ska dömas ut. När domstolen bestämmer påföljden för de 

nyupptäckta brotten ska den dock, enligt 34 kap. 2 § brottsbalken, tillämpa 

asperationsprincipen och iaktta att påföljderna tillsammans inte överstiger vad som 

skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. 
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Av 29 kap. 7 § första stycket brottsbalken följer att om någon begått brott innan han 

fyllt 21 år, så ska hans ungdom beaktas särskilt vid straffmätningen. Vidare framgår av 

andra stycket att om fängelse på längre tid och på livstid är föreskrivet för brottet eller 

om det följer av 26 kap. 2 §, får ett fängelsestraff om högst 14 år dömas ut.  

 

Den brottslighet som Mohammed Al Housany nu ska dömas för är nyupptäckt 

brottslighet i förhållande till domen i Gamlestadsmålet. Tingsrätten ska därför vid 

straffmätningen beakta att påföljden, med tillämpning av asperationsprincipen, inte 

tillsammans överstiger vad som skulle ha dömts ut om straffvärdesbedömningen för de 

nu aktuella brotten och de brott som Mohammed Al Housany dömdes för i 

Gamlestadsmålet hade skett vid ett tillfälle. Med beaktande av detta anser tingsrätten 

att straffmätningsvärdet för de nu aktuella brotten motsvarar fängelse ett år. Mohamed 

Al Housany ska därför dömas till fängelse ett år.  

 

3.10.5  Mattias Aslan 

 

Mattias Aslan förekommer inte tidigare i belastningsregistret. Av de uppgifter som 

Mattias Aslan har lämnat framgår att han förefaller leva under ordnade förhållanden.  

 

Mattias Aslan döms nu för grovt penningtvättsbrott. Straffvärdet för gärningen 

motsvarar fängelse sex månader. Det saknas särskild anledning att befara att Mattias 

Aslan kommer att göra sig skyldig till nya brott och påföljden kan därför bestämmas till 

en villkorlig dom. Gärningen har inte något artvärde som medför en presumtion för 

fängelse. Skäl att förena den villkorliga domen med en föreskrift om samhällstjänst 

föreligger därför inte. Den villkorliga domen ska i stället förenas med böter. Antalet 

dagsböter ska uppgå till 100 och varje dagsbot ska med hänsyn till Mattias Aslans 

ekonomiska förhållanden bestämmas till 270 kr.  
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3.10.6  Maziar Vermahmood 

 

Maziar Vermahmood förekommer under 18 avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes 

den 28 december 2018 av Hovrätten för Västra Sverige för grovt vapenbrott och 

näringspenningtvätt, ringa brott, till fängelse två år och två månader. Han frigavs 

villkorlig den 15 februari 2020 med en återstående strafftid om åtta månader och 20 

dagar. Prövotiden utgick den 15 februari 2021.  

 

Maziar Vermahmood döms nu för medhjälp till rån och brott mot vapenlagen. Det 

samlade straffvärdet för gärningarna uppgår till fängelse tio månader. Vid 

straffmätningen beaktar tingsrätten att han varit frihetsberövad med restriktioner under 

knappt nio månader, vilket medför att brottslighetens straffmätningsvärde motsvarar 

åtta månader. Med beaktande av gärningarnas straffvärde och art ska påföljden 

bestämmas till fängelse. Han ska därför dömas till fängelse åtta månader. 

 

Maziar Vermahmood har återfallit i brott under pågående prövotid efter villkorlig 

frigivning från det tidigare fängelsestraffet. Hans tidigare villkorligt medgivna frihet ska 

därför förverkas i sin helhet.  

 

3.10.7  Mattias Kücükkaplan 

 

Mattias Kücükkaplan förekommer under 11 avsnitt i belastningsregistret. Brotten har i 

allt väsentligt begåtts under år 2017 eller tidigare och saknar relevans för bedömning av 

påföljdsfrågan i målet.  

 

Mattias Kücükkaplan döms nu för medhjälp till förberedelse till mord, medhjälp till 

rån, vapenbrott och brott mot vapenlagen. Det samlade straffvärdet för gärningarna 

uppgår till fängelse två år och nio månader. Gärningarnas art och strafftidens längd 

medför att någon annan påföljd än fängelse är utesluten. Han ska därför dömas till 

fängelse två år och nio månader. 
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3.10.8  Omer Mohammed  

 

Omer Mohammed förekommer under åtta avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes 

senast den 29 juli 2021 av Göteborgs tingsrätt för stämpling till mord till fängelse 1 år 

och 7 månader (mål nr 533–21 ”Gamlestadsmålet”). Han dömdes den 20 mars 2019 av 

Göteborgs tingsrätt för grovt vapenbrott vid två tillfällen och ringa narkotikabrott vid 

två tillfällen till fängelse två år. Han frigavs villkorligt från fängelsestraffet den 12 mars 

2020 med en återstående strafftid om sju månader och 14 dagar. Villkorligt medgiven 

frihet förklarades helt förverkad i Gamlestadsmålet.  

 

Av 34 kap. 1 § brottsbalken följer att när någon döms för brott som har begåtts före en 

tidigare dom anses de tillkommande brotten nyupptäckta. Utgångspunkten är i dessa 

fall att en särskild påföljd ska dömas ut. När domstolen bestämmer påföljden för de 

nyupptäckta brotten ska den dock, enligt 34 kap. 2 § brottsbalken, tillämpa 

asperationsprincipen och iaktta att påföljderna tillsammans inte överstiger vad som 

skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. 

 

Av 29 kap. 7 § första stycket brottsbalken följer att om någon begått brott innan han 

fyllt 21 år, så ska hans ungdom beaktas särskilt vid straffmätningen.  

 

Omer Mohammed döms nu för förberedelse till mord och medhjälp till rån. Han är 21 

år. Han var 19 år när medhjälp till rån utfördes och han fyllde 20 år under den brottstid 

då förberedelse till mord genomfördes. Det samlade straffvärdet för gärningarna 

motsvarar, med hänsyn till hans ålder, fängelse 2 år och 10 månader. Skäl att beakta 

den tid han varit häktad med restriktioner föreligger inte, eftersom det redan har 

beaktats i Gamlestadsmålet. Gärningarnas straffvärde och art medför att någon annan 

påföljd än fängelse är utesluten. 

 

Den brottslighet som Omer Mohammed nu ska dömas för är nyupptäckt brottslighet i 

förhållande till domen i Gamlestadsmålet. Tingsrätten ska därför vid straffmätningen 

beakta att påföljden, med tillämpning av asperationsprincipen, inte tillsammans 
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överstiger vad som skulle ha dömts ut om straffvärdesbedömningen för de nu aktuella 

brotten och det brott som Omer Mohammed dömdes för i Gamlestadsmålet hade 

skett vid ett tillfälle. Med beaktande av detta anser tingsrätten att straffmätningsvärdet 

för de nu aktuella brotten motsvarar fängelse två år. Omer Mohammed ska därför 

dömas till fängelse två år.  

 

3.10.9  Daniel Tadesse 

 

Daniel Tadesse förekommer under tio avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes 

senast den 28 maj 2021 av Hovrätten för Västra Sverige för grovt narkotikabrott till 

fängelse fyra år och 6 månader. Verkställigheten påbörjades den 27 augusti 2021. 

 

Av 34 kap. 1 § brottsbalken följer att när någon döms för brott som har begåtts före en 

tidigare dom anses de tillkommande brotten nyupptäckta. Utgångspunkten är i dessa 

fall att en särskild påföljd ska dömas ut. När domstolen bestämmer påföljden för de 

nyupptäckta brotten ska den dock, enligt 34 kap. 2 § brottsbalken, tillämpa 

asperationsprincipen och iaktta att påföljderna tillsammans inte överstiger vad som 

skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. 

 

Daniel Tadesse döms nu för förberedelse till mord, rån och försök till grov 

utpressning. Det samlade straffvärdet gärningarna uppgår till fängelse fem år och sex 

månader. Daniel Tadesse har varit villkorligt häktad från den 29 januari 2021 och fram 

till den 21 juni 2021, då han förklarades häktad och tillstånd till restriktioner lämnades. 

Det innebär att han har varit frihetsberövad med restriktioner under ca fyra månader. 

Något skäl att beakta restriktionerna vid straffmätningen föreligger inte. Gärningarnas 

straffvärde och art medför att någon annan påföljd än fängelse är utesluten. 

 

Den brottslighet som Daniel Tadesse nu ska dömas för är nyupptäckt brottslighet i 

förhållande till domen den 28 maj 2021 från Hovrätten för Västra Sverige. Tingsrätten 

ska därför vid straffmätningen beakta att påföljden för de nu aktuella brotten, med 

tillämpning av asperationsprincipen, inte tillsammans överstiger vad som skulle ha 
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dömts ut om straffvärdesbedömningen för de nu aktuella brotten och det grova 

narkotikabrott som Daniel Tadesse dömdes för av hovrätten hade skett vid ett tillfälle. 

Med beaktande av detta anser tingsrätten att straffmätningsvärdet för de nu aktuella 

brotten motsvarar fängelse två år och tio månader. Daniel Tadesse ska därför dömas 

till fängelse två år och tio månader.  

 
 

3.10.10  Mervan Ucar 

 

Mervan Ucar förekommer under nio avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes senast 

den 17 mars 2021 av Hovrätten för Västra Sverige för rattfylleri och grovt 

narkotikabrott till fängelse fyra år och sex månader. Verkställigheten påbörjades den 19 

maj 2021. 

 

Av 34 kap. 1 § brottsbalken följer att när någon döms för brott som har begåtts före en 

tidigare dom anses de tillkommande brotten nyupptäckta. Utgångspunkten är i dessa 

fall att en särskild påföljd ska dömas ut. När domstolen bestämmer påföljden för de 

nyupptäckta brotten ska den dock, enligt 34 kap. 2 § brottsbalken, tillämpa 

asperationsprincipen och iaktta att påföljderna tillsammans inte överstiger vad som 

skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. 

 

Mervan Ucar döms nu för försök till grov utpressning. Straffvärdet för gärningen 

uppgår till fängelse ett år. Med hänsyn till brottets straffvärde och art ska påföljden 

bestämmas till fängelse.  

 

Det brott som Mervan Ucar nu ska dömas för är ett nyupptäckt brott i förhållande till 

domen den 17 maj 2021 från Hovrätten för Västra Sverige. Tingsrätten ska därför vid 

straffmätningen beakta att påföljden, med tillämpning av asperationsprincipen, inte 

tillsammans överstiger vad som skulle ha dömts ut om straffvärdesbedömningen för 

det nu aktuella brottet och de brott som Mervan Ucar dömdes för av hovrätten hade 

skett vid ett tillfälle. Med beaktande av detta anser tingsrätten att straffmätningsvärdet 
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för de nu aktuella brotten motsvarar fängelse sex månader. Mervan Ucar ska därför 

dömas till fängelse sex månader.  

 
 
 

3.11  ENSKILDA ANSPRÅK  

 

3.11.1  Mohannad Ali Easars skadeståndstalan 

 

Vid den bedömning tingsrätten gjort i ansvarsfrågan är Daniel Tadesse, Mohamed 

Dandache, Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al Housany, Omer 

Mohammed, Santino Domini Aleman och Mattias Kücükkaplan skyldiga att solidariskt 

ersätta den skada som de genom sina brott har orsakat Mohannad Ali Easar.  

 

Av 2 kap 3 § skadeståndslagen framgår att den som allvarligt kränker någon annan 

genom brott som innefattar ett angrepp mot dennes person, frihet, frid eller ära ska 

ersätta den skada som kränkningen innebär.  

 

Frågan om vilken skada som uppkommit ska inte bedömas fristående från värderingen 

av den brottsliga gärningen (NJA 2007 s. 540).  Tvärtom ska värderingen av skadan 

grunda sig på de etiska och sociala värderingar som allmänt gäller för det ifrågavarande 

brottet. Skadestånd med anledning av kränkning bestäms efter vad som är skäligt med 

hänsyn till handlingens art och varaktighet.  

 

Enligt åklagaren ingår Mohannad Ali Easar i en kriminell gruppering, den s.k. Z-

falangen, som enligt polismannen David Wunsch, fungerar ihop med Goulara-falangen 

men inte med Tadesse/Vermahmood-falangen. Det får anses klarlagt att det var 

motsättningar mellan de kriminella grupperingarna som var motivet till de brottsliga 

gärningarna mot Mohannad Ali Easar.  

 

Mohannad Ali Easar har genom brotten utsatts för en allvarlig kränkning, som 

berättigar till kränkningsersättning.  
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Rätten till ersättning grundar sig på att angreppet riktar sig mot någon som i viss mån 

värnar om sin egen integritet. Vid bedömning av kränkningens omfattning finns det 

därför skäl att beakta omständigheter hänförliga till den skadelidande. Mohannad Ali 

Easar har under huvudförhandlingen valt att inte yttra sig, vilket innebär att han inte 

har bidragit med några uppgifter om sin person, om när han blev informerad om 

mordplanerna eller hur han uppfattat dessa. Av uppgifter som lämnats av polis framgår 

att Mohannad Ali Easar själv ingår i en kriminell gruppering, som har motsättningar 

med Tadesse/Vermahmood-falangen. Genom det får Mohannad Ali Easars omsorg 

om sin integritet anses vara lägre än vad som gäller i allmänhet. Mot den bakgrunden 

finns det skäl att sätta ned skadeståndet för kränkning.  

 

Daniel Tadesse, Mohamed Dandache, Christoffer Figoni Andersson, Mohammed Al 

Housany, Omer Mohammed och Mattias Kücükkaplan ska därmed solidariskt betala 

skadestånd till Mohannad Ali Easar med skäligt ansedda 20 000 kronor. Ränteyrkandet 

ska bifallas, med undantag för att Santino Domini Alemans skyldighet att betala ränta 

ska beräknas från den 7 april 2020, vilket är den dag då han begick brott mot 

Mohannad Ali Easar.  

 

Eftersom Maziar Vermahmood frikänns från ansvar för brott mot Mohannad Ali 

Easar avslås skadeståndsyrkandet i förhållande till honom.  

 

3.11.2  Pierre Grundquists talan om bättre rätt  

 

På grund av Mattias Aslans medgivande ska Pierre Grundquists talan om bättre rätt 

bifallas.  

 

3.12  HÄKTNING 

 

Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, Omer Mohammed, Mohammed 

Al Housany, Santino Domini Aleman, Maziar Vermahmood och Mattias Kücükkaplan 
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ska på grund av risk för att de fortsätter sin brottsliga verksamhet vara kvar i häkte till 

dess dom meddelas eller annat beslutas. För Mattias Kücükkaplan gäller som skäl för 

fortsatt häktning också att det finns risk för att han avviker eller på annat sätt 

undandrag sig lagföring eller straff. 

 

När det gäller Maziar Vermahmood får häktningen inte pågå längre än tidigaste dag för 

villkorlig frigivning från det nu utdömda straffet (inbegripet förverkande av villkorligt 

medgiven frihet).  

 
 

3.13  ERSÄTTNNIG TILL MÅLSÄGANDEBITRÄDEN 

 
 
Ett målsägandebiträde har enligt 5 § lagen om målsägandebiträde och 27 § 

rättshjälpslagen rätt till skälig ersättning för arbete, tidsspillan och utlägg som 

uppdraget har krävt. Ersättningen för arbete ska bestämmas med utgångspunkt i den 

tidsåtgång som är rimlig med hänsyn till uppdragets art och omfattning.  

 

Kostnadsräkningen ska innehålla en så utförlig arbetsredogörelse att den yrkade 

ersättningens skälighet kan bedömas. Det gäller särskilt när målet är omfattande. 

Brister i detta hänseende går ut över den som begärt ersättning. 

 

Åklagaren har yttrat sig över ersättningsanspråken. Med anledning av det har Byron 

Törnström yttrat sig. 

 

Niklas Unger 

 

Niklas Unger har begärt ersättning för 98 timmars arbete, varav 32 timmar avsett 

närvaro vid huvudförhandling. Han har därutöver yrkat ersättning med 9 timmar för 

tidsspillan.  

 

Niklas Unger är målsägandebiträde för Kim Nyman, som inte medverkade under 

förundersökningen. Kim Nyman har inte framställt något skadeståndsyrkande och har 
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inte heller biträtt åtalet. Han närvarat vid huvudförhandlingen vid några få tillfällen 

inledningsvis. Under sitt förhör valde han att inte lämna några kommentarer till de 

frågor som ställdes och han har därefter inte närvarat alls. 

 

Tingsrätten anser att den av Niklas Unger begärda ersättningen är skälig.  

 

Lars Halldin 
  

Lars Halldin har begärt ersättning för 151,4 timmars arbete. Rätt räknat uppgår den 

nedlagda tiden till 149,9 timmar. Av begärd ersättning för arbete avser 38,8 timmar 

närvaro under huvudförhandlingsdagar och resterande del, 108 timmar, arbete i övrigt. 

Han har därutöver begärt ersättning för 10 timmars tidsspillan och utlägg. 

 

Lars Halldin är målsägandebiträde för Oliwer Asperhäll, som inte medverkade under 

förundersökningen. Oliwer Asperhäll har inte framställt något skadeståndsyrkande, 

men har genom sitt målsägandebiträde biträtt åtalet. Oliwer Asperhäll har endast 

närvarat vid huvudförhandlingen vid två tillfällen. Under sitt förhör valde han att inte 

lämna några kommentarer till de frågor som ställdes och han har därefter inte närvarat 

alls. 

 

Med hänsyn till arten och omfattningen av Lars Halldins uppdrag får han anses 

skäligen tillgodosedd med ersättning för 100 timmars arbete. Den tiden får anses 

tillräcklig för att på ett fullgott sätt ha biträtt Oliwer Asperhäll i den utsträckning denne 

haft behov och intresse av. Begärd ersättning för tidsspillan och utlägg är skälig. 

 
 
Byron Törnström  
 
 

Byron Törnström har begärt ersättning för 104,5 timmars arbete. Av begärd ersättning 

för arbete avser fem timmar närvaro under en av huvudförhandlingsdagarna och 

resterande del, 99,5 timmar, arbete i övrigt. Han har därutöver begärt ersättning för 4 

timmars tidsspillan och utlägg. 
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Byron Törnström är målsägandebiträde för Omar Taman, som inte medverkade under 

förundersökningen. Omar Taman har varken framställt något skadeståndsyrkande eller 

biträtt åtalet. Han har endast vid några få tillfällen inledningsvis närvarat vid 

huvudförhandlingen. Under sitt förhör valde han att inte lämna några kommentarer till 

de frågor som ställdes och han har därefter inte närvarat alls. 

 

Enligt kostnadsräkningen avser 85 timmar av den nedlagd tiden mottagande och 

enskilda genomgång av en ”initial” förundersökning samt telefonkonferenser med 

klient jämte egna överväganden. Någon närmare precisering av vilket arbete som 

utförts i den delen finns inte och det finns heller ingen uppgift om när åtgärderna är 

vidtagna. Tingsrätten anser att det är en brist och att arbetsredogörelsen därmed inte 

utgör ett tillräckligt underlag för att kunna bedöma om hela den yrkade ersättningen är 

skälig. Bristen i det avseendet ska gå ut över målsägandebiträdet. 

 

Med hänsyn till arten och omfattningen av Byron Törnströms uppdrag får han anses 

skäligen tillgodosedd med ersättning för 65 timmars arbete. Den tiden får anses 

tillräcklig för att på ett fullgott sätt ha biträtt Omar Taman i den utsträckning denne 

haft behov och intresse av. Begärd ersättning för tidsspillan och utlägg är skälig. 

 
 
Louise Eriksson 
 
 
Louise Eriksson har begärt ersättning för 118 timmars arbete. Av begärd ersättning för 

arbete avser 32,5 timmar närvaro under huvudförhandlingsdagar och resterande del, 

85,8 timmar, avser arbete i övrigt. Hon har därutöver begärt ersättning för 8,5 timmars 

tidsspillan. 

 

Louise Eriksson är målsägandebiträde för Pierre Grundquist. Pierre Grundquist har, 

genom åklagaren, framställt ett yrkande om bättre rätt till ett banktillgodohavande och 

yrkat att det ska lämnas ut till honom utan lösen. Han har varken framställt något 
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skadeståndsyrkande eller biträtt åtalet. Han har inte medverkat under 

förundersökningen och har inte heller inställt sig till huvudförhandlingen.  

 

Enligt kostnadsräkningen har 48 timmar använts för egen inläsning av 

förundersökningen, vilket framstår som alltför omfattande under de omständigheter 

som redogjorts för ovan. Vidare har 2,5 timmar använts för inhämtning och inläsning 

av domen i Gamlestadsmålet, vilket kan ifrågasättas behovet av.  

 

Med hänsyn till arten och omfattningen av Louise Erikssons uppdrag, innefattande 

bland annat att biträda Pierre Grundquist ifråga om banktillgodohavandet, får hon 

anses skäligen tillgodosedd med ersättning för 96 timmars arbete. Den tiden får anses 

tillräcklig för att på ett fullgott sätt ha biträtt Pierre Grundquist i den utsträckning 

denne haft behov och intresse av. Begärd ersättning för tidsspillan är skälig. 

 

Mikael Nilsson 

 

Mikael Nilsson har begärt ersättning för 172,75 timmars arbete. Av begärd ersättning 

för arbete avser 71 timmar närvaro via videolänk under huvudförhandlingsdagar och 

resterande del, 101,75 timmar, avser arbete i övrigt. Han har därutöver begärt 

ersättning för 19,75 timmars tidsspillan och utlägg. 

 

Mikael Nilsson är målsägandebiträde för Mohannad Ali Easar. Mohannad Ali Easar 

har framställt ett skadeståndskrav i målet, men har inte biträtt åtalet. Han har närvarat 

under samtliga rättegångsdagar som har berört gärningarna som ligger till grund för 

hans skadeståndsyrkande via länk från anstalt. Han har inte medverkat under 

förundersökningen och under sitt förhör i tingsrätten klargjorde han att han inte ville 

svara på några frågor.  

 

Tingsrätten har tillåtit Mikael Nilsson att sätta Adam Olofsson i sitt ställe vid 

huvudförhandlingen. Adam Olofsson har under rättegången inte hållit någon 

sakframställning och hans plädering har tidsmässigt understigit en minut. Han har inte 

ställt några frågor under de förhör som ägde rum under huvudförhandlingen.  
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Av kostnadsräkningen framgår att målsägandebiträdet under perioden 27 juli till 15 

oktober 2021 gått igenom ”protokoll, övriga handlingar och åtal”. Tidsåtgången för 

detta arbete anges till 90 timmar. Någon närmare precisering av vilket arbete som 

utförts i den delen finns inte, vilket medför att tingsrättens kontrollmöjlighet avseende 

skäligheten försvåras avsevärt. Tingsrätten kan konstatera att huvudförhandling i målet 

påbörjades den 31 augusti 2021, vilket innebär att den större delen av den angivna 

perioden inföll efter det att huvudförhandlingen hade startat. Med beaktande av att 

Mohannad Ali Easar och Adam Olofsson, efter framställande av skadeståndsyrkandet, 

varit passiva under huvudförhandlingen, kan behovet av inläsning av ”protokoll, övriga 

handlingar och åtal” efter den 31 augusti 2021 ifrågasättas. Behovet kan i vart fall inte 

bedömas utifrån den bristfälliga redogörelsen av hur de angivna timmarna disponerats. 

Bristen i kostnadsräkningen ska gå ut över målsägandebiträdet. 

 

Med hänsyn till arten och omfattningen av Mikael Nilssons uppdrag får han anses 

skäligen tillgodosedd med ersättning för 131 timmars arbete. Den tiden får anses 

tillräcklig för att på ett fullgott sätt ha biträtt Mohannad Ali Easar i den utsträckning 

denne haft behov och intresse av. Begärd ersättning för tidsspillan och utlägg är skälig. 

 

3.14  ERSÄTTING TILL OFFENTLIGA FÖRSVARARE 

 
Enligt 21 kap. 10 § rättegångsbalken har en offentlig försvarare rätt till skälig ersättning 

för arbete, tidsspillan och utlägg som uppdraget har krävt. Vid bedömningen av vad 

som är skäligt arvode ska uppdragets art och omfattning beaktas. Därutöver ska 

hänsyn tas till andra omständigheter såsom den skicklighet och omsorg som arbetet har 

utförts med samt den tid som lagts ner på detta.  

 

Försvararens kostnadsräkning ska innehålla en så utförlig arbetsredogörelse att den 

yrkade ersättningens skälighet kan bedömas. Det gäller särskilt när målet är 

omfattande. Brister i detta hänseende går ut över den som begärt ersättning. 
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Åklagaren har yttrat sig över ersättningsanspråken. Med anledning av det har Martin 

Bjurenlind, Peter Dahlqvist, Peter Gillberg, Daniel Rosero Nordalm, Claes Dellborg 

och Payam Hatami yttrat sig. 

 

Allmänt anser tingsrätten att merparten av försvararnas kostnadsräkningar uppfyller de 

krav som kan ställas för att domstolen ska kunna bedöma arvodets skälighet. 

Visserligen saknar flera underlag uppgift om när en åtgärd är vidtagen, vilket generellt 

försvårar tingsrättens kontrollmöjlighet. I de flesta fall har det dock, trots avsaknad av 

datum, genom övriga uppgifter i konstadsräkningen gått att bedöma om angivet arbete 

varit erforderligt. Tingsrätten bedömer därför att den ersättning som begärts av 

försvararna, med de undantag som framgår nedan, är skälig och ska utgå. Om inte 

annat anges nedan, har därför försvararna tillerkänts den begärda ersättningen i 

enlighet med respektive kostnadsräkning. 

 

Martin Bjurenlind 

 

Martin Bjurenlind har begärt ersättning för 539 timmars arbete. Av begärd ersättning 

för arbete avser 99 timmar arbete under huvudförhandlingsdagar och resterande del, 

440 timmar, arbete i övrigt. Han har därutöver begärt ersättning med 66,75 timmars 

tidsspillan. 

 

Tingsrätten kan konstatera att Martin Bjurenlind har lagt ned avsevärd tid på 

uppdraget, långt mer än övriga försvarare som haft uppdrag av motsvarande 

omfattning. Det underlag han presenterat innehåller i allt väsentligt ingen uppgift om 

när åtgärderna är vidtagna, vilket försvårar tingsrättens kontrollmöjlighet. Det har 

förekommit ett stort antal kontakter med huvudmannen, både telefonkontakter och 

möten, och det går utifrån underlaget inte att bedöma behovet av den mängd kontakter 

som förekommit, trots uppgiften om att huvudmannen haft svårt att ta till sig det 

skriftliga materialet.  

 

Med hänsyn till arten och omfattningen av Martin Bjurenlinds uppdrag får han anses 

skäligen tillgodosedd med ersättning för 415 timmars arbete. Den tiden får anses 
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tillräcklig för att tillvarata Christoffer Andersson Figonis intressen och ge ett fullgott 

försvar. Det finns också skäl att sätta ned begärt ersättning för tidsspillan till 50 

timmar. 

 

Anders Lindstrand 

 

Anders Lindstrand har begärt ersättning för 439 timmars arbete. Han har därutöver 

begärt ersättning för tidsspillan och utlägg.  

 

Vid genomgång av hans underlag kan konstateras att angivna timmar summerar till 427 

timmar och inte begärda 439 timmar. Anders Lindstrand ska därför tillerkännas 

ersättning för 427 timmars arbete och i övrigt begärd ersättning för tidsspillan och 

utlägg.  

 

Claes Dellborg 

 

Claes Dellborg har begärt ersättning för 370,75 timmars arbete. Han har därutöver 

begärt ersättning med 42,75 timmar tidsspillan och utlägg.  

 

Omer Mohammed har på grund av en jävssituation haft två försvarare i målet. Kent-

Olof Stigh har varit utsedd försvarare för den del av åtalet som anges i domsbilaga 1, 

medan Claes Dellborgs uppdrag har omfattat den del av åtalet som anges i domsbilaga 

2. Eftersom bakomliggande omständigheter, såsom brukaranalyser och motivbild, är 

desamma för åtalen i nämnda domsbilagor är det ofrånkomligt att upplägget med två 

försvarare innebär ett visst dubbelarbete som får godtas. Det ska dock noteras att Claes 

Dellborg, till skillnad från de flesta andra försvararna i målet, endast har varit 

förordnad som offentlig försvarare avseende gärningar i en stämningsansökan.  

 

Bland de åtgärder som Claes Dellborg redogjort för kan noteras följande.  
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Claes Dellborg har felaktigt begärt ersättning två gånger för arbete under 

huvudförhandlingsdagen den 24 september 2021. Det innebär att han har begärt 

ersättning med sex timmar för mycket.  

 

Han har lagt ned sex timmars arbete för genomgång av samma brukaranalys, som han i 

egenskap av offentlig försvarare för Omer Mohammed analyserat och fått ersättning 

för i Gamlestadsmålet.  

 

Han har även begärt ersättning med 20 timmar för ”genomgång av tilläggsprotokoll, 

protokollsbilaga med encromaterial etc.” som löpande skickats in under pågående 

huvudförhandling, utan att precisera tidsåtgången för varje åtgärd. Tingsrätten kan vid 

en genomgång konstatera att de handlingar som lämnats in under pågående 

huvudförhandling omfattar ca 120 sidor, med undantag för att försvararna lämnat in 

sina sakframställningar och pläderingar i skrift samt att åklagaren lämnat in 

tillkommande bevisning som saknar betydelse för Omer Mohammed. Mot den 

beskrivna bakgrunden anser tingsrätten att en tidsåtgång om 20 timmar är väl tilltagen.  

 

Tingsrätten anser att den angivna tidsåtgången är alltför hög i förhållande till målets 

omfattning, såvitt avser det förordnande som Claes Dellborg haft. På grund av detta 

anser tingsrätten att Claes Dellborg får anses skäligen tillgodosedd med ersättning för 

340 timmars arbete. Den tiden får anses tillräcklig för att tillvarata Omer Mohammeds 

intressen och ge ett fullgott försvar. Claes Dellborg ska därutöver få begärd ersättning 

för tidsspillan och utlägg.  

 

Andreas Hannah 

 

Andreas Hannah har begärt ersättning med 329 445 kr exklusive mervärdesskatt.  

 

Det antecknas att Mattias Aslan var åtalad för grovt penningtvättsbrott bestående i att 

han vid ett tillfälle mottagit en banköverföring på sitt konto.  
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Andreas Hannas underlag för ersättningsanspråket är bristfälligt. Någon summering 

avseende antalet nedlagda timmar arbete eller tidsspillan finns inte, utan 

ersättningsanspråket är uppställt som en faktura där samtliga poster för arbete och 

tidsspillan summerar till det nämnda nettobeloppet om 329 445 kr. Tingsrätten 

summerar antalet timmar till 211,50 timmar för arbete och 21,50 timmar för tidsspillan. 

Vidare innehåller fakturan ingen uppgift om när åtgärderna är vidtagna, vilket försvårar 

tingsrättens kontrollmöjlighet avsevärt.  

 

Bland de åtgärder som Andreas Hannah redogjort för kan noteras följande.  

 

Han har på två ställen angett att arbete utfördes med att ta emot förordnande och 

uppläggning av akt. Det noteras i det avseendet att Andreas Hannahs förordnande som 

offentlig försvarare meddelades i tingsrättens mål B 9681-20 (och inte B 9681-21 som 

angivits i kostnadsunderlaget) och att förordnandet flyttades över till mål B 1343-21 

den 1 september 2021. Mot den bakgrunden finns det anledning att ifrågasätta att 

fakturan anger att Andreas Hannah vid två tillfällen lagt ned tid på att ta emot 

förordnandet, lägga upp akt och överlägga med klient i anslutning till det. 

 

Han har vidare begärt ersättning för genomgång och analys av förundersöknings-

protokoll med en angiven tidsåtgång om 60 timmar. Vidare har han begärt ersättning 

för 27 timmars arbete avseende ”Förnyad genomgång och analys av förundersökning 

samt egna förberedelser inför huvudförhandling samt genomgång av omfattande 

tilläggsprotokoll som tillkommit, förberedelser sakframställan”. Mot bakgrund av att 

inte obetydliga delar av förundersökningen saknar relevans för åtalet mot Mattias Aslan 

går det utan närmare precisering inte att bedöma om nedlagt arbete är skäligt. Det går 

beträffande sistnämnda post inte heller att bedöma hur stor andel av den nedlagda 

tiden som avser genomgång och analys av förundersökningen och hur stor andel som 

avsett förberedelse av sakframställningen. Bristerna i nämnda avseenden ska gå ut över 

Andreas Hannah.  

 

Med beaktande av det och med hänsyn till arten och omfattningen av hans uppdrag får 

han anses skäligen tillgodosedd med ersättning för 150 timmars arbete. Den tiden får 
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anses tillräcklig för att tillvarata Mattias Aslans intressen och ge ett fullgott försvar. 

Andreas Hannah ska därutöver få begärd ersättning för tidsspillan.  

 
3.15  BROTTSOFFERFOND 

 
Den som döms för ett eller flera brott ska betala en avgift om 800 kronor till 

brottsofferfonden om fängelse ingår i straffskalan för något av brotten.  

 

Christoffer Andersson Figoni, Santino Domini Aleman, Mohamed Dandache, 

Mohammed Al Housany, Mattias Aslan, Maziar Vermahmood, Mattias Kücükkaplan, 

Omer Mohammed, Daniel Tadesse och Mervan Ucar döms nu för brott med fängelse i 

straffskalan. De ska vardera betala 800 kronor i avgift till brottsofferfonden. 

 

3.16  ÖVRIGT 

 

Mattias Aslan ska till staten återbetala en del av kostnaden för hans försvar. Med 

beaktande av hans ekonomiska situation och till att den samlade reaktionen på brottet 

inte ska bli för sträng anser tingsrätten att han ska återbetala 50 000 kronor.  

 

Staten ska betala kostnaderna för försvarare och målsägandebiträdena för övriga 

tilltalade. 

 

4.  ÖVERKLAGANDEHÄNVISNING 

(se domsbilaga 9 TR-01) 

Domen får överklagas senast den 21 december 2021. Överklagande ges in till 

tingsrätten men ställs till Hovrätten för Västra Sverige. 

 

 

Henrik Karlsson  Ann Larsson 

 

Avräkningsunderlag bifogas. 

Skiljaktig mening, se nedan 
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5.  SKILJAKTIG MENING 

 

Rådmannen Ann Larsson är skiljaktig i fråga om åtalspunkt 1 i domsbilaga 2 

 

Ann Larsson är skiljaktig avseende bedömningen av om personbilen ska anses utgöra 

ett hjälpmedel vid utförande av förberedelse till mord enligt följande.  

 

Av utredningen framgår de tilltalade lade ned mycket tid på att få en lämplig bil för att 

genomföra brottsplanerna. Den bil som slutligen tillgreps hade manipulerats så att den 

kunde köras med en olovligt tillverkad nyckel och den saknade GPS. Vidare framgår 

att den skulle förses med falska registreringsskyltar, men att något byte av skyltar av 

okänd anledning aldrig kom att genomföras.  

 

Genom meddelandena är det klarlagt att bilen skulle användas vid genomförandet av 

de planerade skjutningarna. Det talar i och för sig för att bilen kan anses ha utgjort ett 

hjälpmedel vid utförande av de planerade brotten. Det straffbara området avgränsas 

dock av att ett hjälpmedel ska vara särskilt ägnat för att utföra ett brott. En personbil är 

ett vardagligt föremål som i normalfallet inte kan anses som hjälpmedel vid brott. Av 

förarbeten framgår att det faktum att en bil ingår som en nödvändig del vid genom-

förandet av en viss brottsplan inte innebär att bilen ska anses som ett hjälpmedel i den 

mening som avses i 23 kap. 2 § brottsbalken (se prop. 2000/01:85 s. 41). 

 

Även om bilen var en viktig del i genomförandet av brottsplanerna anser jag inte att 

den, varken för sig eller tillsammans med Encro-telefonerna, kan anses vara i sådan 

grad brottsbefrämjande att den ska anses ha varit ett hjälpmedel i den mening som 

avses i 23 kap. 2 § första stycket andra punkten brottsbalken för den plan som de 

tilltalade hade.  

 

Överröstad i denna del är jag i övrigt ense med majoriteten.  
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Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19940110-1952

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Andersson Figoni

Förnamn 
CHRISTOFFER Lars

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-26

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19920828-5818

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Domini Aleman

Förnamn 
Basilio Giovanni SANTINO

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-26

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19910319-1590

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Dandache

Förnamn 
Mohamed Aljawad

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-26

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20000226-9611

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Al Housany

Förnamn 
Mohammed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19850826-0653

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Vermahmood

Förnamn 
Maziar

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-26

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19951019-1571

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Kücükkaplan

Förnamn 
MATTIAS Ninib

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-06-06

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
20000508-4553

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Mohammed

Förnamn 
OMER Nawzad Abdullah

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-01-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 1359-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 5

Avräkningsunderlag 
2021-11-30 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning5tgg@dom.se

Telefon
031-701 10 05

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:30

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19910627-3817

Datum för dom/beslut 
2021-11-30

Efternamn 
Tadesse

Förnamn 
DANIEL Meruse

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-06-21

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

S Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Göteborgs tingsrätt
B 1343-21

Häktat mål
Åklagarbundet

Stämningsansökan
Tilltalade
Daniel Meruse Tadesse (19910627-3817)
Företräds av advokat Payam Hatami.
- Häktad i utevaro 2021-01-29, häktad 2021-06-21.

Maziar Vermahmood (19850826-0653)
Företräds av advokat Peter Gillberg.
- Anhållen i frånvaro 2021-01-25, Gripen 2021-01-26, Häktad 2021-01-29,
Frigiven 2021-06-08.

Mohammed Al Housany (20000226-9611)
Företräds av advokat Peter Dahlqvist.

Omer Nawzad Abdullah Mohammed (20000508-4553)
Företräds av advokat Kent-Olof Stigh.

Christoffer Lars Andersson Figoni (19940110-1952)
Företräds av advokat Martin Bjurenlind.
- Häktad 2021-03-25.

Mohamed Aljawad Dandache (19910319-1590)
Företräds av advokat Anders Lindstrand.
- Häktad 2021-03-25.

Mattias Ninib Kücükkaplan (19951019-1571)
Företräds av advokat Daniel Rosero Nordalm.

Mervan Ucar (19950428-7096)
Företräds av advokat Arash Raoufi.

Mattias Aslan (19850417-5152)
Företräds av advokat Andreas Hannah.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 157 Prinsgatan 7-9 010-562 71 90 registrator.ak-skovde@aklagare.se
54124  SKÖVDE

Telefax

010-562 71 91

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst-Bergslagen Handling 449
Åklagarkammaren i Skövde Ärende AM-121666-20
Kammaråklagare Berit Andreasson 2021-08-17 Handläggare 406A-11
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Ansvarsyrkanden m.m.

1.1 MÄNNISKOROV (Christoffer Andersson Figoni,
Mohamed Dandache och Daniel Tadesse)
5000-K417079-20

Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och Mohamed Dandache har
tillsammans och i samråd eller samförstånd bemäktigat sig och fört bort
Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma och på så vis berövat dem deras
frihet med uppsåt att skada dem till liv eller hälsa och till att utöva
utpressning mot dem. Brottet har delvis organiserats via telefoner med
krypteringstjänsten Encrochat. Det hände den 7 april 2020 i Göteborg, Västra
Götalands län.

Daniel Tadesse har inledningsvis blivit kontaktad av Omer Mohammed och
informerad om att Omer Mohammed och Mohammed Al Housany stött på
målsägandena Pierre Grundquist och Thomas Zozo Touma vid Amundön och
att en dispyt uppstått. Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni har
sedan begett sig mot platsen, varvid Christoffer Andersson Figoni gett
Mohammed Al Housany och Omer Mohammed i uppdrag att hålla koll på
målsägandena och angett att "vi kommer nu ska knulla dom". Christoffer
Andersson Figoni har strax därefter informerat Mohamed Dandache, som då
angett att "vi kmr oxå vi stampar dom blodiga".

Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni har, efter att de kommit till
platsen, varit delaktiga i att eftersöka målsägandena i anslutning till
Amundön och i Hovås med omnejd. Även Mohamed Dandache har varit
delaktig i eftersökandet genom att ta fram information om den bil som
målsägandena färdades i samt hemadressen till Thomas Zozo Touma.

Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni har härefter anträffat
målsägandena, bemäktigat sig dem och tvingat med dem till Högsbo
industriområde, där de kvarhållits och frihetsberövats under flera timmars tid
medan man via deras mobiltelefoner berett sig tillgång till deras ekonomiska
tillgångar. Bemäktigandet och frihetsberövandet har skett genom hot om
våld, anspelning på våldskapital och viss våldsanvändning.

Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni har, sedan man anlänt till
Högsbo industriområde, kvarhållit målsägandena och gått igenom deras
telefoner medan Mohamed Dandache har hållit vakt i närheten. I ett senare
skede av gärningen har Mohamed Dandache tagit över efter Christoffer
Andersson Figoni och tillsammans med Daniel Tadesse kvarhållit
målsägandena och fortsatt hantera deras telefoner. Frihetsberövandet har
avbrutits efter ett antal timmar endast till följd av att de tilltalade
uppmärksammat att polis rört sig i området.

Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och Mohamed Dandache
begick gärningen med uppsåt.
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Lagrum: 4 kap 1 § 1 st brottsbalken

1.2 MEDHJÄLP TILL MÄNNISKOROV (Maziar Vermahmood)
5000-K417079-20

Maziar Vermahmood har främjat den gärning som beskrivits under
åtalspunkten 1.1 med råd och dåd genom att i det senare skedet av
frihetsberövandet hålla vakt i närheten av den plats i Högsbo industriområde
där målsägandena hållits frihetsberövade. Maziar Vermahmood har då haft
till uppgift att blockera vägen och varna om polisen kom. Det hände den 7
april 2020 i Göteborg, Västra Götalands län.

Maziar Vermahmood begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 1 § 1 st samt 23 kap 4 § brottsbalken

1.3 RÅN (Christoffer Andersson Figoni, Mohamed
Dandache och Daniel Tadesse)
5000-K417079-20

Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och Mohamed Dandache har
tillsammans och i samråd eller samförstånd genom våld och hot om våld som
för målsägandena Thomas Zozo Touma och Pierre Grundquist inneburit eller
i vart fall framstått som trängande fara tvingat dem att lämna ifrån sig sina
telefoner och bereda tillgång till sina mobila BankID så att överföringar av
pengar kunnat göras från deras konton till andra personer. Detta skedde under
tiden som målsägandena hölls frihetsberövade i Högsbo industriområde.
Hotet om våld har bestått i dödshot och anspelningar på våldskapital. Brottet
har delvis organiserats via telefoner med krypteringstjänsten Encrochat.

Daniel Tadesse och Christoffer Andersson Figoni har gått igenom
målsägandenas mobiltelefoner och tvingat dem att bereda tillgång till sina
mobila BankID så att överföringar kunnat göras. Mohamed Dandache har
hållit vakt och uppmanat Christoffer Andersson Figoni att slå målsägandena,
ta deras värdesaker och råna dem. I ett senare skede av gärningen har även
Mohamed Dandache deltagit i att hantera målsägandenas mobiltelefoner och
tvinga dem att bereda tillgång till sina mobila BankID så att överföringar
kunnat göras. Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och Mohamed
Dandache har samtliga varit delaktiga i att ordna konton som pengar kunde
överföras till från målsägandenas konton.

Genom ovan beskrivet agerande har överföringar gjorts om 250 000 kr från
Pierre Grundquists konto och om 10 000 kr från Thomas Zozo Toumas
konto. Gärningen innebar vinning för de tilltalade och skada för
målsägandena.

Det hände den 7 april 2020 i Göteborg, Västra Götalands län.
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Daniel Tadesse, Christoffer Andersson Figoni och Mohamed Dandache
begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 8 kap 5 § brottsbalken

1.4 MEDHJÄLP TILL RÅN (Mohammed Al Housany, Mattias
Kücükkaplan, Omer Mohammed och Maziar
Vermahmood)
5000-K417079-20

Mohammed Al Housany, Mattias Kücükkaplan, Maziar Vermahmood och
Omer Mohammed har främjat den gärning som beskrivits under åtalspunkten
1.3. med råd och dåd enligt följande.

Omer Mohammed har underrättat Daniel Tadesse om att han och Mohammed
Al Housany stött på målsägandena Thomas Zozo Touma och Pierre
Grundquist vid Amundön och att en dispyt uppstått. Mohammed Al Housany
och Omer Mohammed har sedan hjälpt till med att eftersöka målsägandena i
anslutning till Amundön och i Hovås med omnejd. Omer Mohamed har i
samband med detta även skickat registreringsnumret på den bil som
målsägandena brukade till Christoffer Andersson Figoni. Eftersökandet av
målsägandena har skett efter att Christoffer Andersson Figoni uppmanat
Mohammed Al Housany och Omer Mohammed att hålla koll på
målsägandena och angett att "vi kommer nu ska knulla dom". Omer
Mohammed har senare även lämnat ut sin flickväns kontonummer till
Christoffer Andersson Figoni i syfte att en större summa pengar skulle föras
över till kontot från målsägandenas konton.

Mattias Kücükkaplan har, då han fått veta av Mohamed Dandache att man
tagit fast Tomas Zozo Touma, uppmanat Mohamed Dandache att "råna han",
"ta krdja o de", "ta bilder filma", "så det känna aom ja va där". När Mattias
Kücükkaplan fått veta av Mohamed Dandache att man även tagit fast Pierre
Grundquist har han uppmanat Mohamed Dandache att "ge tomas min
switch", "be han swisha 15", "pierre också". Mattias Kücükkaplan har senare
även skickat sitt swish/telefonnummer till Mohamed Dandache och varit
behjälplig med att ordna konton att föra över pengar till från målsägandenas
konton. Mattias Kücükkaplan har på detta vis solidariserat sig med
gärningsmännen i deras uppsåt att råna målsägandena och stärkt dem i deras
agerande.

Maziar Vermahmood har i det senare skedet av rånet hållit vakt i närheten av
den plats i Högsbo industriområde där rånet skett. Maziar Vermahmood har
också kontaktat Mattias Aslan och ordnat så att han tagit emot överföringar
om totalt 250 000 kr från målsäganden Pierre Grundquists konto.

Det hände den 7 april 2020 i Göteborg och på okänd plats, Sverige.
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Mohammed Al Housany, Omer Mohammed, Mattias Kücükkaplan och
Maziar Vermahmood begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 8 kap 5 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

Ansvarsyrkande i andra hand

Grovt penningtvättsbrott (Maziar Vermahmood) och Försök
till grovt penningtvättsbrott (Omer Mohammed)

Maziar Vermahmood har i vart fall kontaktat Mattias Aslan och ordnat så att
han tagit emot överföringar om totalt 250 000 kr från målsäganden Pierre
Grundquists konto och några dagar senare fört dem vidare med avsikten att
de skulle gå in på ett konto tillhörande Omer Mohammeds flickvän (se
åtalspunkten 1.5 nedan).

Omer Mohammed har i vart fall lämnat ut sin flickväns kontonummer till
Christoffer Andersson Figoni i syfte att en större summa pengar skulle föras
över till kontot från målsägandenas konton. Några dagar senare har Omer
Mohammed använt kontot i syfte att ta emot 250 000 kr, härrörande från
brottet mot Pierre Grundquist, från Mattias Aslan (se åtalspunkten 1.5
nedan). Det fanns fara för att brottet skulle fullbordas, alternativt var brottets
fullbordan utesluten endast på grund av tillfälliga omständigheter - att banken
spärrade pengarna innan de registrerades på mottagarkontot.

Åtgärderna syftade till att dölja att pengarna härrörde från brott eller brottslig
verksamhet och till att främja möjligheterna för någon att tillgodogöra sig
dem.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom gärningen avsett betydande värden.

Det hände mellan den 7 april 2020 och den 11 april 2020 på okänd plats i
Sverige.

Maziar Vermahmood och Omer Mohammed begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 § 1 st 1 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för
penningtvättsbrott

1.5 GROVT PENNINGTVÄTTSBROTT (Mattias Aslan)
5000-K417079-20

Mattias Aslan har kvällen den 7 april 2020 mottagit överföringar om totalt
250 000 kr från målsäganden Pierre Grundquists konto. Han har sedan
förvarat pengarna på sitt konto fram till dess att han den 11 april 2020 fört
vidare pengarna med avsikten att de skulle gå in på ett konto tillhörande
Omer Mohammeds flickvän, dock att banken spärrade överföringen innan
den registrerades på mottagarkontot.
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Mattias Aslans åtgärder syftade till att dölja att pengarna härrörde från brott
eller brottslig verksamhet och till att främja möjligheterna för annan att
tillgodogöra sig egendomen.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom gärningen avsett betydande värden.

Det hände mellan den 7 april 2020 och den 11 april 2020 på okänd plats,
Sverige.

Mattias Aslan begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 § 1 st 1 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för
penningtvättsbrott

Målsägande
Pierre Grundquist
Åklagaren för talan
Företräds av advokat Louise Eriksson.

Thomas Zozo Touma
Inget anspråk

Enskilda anspråk
Pierre Grundquist yrkar bättre rätt än Mattias Aslan till i penningbeslag taget
banktillgodohavande om 250 000 kr och att egendomen ska lämnas ut till
Pierre Grundquist utan lösen: 2020-5000-BG46043.1 (Tillgodohavande (250
000 kr är beslutade som penningbeslag)).

Grunden för yrkandet är att godset tillhör, och olovligen har tagits från, Pierre
Grundquist.

Särskilda yrkanden
Det yrkas att beslaget av en bärbar dator, beslagtagen hos Maziar
Vermahmood, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-BG10665.3
(Bärbar dator (1 st)). Det beslagtagna ska därefter återlämnas.
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2 FÖRSÖK TILL GROV UTPRESSNING (Mohammed Al
Housany, Daniel Tadesse och Mervan Ucar)
5000-K417079-20

Mohammed Al Housany, Daniel Tadesse och Mervan Ucar har tillsammans
och i samråd eller samförstånd genom hot om våld försökt att förmå Pierre
Grundquist att föra över ytterligare ca 450 000 kr till andra personers
bankkonton. Hotet har bestått i uttalanden om att Pierre Grundquist kommer
att dö om han inte för över mer pengar samt anspelningar på våldskapital.
Brottet har delvis planerats och organiserats via telefoner med
krypteringstjänsten Encrochat. Det hände under perioden mellan den 7 april
2020 och den 8 april 2020 i Göteborg, Västra Götalands län.

Daniel Tadesse har på natten den 7-8 april framfört hot om att Pierre
Grundquist kommer att dö om han inte för över resten av pengarna han har på
sitt konto. Daniel Tadesse har senare även eftersökt kontaktuppgifter till
Pierre Grundquist och under dagen den 8 april skrivit till Mohammed Al
Housany att "han ska ge mer ta på er handskar markera han utanför han", "vi
ska stressa sönder han" och till Mervan Ucar att "ni ska markera han pierre
från majorna bror", "vi tog han pierre igår nu vi ska sätta skräck i han" samt
andra liknande meddelanden.

Mohammed Al Housany och Mervan Ucar har, efter uppmaning av Daniel
Tadesse, sökt upp Pierre Grundquist vid hans bostad och försökt att förmå
honom att släppa in dem i bostaden och/eller försökt att ta sig in i bostaden.

Det fanns fara för att brottet skulle fullbordas. Om brottet hade fullbordats
skulle Pierre Grundquists handling ha inneburit vinning för de tilltalade och
skada för Pierre Grundquist.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom brottet innefattat hot som påtagligt
har förstärkts genom anspelning på ett våldskapital och annars varit av
allvarligt slag.

Mohammed Al Housany, Daniel Tadesse och Mervan Ucar begick gärningen
med uppsåt.

Lagrum: 9 kap 4 § 2 st och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken

Ansvarsyrkande i andra hand

Medhjälp till försök till grov utpressning

Mohammed Al Housany och Mervan Ucar har genom ovan beskrivet
agerande i vart fall främjat gärningen med råd och dåd.

Lagrum: 9 kap 4 § 2 st och 11 § samt 23 kap 1 § och 4 § brottsbalken
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Målsägande
Pierre Grundquist
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Louise Eriksson.

3 Muntlig bevisning
1. Förhör med målsäganden Pierre Grundquist angående händelserna den

7-8 april 2020 för att bevisa att han blivit bortförd, frihetsberövad och
rånad samt att man därefter försökt att utpressa honom på mer pengar.

2. Förhör med målsäganden Thomas Zozo Touma angående händelserna
den 7 april för att bevisa att han blivit bortförd, frihetsberövad och rånad.

3. Förhör med den tilltalade Daniel Tadesse som förnekar brott.

4. Förhör med den tilltalade Christoffer Andersson Figoni som förnekar
brott.

5. Förhör med den tilltalade Mohamed Dandache som förnekar brott.

6. Förhör med den tilltalade Maziar Vermahmood som förnekar brott.

7. Förhör med den tilltalade Omer Mohammed som förnekar brott.

8. Förhör med den tilltalade Mohammed Al Housany som förnekar brott.

9. Förhör med den tilltalade Mattias Kücükkaplan som förnekar brott.

10. Förhör med den tilltalade Mervan Ucar som förnekar brott.

11. Förhör med den tilltalade Mattias Aslan som förnekar brott.

12. Förhör med vittnet Ted Esplund , kommissarie vid NOA, att höras om
sin vetskap om hur Encrotelefoner fungerar, arbetet med Frankrike mm,
till utvisande av bakgrunden och tillåtligheten samt att kriminella nätverk
är frekventa användare av Encrochat.

13. Förhör med vittnet David Wunsch , kommissarie och biträdande
lokalpolisområdeschef vid Polisregion Väst, LPO Storgöteborg Syd,
angående sitt PM avseende konflikten och dess påverkan av
lokalsamhället (förundersökningsprotokoll s. 599-603), de kriminella
nätverken och de tilltalades tillhörighet till dessa för att bevisa att de
tilltalade ingår i ett kriminellt nätverk med stort våldskapital och att
målsägandena har koppling till personer i ett annat kriminellt nätverk.
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14. Förhör med vittnet Per Eriksson , polisassistent vid Polisregion Väst,
LPO Storgöteborg Syd, angående de kriminella nätverken och de
tilltalades tillhörighet till dessa för att bevisa att de tilltalade ingår i ett
kriminellt nätverk med stort våldskapital och att målsägandena har
koppling till personer i ett annat kriminellt nätverk.

15. Förhör med vittnet Henning Bergqvist , polisassistent vid Polisregion
Väst, Insatsgrupp 3 Rgn Väst, angående hans kontakt med målsägandena
natten mot den 8 april 2020 för att bevisa att målsägandena blivit utsatta
för brott och avtvingade pengar av personer tillhörande
Tynneredsnätverket.

16. Förhör med vittnet Oscar Smedberg , polisassistent vid Polisregion
Väst, Insatsgrupp 2 Rgn Väst, angående hans kontakt med målsägandena
natten mot den 8 april 2020 för att bevisa att målsägandena blivit utsatta
för brott och avtvingade pengar av personer tillhörande
Tynneredsnätverket.

17. Förhör med vittnet Fredrik Boström , kommissarie vid Polisregion
Väst, Bedrägerisektion 1 Rgn Väst, angående hans kontakt med
målsäganden Pierre Grundquist den 8 april 2020 för att bevisa att Pierre
Grundquist blivit utsatt för brott och avtvingad pengar samt att
utpressningen fortsatt under dagen den 8 april genom att personer försökt
att ta sig in i Pierre Grundquists bostad.

18. Förhör med vittnet Anders Hast angående hans iakttagelser den 8 april
2020 utanför Pierre Grundquists bostad för att bevisa att Pierre
Grundquist blivit uppsökt i sin bostad och senare flytt bostaden av rädsla
för de som sökt honom.

4 Övrig bevisning
Se bilaga.

Handläggning
Förslag till huvudförhandlingsplan inkommer inom kort.
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HÄKTAT MÅL 

ÅKLAGARBUNDET 

 

 

 

 

 

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

1 Al Housany, Mohammed  Mohammed   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
20000226-9611 Sverige     

 Adress 
 
  Vaniljgatan 14 LGH 1206   424 45  ANGERED    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Dahlqvist, Peter, FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist AB, Sveavägen 17, 111 57  

STOCKHOLM  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Häktad 21-01-29 (samtidigt häktad i mål B 6972-20 Göteborgs TR) 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

2 Andersson Figoni, Christoffer Lars Christoffer   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19940110-1952 Sverige    

 Adress 
 
  Kobbegården 15 Lgh 1201   436 37  ASKIM    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Bjurenlind, Martin, Garrow Advokater AB, Lilla Brogatan 19, 503 35  BORÅS  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Anhållen i frånvaro 2021-01-25, Gripen 2021-01-26, Häktad 2021-01-29. 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

3 Dandache, Mohamed Aljawad Mohamed   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19910319-1590 Sverige     

 Adress 
 
  Briljantgatan 9 LGH 1102   421 49  VÄSTRA FRÖLUNDA    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Lindstrand, Anders, Advokatfirman Anders Lindstrand AB, Kungsportsavenyn 27, 

411 36  GÖTEBORG  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Anhållen i frånvaro 2021-01-25, Gripen 2021-01-26, Häktad 2021-01-29. 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 

 

TR mål: B 1359-21  

Handl.: VÅLD 

Göteborgs tingsrätt 

Avdelning 5 

  

404 83  GÖTEBORG 
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Telefax
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 
INKOM: 2021-08-17 
MÅLNR: B 1359-21 
AKTBIL: 425

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 
INKOM: 2021-08-31 
MÅLNR: B 1359-21 
AKTBIL: 756

Bilaga 2



     

     

     

     

      

 

 

 

 

 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

4 Domini Aleman, Basilio Giovanni Santino Giovanni   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19920828-5818 Sverige    

 Adress 
 
  Tunnlandsgatan 7 Lgh 1202   421 38  VÄSTRA FRÖLUNDA    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Hurtig, Björn, Försvarsadvokaterna Väst Björn Hurtig AB, Lilla Brogatan 7, 503 30  

BORÅS  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Anhållen i frånvaro 2021-01-25, Gripen 2021-01-26, Häktad 2021-01-29. 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

5 Kücükkaplan, Mattias Ninib Mattias   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19951019-1571 Sverige    

 Adress 
 
  Turkosgatan 32 Lgh 1201   421 50  VÄSTRA FRÖLUNDA    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Rosero Nordalm, Daniel, Advokatfirman De Basso AB, Folkungagatan 16, 411 02  

GÖTEBORG  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Anhållen i frånvaro 2021-06-04, Gripen 2021-06-06, Häktad 2021-06-09. 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

6 Mohammed, Omer Nawzad Abdullah Omer   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
20000508-4553 Sverige     

 Adress 
 
  Synhållsgatan 8 Lgh 1202   421 73  VÄSTRA FRÖLUNDA    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Dellborg, Claes, Gunnar Dellborgs Advokatbyrå AB, Stora Badhusgatan 14, 411 21  

GÖTEBORG  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Häktad 21-01-29 (samtidigt häktad i mål B 6972-20 Göteborgs TR) 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

7 Tadesse, Daniel Meruse Daniel   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19910627-3817 Sverige 031479976   

 Adress 
 
  Mailbox 1060   411 08  GÖTEBORG    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Hatami, Payam, Advokatbyrån Fenix AB, Fabriksgatan 11, 503 38  BORÅS  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Häktad villkorligt 21-02-01 (häktad i mål B 66-21 Göteborgs TR), häktad 21-06-21 

 
Delgivningsuppgifter 
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 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

8 Vermahmood, Maziar Maziar   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19850826-0653 Sverige     

 Adress 
 
  Mailbox 1021   411 41  GÖTEBORG    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Gillberg, Peter, Advokatfirman Ahlstedt HB, Box 11017, 404 21  GÖTEBORG  

 
Frihetsberövande m.m. 

 Häktad 21-06-08 (häktad i mål B 1343-21 Göteborgs TR) 

 
Delgivningsuppgifter 

   

 

Ansvarsyrkanden m.m. 

 

 

1. FÖRBEREDELSE TILL MORD (i första hand), MEDHJÄLP TILL 
FÖRBEREDELSE TILL MORD (i andra hand), STÄMPLING TILL 
MORD (i tredje hand) (Al Housany, Figoni, Dandache, Domini 
Aleman, Mohammed, Tadesse, Vermahmood) (5000-K1188882-20) 
 

Målsägande 

Mohannad Ali Easar som företräds av målsägandebiträde: Mikael Nilsson, c/o 

Advokatgruppen Mikael Nilsson i Malmö, Stortorget 29, 211 34  MALMÖ 

 

Oliwer Anders Asperhäll som företräds av målsägandebiträde: Lars Halldin, 

c/o Halldin Advokater, Östra Hamngatan 30-34, 411 09  GÖTEBORG 

 

Kim Mats Bo Nyman som företräds av målsägandebiträde: Nicklas Unger, c/o 

Advokatfirman Kennedy & Eriksson AB, Box 5260, 402 25  GÖTEBORG 

 

Omar Taman som företräds av målsägandebiträde: Byron Törnström 

Demetriou, c/o Advokatfirman Byron Törnström Demetriou AB, Stortorget 29, 

211 34  MALMÖ 

 

Gärning 

 

Stämpling till mord och förberedelse till mord 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, 

Giovanni Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, Daniel Tadesse och 

Maziar Vermahmood och annan gärningsman har från den 28 mars 2020 till 

den 9 juni 2020 i Göteborg och på andra okända platser i riket, tillsammans och 

i samråd eller samförstånd i enlighet med en eller flera gemensamma 

brottsplaner beslutat och planerat att döda en eller flera av Kim Nyman, Omar 

Taman (Terror), Mohannad Ali Easar (Henno) och Oliwer Asperhäll.  
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De har därvid med uppsåt att utföra eller främja mord på ovannämnda personer 

skaffat, transporterat, sammanställt eller tagit annan befattning med följande  

hjälpmedel som varit särskilt ägnade att främja mord. 

 

• Krypterade Encrotelefoner, som använts för att kommunicera med 

varandra för att skapa och dela en mordplan (grundplanen) mot 

målsägandena, organisera och planera genomförandet och fördela 

roller, att kartlägga och samla in information om målsägandena och 

annan information av värde för mordplanen, och att skaffa och/eller 

tillhandahålla parkeringsplatser, brottskläder, bilen LXK446 och andra 

fordon, utringartelefoner, kontantkort, SIM-kort, personal och vapen. 

Gärningsmännen har även kommunicerat om det ovannämnda med 

andra okända encroanvändare.   

 

• En stulen bil LXK446, som i vart fall från den 3 april 2020, då den 

tillgreps, till den 9 juni 2020 varit tillgänglig för användande vid 

genomförandet av planen och som därefter ska eldas upp (se 

åtalspunkten 2). 

 

• Brottskläder (två uppsättningar mörka jackor och skor), som i vart 

fall från den 7 april 2020 till den 3 maj 2020 varit tillgängliga för att 

maskera sig med vid genomförandet av planen.  

 

• En Glock och flera andra skjutvapen (”guns”) som varit tänkta att 

användas vid genomförandet av planen från i vart fall den 7 april 2020 

respektive den 9 april 2020 till den 9 juni 2020.  

 

”Grundplanen” innefattar spanande (campande) utanför Oliwer Asperhälls 

bostad eller annan plats och/eller att rekryterad personal initialt och därefter att 

någon av gärningsmännen med hjälp av en ”utringartelefon” ska locka ut en 

eller flera av målsägandena, varefter någon av gärningsmännen ska skjuta ihjäl 

dem och fly från platsen med bilar eller vespor. 

 

Samtliga gärningsmän har varit delaktiga i det ovannämnda från den 28 mars 

2020, men som längst till den 24 april 2020 för Maziar Vermahmood, den 3 

maj 2020 för Mohammed Al Housany, den 28 maj 2020 för Christoffer 

Andersson Figoni, den 8 juni 2020 för Daniel Tadesse, den 9 juni 2020 för 

Giovanni Santino Domini Aleman, Omar Mohammed och Mohamed 

Dandache. 

 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Giovanni Santino 

Domini Aleman, Omer Mohammed och Daniel Tadesse har, utöver vad som 

framgår ovan, med de ovan angivna hjälpmedlen, som varit särskilt ägnade att 

främja mord, tillsammans och i samråd eller samförstånd under natten och 
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morgonen den 7 april 2020 i ett skarpt läge skapat och delat en separat 

brottsplan om mord (Hennoplanen) genom att skjuta ihjäl Mohannad Ali Easar 

runt 12-13-tiden den 7 april 2020 på Norra Dragspelsgatan i Göteborg samt 

delat information med varandra om målsäganden.  

 

”Hennoplanen” innefattar att de ovannämnda brottskläderna, en eller flera 

brottsbilar och en Glock, som Giovanni Santino Domini Aleman 

tillhandahållit, ska användas vid genomförandet av mordet på Mohannad Ali 

Easar när han lämnar den lägenhet som han befunnit sig i under natten, att 

kläderna och Glocken efter dådet ska försvinna och att Mohammed Al-

Housany och Omar Mohammed, varav en av dem ska vara skytt, efter dådet 

ska köras från platsen av Giovanni Santino Domini Aleman till dennes garage i 

Kaverösporten och vidare i ett annat fordon till annan plats, allt med 

delaktighet även av Christoffer Andersson Figoni och Daniel Tadesse.  

 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, 

Giovanni Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, Daniel Tadesse och 

Maziar Vermahmood och annan gärningsman har i ovannämnda mån, utöver 

chattkommunikationer och samtal via de krypterade Encrotelefonerna, även 

varit delaktiga i förberedelsegärningen via fysiska möten och de har i övrigt 

solidariserat sig med och stärkt varandra i uppsåtet att döda målsägandena. 

 

Var och en av gärningsmännens handlingar enligt ovan har varit väsentliga för 

att gärningarna skulle kunna ske enligt de på förhand bestämda planerna.  

 

Medhjälp till förberedelse till mord 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, 

Giovanni Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, Daniel Tadesse, Maziar 

Vermahmood har under samma tidsperioder som ovan angivits i Göteborg eller 

på andra okända platser i riket genom sina ageranden enligt ovan tillsammans 

och i samråd eller samförstånd med råd eller dåd främjat förberedelse till mord 

och har därigenom solidariserat sig med varandra i uppsåtet att döda 

målsägandena. 

 

Faran för att förberedelse- och stämplingsbrotten skulle fullbordas har inte varit 

ringa.  

 

Mohammed Al Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, 

Giovanni Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, Daniel Tadesse, Maziar 

Vermahmood begick gärningarna med uppsåt. 

 

Lagrum 

3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken    
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Särskilda yrkanden  

1. Det yrkas att beslaget av fem mobiltelefoner, beslagtaget hos Mohamed 

Dandache, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-

BG11439.1 och 2021-5000-BG82946.1, 3-4, 6. Det beslagtagna ska 

därefter återlämnas. 

 

2. Det yrkas att beslaget av en mobiltelefon, beslagtaget hos Giovanni 

Santino Domini Aleman, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-

5000-BG10727.1. Det beslagtagna ska därefter återlämnas. 

 

3. Det yrkas att beslaget av en plastdunk med 24 liter vätska, beslagtaget 

från LXK446 på KVD Kungälv, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 

2021-5000-BG20483.1. Beslaget ska därefter.  

 

4. Det yrkas att beslaget av en personbil LXK446, beslagtagen från KVD 

Kungälv, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-

BG18590.1. Beslaget ska därefter återlämnas. 

 

5. Det yrkas att beslaget av en mobiltelefon, beslagtaget hos Christoffer 

Andersson Figoni, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-

BG10707.10. Det beslagtagna ska därefter återlämnas. 

 

6. Det yrkas att beslaget av kläder och skor, beslagtaget hos Mohammed 

Al-Housany, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-

29227.1-5. Beslaget ska därefter förverkas enligt 36 kap 2 och 3 § 

brottsbalken. 

 

 

2. MEDHJÄLP TILL FÖRBEREDELSE TILL MORD (Kücükkaplan) 
(5000-K1188882-20) 
 

Målsägande 

Mohannad Ali Easar som företräds av målsägandebiträde: Mikael Nilsson, c/o 

Adv gruppen Mikael Nilsson i Malmö, Stortorget 29, 211 34  MALMÖ 

 

Oliwer Anders Asperhäll som företräds av målsägandebiträde: Lars Halldin, 

c/o Halldin Advokater, Östra Hamngatan 30-34, 411 09  GÖTEBORG 

 

Kim Mats Bo Nyman som företräds av målsägandebiträde: Nicklas Unger, c/o 

Advokatfirman Kennedy & Eriksson AB, Box 5260, 402 25  GÖTEBORG 

 

Omar Taman som företräds av målsägandebiträde: Byron Törnström 

Demetriou, c/o Advokatfirman Byron Törnström Demetriou AB, Stortorget 29, 

211 34  MALMÖ 
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Gärning 

Mattias Kücükkaplan har i Södertälje och i Göteborg under perioden mellan 

den 28 mars 2020 och den 9 april 2020 främjat de förberedelsegärningar som 

beskrivits under åtalspunkten 1 med råd eller dåd genom att skaffa, 

transportera, sammanställa eller ta annan befattning med en krypterad 

Encrotelefon och en stulen brottsbil LXK 446, som är hjälpmedel som varit 

särskilt ägnade att främja mord.  

 

Mattias Kücükkaplan har därvid i kommunikationen via den krypterade 

Encrotelefonen och fysiska möten deltagit genom 

 

• att han diskuterat med samtliga gärningsmän i åtalspunkten 1 om 

eventuella fordon att anskaffa åt dem, 

 

• att han har, på uppmaning av Mohammed Dandache den 1 och 2 april 

2020 att leta efter en bil till salu till dem akut och att den ska ställas på 

en pendel-/betalparkering i Södertälje, ordnat att en BMW 320 diesel 

med registreringsnummer LXK 446 blivit stulen den 3 april 2020 i 

Norsborg av okänd person och att den parkerats i Södertälje, 

 

• att han den 5 april 2020 har, efter diskussion med samtliga gärningsmän 

i åtalspunkten 1 och efter att han blivit informerad och instruerad av 

Mohammed Dandache och Daniel Tadesse hur bilen ska hanteras samt 

var den ska parkeras i Göteborg, transporterat bilen från Södertälje till 

Billdals Aspväg i Göteborg samt skickat bild därefter på den till Daniel 

Tadesse,  

 

• att han själv uppmanat Daniel Tadesse att skylta om bilen samt tanka 

upp den med diesel då han inte själv hunnit eller hittat rätt skyltar. 

 

• att han den 8 april 2020 haft en dialog med Mohamed Dandache om 

ersättning för att han ordnat den stulna bilen och samma dag fått löfte 

av Daniel Tadesse om pengar alternativt tagit emot pengar för att täcka 

det han lagt ut för bilen.   

 

Genom sitt agerande enligt ovan har han solidariserat sig med och stärkt övriga 

gärningsmän i uppsåtet att döda målsägandena. 

 

Fara för brottens fullbordan har inte varit ringa. 

 

Mattias Kücükkaplan har begått gärningen med uppsåt. 

 

Lagrum 

3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st och 4 § brottsbalken   
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3. GROVT VAPENBROTT (Domini Aleman) (5000-K1188882-20) 
 

Gärning 

Giovanni Domini Aleman har innehaft en pistol Glock, utan att ha rätt till det. 

Det var i vart fall från den 7 april 2020 till den 9 juni 2020 i Göteborg, Västra 

Götalands län.  

 

Brottet bör bedömas som grovt med hänsyn till att vapnet saknar legalt 

användningsområde och innehaft för att döda med i en kriminell miljö. 

 

Giovanni Domini Aleman begick gärningen med uppsåt.  

 

Lagrum 

9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020    

 

 

Gemensam bevisning för åtalspunkterna 1-3 

Muntlig bevisning 

 

1. Förhör med målsäganden Oliwer Asperhäll  

 

2. Förhör med målsäganden Kim Nyman  

 

3. Förhör med målsäganden Mohannad Ali Easar 

 

4. Förhör med målsäganden Omar Taman 

 

5. Förhör med de tilltalade Giovanni Santino Domini Aleman, Mohammed Al 

Housany, Christoffer Andersson Figoni, Mohamed Dandache, Omer 

Mohammed, Daniel Tadesse, Maziar Vermahmood och Mattias Kücükkaplan, 

samtliga förnekar brott. 

 

6. Vittnesförhör med Ted Esplund, NOA, att höras om sin vetskap om hur 

Encrotelefoner fungerar, arbetet med Frankrike mm, till styrkande av hur 

Encrotelefoner fungerar, att kriminella närverk är frekventa användare, 

tillåtligheten m.m. 

 

7. Vittnesförhör med David Wunsch, kommissarie, biträdande 

lokalpolisområdeschef Storgöteborg/Syd, att höras om sitt PM avseende 

konflikten och dess påverkan av lokalsamhället (förundersökningsprotokoll 

s. 72-76), sin kännedom om de åtalade personerna, smeknamn, 

målsägandena, kopplingar till nätverk, till styrkande av det ovannämnda och 

motiv. 
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8. Vittnesförhör med Per Eriksson, polisassistent, LPO Syd 

(Frölunda/Mölndal), att höras om sin skrivelse avseende polisiära 

erfarenhet från Frölunda/Tynnered (förundersökningsprotokoll s. 77-80), 

sin kännedom om de åtalade personerna, smeknamn, målsägandena, 

kopplingar till nätverk, konflikt, till styrkande av det ovannämnda och 

motiv. 

 

9. Vittnesförhör med Kokulan Illankainesan, att höras om sin kännedom 

om fordonet LXK 446 såsom ägare vid tiden då den tillgreps, dess 

tillbehör, nycklar m.m. till styrkande av att ägarens nycklar ej är tillgripna, 

att han inte haft någon dunk med diesel i bilen m.m. 

 

10. Vittnesförhör med Britt Wikensjö, att höras om sina iakttagelser och 

kännedom om fordonet LXK 446, till styrkande av att den stått parkerad i 

Kaverösportens garage i cirka tre månaders tid och att det låg en vit dunk i 

bilen.  

 

11. Förhör med vittnet Håkan Leckborn, att höras om sina iakttagelser och 

sin kännedom om vilka som hyrt hans bostad på Rörtången 255, till 

styrkande av gärningen och att det var Maziar Vermahmood och 

Mohammed Dandache som hyrde bostaden m.m.  

 

12. Vittnesförhör med Mervan Ucar (tidigare misstänkt för medhjälp till 

förberedelse till mord), att höras om sin kännedom om brottskläderna och 

hans fingeravtryck på prislapparna, till styrkande av att han tagit på dem 

och tillhandahållit dem till Mohammed Al-Housany ihop med Daniel 

Tadesse m.m.  

 

 

Skriftlig bevisning 

 

Encrochat generellt och användning av Encromaterial  

 

1. PM från NOA avseende det bakomliggande arbetet med Encrochat 

(protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5) till utvisande av bakgrunden 

och omständigheterna kring framtagandet av det Encromaterial som 

åberopas i målet.  

 

2. Yttrande från NOA avseende positioneringar i Encromaterial 

(protokollbilaga brukaranalyser mm s. 6-7) till utvisande av bakgrunden 

kring uppgifter om positioneringar i Encromaterial. 

 

3. Skrivelse Lärdomar av Encrochat – analysprojekt Robinson, rapport, i 

utvalda delar (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 8-42) till styrkande av 

vad Encrochat är, hur det fungerar och vilka aktörerna är m.m. 
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4. NFC IT Notat 2020:09 Förkonfigurerade enheter med komplettering 

(protokollbilaga brukaranalyser mm s. 43-57) till utvisande av funktionen 

hos Encrotelefoner. 

 

5. Fransk redogörelse för hanteringen av Encroärendet och den rättsliga 

ramen (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 58-64) till utvisande av 

bakgrunden och tillåtligheten i användningen av Encromaterial som 

bevisning.  

 

6. PM Sammanfattning inhämtning av Encromaterial samt bifogade beslut i 

aktuellt ärende, delningsbeslut avseende Luckydill, PM fransk export 

Wickedivy, Itchybeer och Recentduck (protokollbilaga brukaranalyser mm 

s. 65-67 och 68-83 och tilläggsprotokoll 1 s. 115-166) till styrkande av 

tillåtligheten i användningen av Encromaterialet avseende i ärendet 

aktuella encroalias som bevisning.  

 

 

Beslut från spanska domstolar 

 

7. Beslut från spanska domstolar avseende EAW för Daniel Tadesse 

(förundersökningsprotokoll s. 2501-2511) till styrkande av att spanska 

domstolar godkänt att Daniel Tadesse lagförs i Sverige även för 

förberedelse till mord.  

 

 

Konflikt Tynneredsnätverket/Goularanätverket och kopplingar m.m. 

 

8. PM konflikt Tynnered Tadesse Vermahmood med bilaga 1-12, i utvalda 

delar. (förundersökningsprotokoll s. 32-62 och 296-304), till styrkande av 

en pågående konflikt, de tilltalades kopplingar till Tynneredsnätverket, 

våldskapital samt motiv.  

 

9. PM TND421 m.m. (förundersökningsprotokoll s. 63-66, 585), till 

styrkande av de tilltalades kopplingar till Tynneredsnätverket m.m.  

 

 

10. PM avseende målsägandens kopplingar till Goularasidan, i utvalda delar 

(förundersökningsprotokoll s. 97-133) till styrkande av målsägandens 

koppling till Goularanätverket och konflikten m.m.  

 

11. PM kontroller/domar ihop Tadesse/Vermahmood och underlag samt ett 

flertal fordonskontroller, PM avseende diverse fordon inklusive OPK 716 

mm. i utvalda delar (förundersökningsprotokoll s. 67-69, 81-88, 308-352, 

353-360, 361-381, 505-508, 627-630, 834-844, 1115), till styrkande av en 
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pågående konflikt, de tilltalades kopplingar till varandra och 

Tynneredsnätverket, deras umgängeskretsar, skyddsvästar, våldskapital 

samt motiv.  

 

 

12. Dom B804-20 Alingsås TR, B 4796-20 Hovrätten för Västra Sverige  

anmälan, PM och bilder från K-425596-20, AM61188-20 knivskärning i 

Lerum 10 april 2020 med Mohammed Al Housany som målsägande, i 

utvalda delar (förundersökningsprotokoll s. 134-225 och 260-271 och 

tilläggsprotokoll 1. s.180-271), till styrkande av konflikten, våldskapital, 

påträffade nu aktuella brottskläder, skyddsvästar och att Mohammed Al-

Housany blev rånad på sin Encrotelefon och Omer Mohammeds 

Encrotelefon togs i beslag av polisen, vittnen m.m. 

 

13. PM avseende skyddade personuppgifter, skyddsvästar och fotografier 

m.m. (förundersökningsprotokoll s. 226-246), till styrkande av konflikten, 

motiv. m.m.  

 

14. PM gällande eventuellt slagsmål på Heden 2021-07-03 (tilläggsprotokoll 

1. s. 109) till styrkande av målsägandenas koppling till varandra.  

 

15. PM telefontömning Kim Nyman, PM Kim Nyman instagram och 

tjänsteanteckning korrigering samt HR 2019-12-31 

(förundersökningsprotokoll s. 247-254, tilläggsprotokoll 1. s. 110-112), till 

styrkande av hotbilder, konflikten, kopplingar till Kim Nyman, Omar 

Taman, Henno m.m.  

 

16. PM Dandache och Figoni avtjänar och PM Utsläppta ur fängelse 

(förundersökningsprotokoll s. 91-92), till styrkande av att fyra av de 

åtalade blev villkorligt frigivna efter grov brottslighet i början av 2020 och 

dess våldskapital. 

 

17. PM Figonis och Vermahmooods brevkorrespondens, kriminalvården 

(förundersökningsprotokoll s. 93-94), till styrkande av de tilltalades 

kopplingar till varandra.  

 

18. PM Maziar Vermahmood släpps (förundersökningsprotokoll s. 1115-1119) 

till styrkande av att Mohammed Dandache hämtade honom och deras 

koppling.   

 

19. PM Dom Kim Nyman grovt vapenbrott mm (förundersökningsprotokoll s. 

89), till styrkande av konflikten, våldskapital, hotbild m.m.  

 

20. PM Kim Nyman, innan förhör 20210218 (förundersökningsprotokoll s. 

1583) till styrkande av hotbild. 

Ansökan om stämning Sida
Åklagarområde Väst-Bergslagen Handling 1248
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-137844-20
Kammaråklagare Lotta Nielsen 2021-08-17 Handläggare 410-R-RJ

11(23)



     

     

     

     

      

 

 

 

 

 

21. PM telefontömning Henno som misstänkt (förundersökningsprotokoll s. 

255-258), till styrkande av hotbilder, konflikten, kopplingar till Omar 

Taman m.m.  

 

22. Anmälan K640646-20 grovt narkotikabrott Sehlstedtsgatan, anmälan 

K189802-21 anmälan Omer Mohammed knivbrott, i utvalda delar 

(förundersökningsprotokoll s. 272-296, 305) till styrkande av våld, 

kriminalitet, kopplingar mm.  

 

23. Tjänsteanteckningar angående hotellbokningar under 2020 

(förundersökningsprotokoll s. 514-525) till styrkande av att flera av de 

misstänkta ofta bor på hotell i hemstaden trots att de har en 

folkbokföringsadress i Göteborg, hotbild, kopplingar till varandra m.m. 

 

24. PM Hyra av Rörtången 255, fotografier m.m. (förundersökningsprotokoll 

s. 534-539, 551-589) till styrkande av att Maziar Vermahmood hyrt 

bostaden under perioden 1 september 2020- 31 maj 2021 och bott där med 

Mohamed Dandache trots att han har en folkbokföringsadress hos sin 

flickvän, hotbild m.m. 

 

25. PM Gällande Tadesses kortköp Radisson 15 april med bilagor, i utvalda 

delar (förundersökningsprotokoll s. 888-892) till styrkande av kopplingen 

mellan Daniel Tadesse och Omer Mohammed. 

 

26. PM Santinos koppling till Omer Mohammed (förundersökningsprotokoll s. 

1076-1077) till styrkande av deras bekantskap. 

 

 

Telefontömningar m.m. – kopplingar mellan de misstänkta och beslag 

 

27. PM Telefontömning Figoni BG10707 p1-10, i utvalda delar, och protokoll 

över mobiltelefonundersökning (förundersökningsprotokoll s. 639-678, 

751-752 och 766-768) till styrkande av narkotikaförsäljning, kopplingar 

mellan de medmisstänkta och deras umgängesmönster, smeknamn, att 

Figoni hade en SKY-telefon, beslagspunkt 1 (krypterad) när han greps den 

26 januari 2021 mm. 

 

28. PM telefontömning Dandache BG11439-1 och komplettering och 

BG9705-7 (annat ärende) samt protokoll över mobilundersökning 

avseende beslag BG9705-7 (förundersökningsprotokoll s. 681-694, till 

styrkande av kopplingar mellan de medmisstänkta och deras 

umgängesmönster, TND421, smeknamn mm. 
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29. PM Telefontömning Santino BG10727-1 (förundersökningsprotokoll s. 

695-698) till styrkande av koppling till att det är hans telefon och koppling 

till andra misstänkta mm. 

 

30. PM Telefontömning Omer Mohammed – hotell (från annat ärende 

K425596-20) (förundersökningsprotokoll s. 698-700) till styrkande av 

koppling till att det är hans telefon och hotellpositioneringar. 

 

31. Telefongenomgång BG99390 1-2 och undersökningsprotokoll från annat 

ärende Omer Mohammed (förundersökningsprotokoll s. 711-736, 800-802, 

805), till styrkande av koppling till att det är hans telefoner, en av dem är 

en V-SMART encrotelefon (p 1) och koppling till andra misstänkta mm. 

 

32. Telefongenomgång BG67951-7 Mervan Ucar (i beslag i annat ärende 

K640646-20) (förundersökningsprotokoll s. 736-741) till styrkande av 

koppling till att det är hans telefon och koppling till några av de misstänkta. 

 

33. PM Mattias telefon BG104187-4 kontakter och PM gällande Mattias Ks 

Iphone 11, från annat ärende K104778-20 (förundersökningsprotokoll s. 

741-747), till styrkande av koppling till att det är hans telefon samt att han 

har en krypterad SKY-telefon (p 4), smeknamn, lösenord och kopplingar 

till andra misstänkta mm. 

 

 

Brukaranalyser Encroalias och underlag 

 

34. Sidhänvisningar brukaranalyser (tilläggsprotokoll 1 s. 273-302) 

 

35. PM sammanställning i tabellform av kontaktböcker i ärendet 

(förundersökningsprotokoll s. 618-622), till styrkande av de misstänktas 

smeknamn och kopplingar Encroalias till person. 

 

36. Brukaranalys Thuglifestyle (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 84-111), 

till styrkande av att Daniel Tadesse har Encroaliaset Thuglifestyle och 

kallas för TT, Tjocken m.m. 

 

37. Underlag för brukaranalys Thuglifestyle (förundersökningsprotokoll s. 32-

33, 72-75, 319-323, 494-495, 496, 618-619, 806-807, 808, 809-814, 818-

819, 820, 822-823, 824-826, 828-829, 830, 831-833, 834-842, 843-844, 

845, 847-881, 882-883, 884-887, 1203-1204, 1629-1633 samt 

protokollbilaga brukaranalyser mm. s. 4-5, 6-7, 43-56, 57, tilläggsprotokoll 

1 s. 4-12, 13-54, och dom i mål B 533-21) till styrkande av att Daniel 

Tadesse har Encroaliaset Thuglifestyle och kallas för TT, Tjocken m.m. 
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38. Brukaranalys Wickedivy (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 112-133), 

till styrkande av att Christoffer Andersson Figoni har Encroaliaset 

Wickedivy och kallas för Slider, Coffe m.m. 

 

39. Underlag för brukaranalys Wickedivy (förundersökningsprotokoll s. 63-66, 

77-80, 93, 505-508, 618-619, 620, 649-661, 901, 904, 905, 906-907, 909-

910, 913-914, 918, 919-922, 930, 935-936, 937, 938, 939-947, 952-957, 

959, 960-961, protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57 och 

tilläggsprotokoll s. 55-57, 113-114, till styrkande av att Christoffer 

Andersson Figoni har Encroaliaset Wickedivy och kallas för Slider, Coffe 

m.m. 

 

40. Brukaranalys Skilledwelder (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 134-

177), till styrkande av att Mohamed Dandache har Encroaliaset 

Skilledwelder i huvudsak och kallas för Araben m.m.men att även Maziar 

Vermahmood har Encroaliaset Skilledwelder emellanåt och kallas för Paj. 

 

41. Underlag för brukaranalys Skilledwelder (förundersökningsprotokoll s. 86, 

245-259, 505-508, 510-512, 534-539, 551-589, 618-619, 620, 623-624, 

662-676, 682-687, 962-963, 966-968, 969-970, 971-974, 975-977, 978-

980, 981-985, 986-988, 989-991, 992-1004, 1005-1010, 1011-1013, 1015-

1027, 1112-1114, 1115-1119, 1120, 1123-1149, 1152-1153, 1170-1181, 

1182-1185, 1186, 1187-1188, 1217-1229, 1453-1454, 1458, och 

protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57 och tilläggsprotokoll 1 s. 

63-64, till styrkande av att Mohamed Dandache har Encroaliaset 

Skilledwelder i huvudsak och kallas för Araben m.m. men att även Maziar 

Vermahmood har Encroaliaset Skilledwelder emellanåt och kallas för Paj. 

 

42. Brukaranalys Itchybeer (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 178-215), 

till styrkande av att Giovanni Santino Domini Aleman har Encroaliaset 

Itchybeer och kallas för S, Sante m.m. 

 

43. Underlag för brukaranalys Itchybeer (förundersökningsprotokoll 618-619, 

621, 1028-1029, 1030-1032, 1033-1034, 1035-1040, 1041-1043, 1046-

1060, 1061-1066, 1067-1069, 1276-1278, 1317, 1318-1319, 1320-1329, 

1320-1329, protokoll brukaranalyser s. 4-5, 43-57 och tilläggsprotokoll 1 

s. 69-70), till styrkande av att Giovanni Santino Domini Aleman har 

Encroaliaset Itchybeer och kallas för S, Sante m.m. 

 

44. Brukaranalys Busyquail (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 216-229), 

till styrkande av att Omer Mohammed har Encroaliaset Busyquail och 

kallas för Ömer. 

 

45. Underlag för brukaranalys Busyquail (förundersökningsprotokoll s. 260-

271, 635, 748-749, 800-802, 1082-1083, 1087-1090, 1507-1508, 1509-

Ansökan om stämning Sida
Åklagarområde Väst-Bergslagen Handling 1248
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-137844-20
Kammaråklagare Lotta Nielsen 2021-08-17 Handläggare 410-R-RJ

14(23)



     

     

     

     

      

 

 

 

 

1528, 1530-1535, 1536, 1624-1625, protokollbilaga brukaranalyser mm s. 

4-5, 43-57 och tilläggsprotokoll 1 s. 96-100), till styrkande av att Omer 

Mohammed har Encroaliaset Busyquail och kallas för Ömer. 

 

46. Brukaranalys Welcomingorchid (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 

230-244), till styrkande av att Mohammed Al Housany har Encroaliaset 

Welcomingorchid och kallas för Momo. 

 

47. Underlag för brukaranalys Welcomingorchid (förundersökningsprotokoll s. 

134-225, 260-271, 353-355, 356-360, 635, 1541, protokollbilaga 

brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57 och tilläggsprotokoll 1 s. 96-100, 180-

271), till styrkande av att Mohammed Al Housany har Encroaliaset 

Welcomingorchid och Momo.  

 

48. Brukaranalys Recentduck (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 245-259), 

till styrkande av att Maziar Vermahmood har Encroaliaset Recentduck och 

kallas för Paj. 

 

49. Underlag för brukaranalys Recentduck (förundersökningsprotokoll s. 505-

508, 510-512, 618-619, 622, 741-745, 1108-1109, 1110, 1111, 1120, 

1158-1161, 1162-1169, 1170-1181, 1182-1185, 1187-1188, 

protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57, och tilläggsprotokoll 1 s. 

72-73, 74-87) till styrkande av att Maziar Vermahmood har Encroaliaset 

Recentduck och kallas för Paj. 

 

50. Brukaranalys Luckydill (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 260-290), 

till styrkande av att Mattias Kücükkaplan har Encroaliaset Luckydill och 

kallas för Matte, Matti. 

 

51. Underlag för brukaranalys Luckydill (förundersökningsprotokoll s. 746-

747, 1189-1190, 1191, 1192-1198, 1201-1202, 1203-1204, 1208-1231, 

1270-1272, 1285-1290, protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57 

och tilläggsprotokoll 1 s. 90-95), till styrkande av att Mattias Kücükkaplan 

har Encroaliaset Luckydill och kallas för Matti, Matte. 

 

52. Brukaranalys Randomhat (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 291-303) 

till styrkande av att Mervan Ucar har Encroaliaset Randomhat och kallas 

för kurden. 

 

53. Underlag för brukaranalys Randomhat (förundersökningsprotokoll s. 279-

282, 289-298, 1236, 1244-1246, 1257-1260, 1261-1269, protokollbilaga 

brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57) till styrkande av att Mervan Ucar har 

Encroaliaset Randomhat och kallas för kurden. 
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Encrochatmaterial – meddelanden, bilder och positioneringar 

 

54. PM Encroinfo ID samtliga misstänkta och Mervan Ucar 

(förundersökningsprotokoll s. 806, 899, 962-963, 1028-1029, 1093-1094, 

1095-1096, 1108-11091189-1190, 1234-1235), till styrkande av de 

tilltalades encroalias och kontakter m.m. 

 

55. Encrobok – sammanställning meddelanden tidsordning, i utvalda delar  

(protokollbilaga encrobok s. 3-168), till styrkande av att de tilltalade i 

enlighet med åtalet har förberett mordgärningar och medhjälp därtill samt 

innehaft ett vapen. 

 

56. Encrobok – bildbilaga i utvalda delar (protokollbilaga encrobok s. 169-

271), till styrkande av att de tilltalade i enlighet med åtalet har förberett 

mordgärningar och medhjälp därtill samt innehaft ett vapen. 

 

57. Traceability, i utvalda delar (protokollbilaga encrobok s. 272-1079, till 

styrkande av att de tilltalade i enlighet med åtalet har förberett 

mordgärningar och medhjälp därtill samt innehaft ett vapen. 

 

 

PM kopplade till ärendet, Slangopedia, smeknamn 

 

58. PM Slangopedia – gällande ord i Encrochat (förundersökningsprotokoll s. 

632-634), till styrkande av kriminell verksamhet i Encrochattarna m.m. 

 

59. PM avseende smeknamn (förundersökningsprotokoll s. 635), till styrkande 

av att flera av de nätverkskriminella har smeknamn och vilka de är, samt 

att de förekommer i Encrochattarna. 

 

60. Beslut Kriminalvården KUT Figoni, PM Wickedivy – kontaktnamn 

Slider/Coffe, PM Coffe/Slider benämns i encrochat 

(förundersökningsprotokoll s. 70, 900 och 908), till styrkande av att 

Christoffer Figonis smeknamn är Slider eller Coffe. 

 

61. PM Kriminalvården – smeknamn Maziar (förundersökningsprotokoll s. 

1110) till styrkande av att Maziar Vermahmoods smeknamn är PAJ. 

 

62. PM TT – Thuglifestyle (förundersökningsprotokoll s. 815-817), till 

styrkande av att fyra av de misstänkta benämner Thuglifestyle som TT, 

dvs Daniel Tadesse. 

 

63. PM brev till Mohammed Dandache (tilläggsprotokoll 1 s. 65-68) till 

styrkande av att Mohammed Dandache benämns som ”Prinsen av 

Libanon” av brevskrivare till honom.  
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64. PM Welcomingorchid Mommo/Momo (förundersökningsprotokoll s. 

1103) till styrkande av att Mohammed Al-Housany kallas för Momo.  

 

65. PM Paj – Recentduck (förundersökningsprotokoll s. 1112-1114) till 

styrkande av att Maziar Vermahmood kallas för Paj. 

 

66. PM gällande Maziar och kod Hitler (tilläggsprotokoll 1 s. 88-89) till 

styrkande av att Maziar Vermahmood/Paj även kallar sig för Hitler och har 

en kod på Signal som är Hitler. 

 

67. PM Ostam – Omer Mohammed (förundersökningsprotokoll s. 1085-1086) 

till styrkande av att Omer Mohammed kopplas till namnet Ostam. 

 

68. PM adresser till Henno Norra Dragspelsgatan, encrobilder på Henno, Kim 

Nyman instagram, Kim Nyman fordonsslagningar, Kim Nymans 

instagramkontakt ”mmooee13”, tjänsteanteckning korrigering  

(förundersökningsprotokoll s. 590-617 och tilläggsprotokoll 1. s 110) till 

styrkande av att de misstänkta gör efterforskningar efter målsäganden och 

närstående och delar information med varandra om mordplanen och att det 

överensstämmer med Encromaterialet m.m. 

 

69. NFC Delredovisning 5 fingeravtrycksjämförelse 

(förundersökningsprotokoll s. 1404-1406), till styrkande av att det är 

Mohamed Dandache som är med på en bild i hans Encrotelefon. 

 

70. PM Stulen från Volvo natten 30-31 mars (förundersökningsprotokoll s. 

513) till styrkande av att Christoffer Figoni tagit en Volvo, vilket 

överensstämmer med Encromaterialet. 

 

71. PM Besiktning av RYC366 2020-04-06 och besiktningsprotokoll 

(förundersökningsprotokoll s. 510-512), till styrkande av kopplingar och 

att Maziar Vermahmood och Mohammed Dandache besiktigat en bil den 6 

april 2020, vilket överensstämmer med Encromaterialet mm.  

 

72. PM Skilledwelder presenterar sig (förundersökningsprotokoll s. 964-965) 

till styrkande av att Skilledwelder är Dandache i huvudsak. 

 

73. PM Momo och Ömers ”andra jappning” och egna ”guns” 

(förundersökningsprotokoll s. 625-626), till styrkande av att Al-Housany 

och Omer Mohammed parallellt har ett annat uppdrag att döda annan 

person (Gamlestadsärendet).  

 

74. PM gällande Encrosupport (förundersökningsprotokoll s. 623), till 

styrkande av att de finns vissa användare som tillhandahåller 

Encrotelefoner, vilket överensstämmer med Encromaterialet. 
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75. PM gällande Södertälje och ”nätverket” Luckydill 

(förundersökningsprotokoll s 1205), till styrkande av att Mattias 

Kücükkaplan har kopplingar till ett kriminellt nätverk i Södertälje.  

 

76. PM avseende utringartelefonen (förundersökningsprotokoll s. 1389-1392), 

till styrkande av att numret suttit i en telefon som köpts den 2 april 2020. 

 

77. PM Wickedivy tränar i Stenungssund – kontoköp 

(förundersökningsprotokoll s. 932-934, till styrkande av kortköp på NW 

Stenungssund den 1 april 2020. 

 

78. PM gällande Maziar och PDL43M (förundersökningsprotokoll s. 1121-

1122) till styrkande av kopplingen mellan Christoffer Andersson Figoni 

och Maziar Vermahmood.  

 

79. PM Gällande kvällen 14 april (Daniel och Christoffer) 

(förundersökningsprotokoll s. 627-629) till styrkande av de misstänktas 

kopplingar. 

 

80. PM Hannah (förundersökningsprotokoll s. 915-917) till styrkande av att 

Andersson Figoni i Encrochat hänvisar till en Hannah med H, så som hans 

flickvän också stavar sitt namn. 

 

81. PM Kontroll av Mohammed Al Housany med BQ-telefon 

(förundersökningsprotokoll s. 1099-11003) till styrkande av att han 

använder krypterade telefoner.  

 

82. PM gällande Omer – ekonomi (förundersökningsprotokoll s. 1091-1094) 

till styrkande av att Omer Mohammed betalat hotell och parkering i början 

av april på Lindholmen m.m. 

 

 

Brottsbilen LXK446  

 

83. Anmälan och tilläggsanmälan LXK 446 (förundersökningsprotokoll s. 

1270-1273), till styrkande av att aktuell bil är brottsbilen. 

 

84. Händelserapport LXK 446 (förundersökningsprotokoll s. 1274-1275), till 

styrkande av anträffande av aktuell bil. 

 

85. PM bildjämförelse foto vid Pågen (förundersökningsprotokoll s. 1276-

1278), till styrkande av att Daniel Tadesse är på väg till garaget i 

Kaverösporten den 6 april 2020.  
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86. Ett flertal PM rörande LXK 446 (förundersökningsprotokoll s. 1281-1283) 

till styrkande av hur den har hanterats, befunnit sig m.m. 

 

87. PM kontakt larmtjänst gällande BMW-nycklar (förundersökningsprotokoll 

s. 1284), till styrkande av att en extra nyckel gjorts till LXK 446. 

 

88. Fotografier på LXK 446 på Billdals Aspväg och vid bärgning 

(förundersökningsprotokoll s. 1285-1290 och 1291-1297), till styrkande av 

att LXK 446 är brottsbilen. 

 

89. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG20483 och BG 18590 (plastdunk och 

LXK 446) (förundersökningsprotokoll s. 1298-1299) 

 

90. NFC Undersökningsprotokoll LXK 446 (förundersökningsprotokoll s. 

1303-1311), till styrkande av fordonets skick och tillbehör m.m. 

 

91. NFC Slutredovisning brandfarlig vätska, (förundersökningsprotokoll s. 

1424-1427), till styrkande av att det funnits dieselolja i en dunk i 

bagageutrymmet på fordonet LXK446  

 

92. NFC protokoll över spårsäkring (fingeravtryck) dunk med 24 l vätska 

(förundersökningsprotokoll s. 1422) 

 

 

Brottskläderna och fordonet PSK 224 

 

93. PM Parkeringar PSK 224, PM angående brukare av fordonet PSK 224, 

utdrag VTR, bilder m.m, i utvalda delar (förundersökningsprotokoll s. 

453-483) till styrkande av att det är Mohammed Al-Housany som är den 

huvudsakliga brukaren av PSK 224.  

 

94. Trängselskatt PSK 224 under perioden 1-11 april 2020, särskilt den 7 april 

2020 (förundersökningsprotokoll s. 382-452), till styrkande av att fordonet 

åkt över Älvsborgsbron under förmiddagen den 7 april 2020 vilket 

överensstämmer med Encromaterialet m.m. 

 

95. PM PSK 224 kopplat till Welcomingorchid – doftgran 

(förundersökningsprotokoll s. 1097-1098), till styrkande av att Mohammed 

Al-Housany är den huvudsakliga brukaren av PSK 224.  

 

96. PM brottskläder jackor och skor jämte fotografier 

(förundersökningsprotokoll s. 1341-1388 samt även på s. 260-271, 345-

361), till styrkande av att brottskläderna i Edelspåsen varit synliga den 10 

april 2020, 24 april 2020 och 3 maj 2020 i Mohammed Al Housanys bil 

PSK 224.  
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97. Fordonsundersökning PSK 224 från K517802-20 den 8 maj 2020, särskilt 

det som rör kläder i en påse från Edels klädvaruhus 

(förundersökningsprotokoll s. 484-493), till styrkande av att Edelspåsen 

med kläder och skor låg i Mohammed Al Housanys fordon den 3 maj 

2020. 

 

98. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG29227 (brottskläder), Mohammed Al 

Housany (förundersökningsprotokoll s. 1559-1560)  

 

99. NFC delredovisning 1 – fotosammanställning av brottskläder/skor BG 

29227 p 1-4, (förundersökningsprotokoll s. 1393-1395), till styrkande av 

att brottskläder införskaffats och förvarats i fordonet PSK224 m.m. 

 

100. Rättelse NFC Delredovisning 2, protokoll över spårsäkring (fingeravtryck) 

på prislappar på brottskläder BG29227 (förundersökningsprotokoll s. 

1397-1398) 

  

101. NFC Delredovisning 4, fingeravtryck på prislappar på brottskläder 

BG29277 (förundersökningsprotokoll s. 1401-1403), till styrkande av att 

Daniel Tadesses och Mervan Ucars hanterat kläderna. 

 

102. NFC Delredovisning 3, protokoll över spårsäkring (fingeravtryck) på 

Edelspåse BG29227-5 (förundersökningsprotokoll s. 1399-1400) 

 

103. NFC Delredovisning 7, fingeravtryck på Edelspåse BG 29227-5, 

(förundersökningsprotokoll s. 1417-1420), till styrkande av att Mervan 

Ucar hanterat påsen med brottskläder. 

 

104. NFC Delredovisning 6, DNA (förundersökningsprotokoll s. 1407-1416), 

till styrkande av inget DNA har kunnat säkras i fordonet LXK 446 eller på 

Edelspåsen.  

 

 

Fordonet OPK 716 – Daniel Tadesse 

 

105. Utdrag ur VTR OPK 716 (förundersökningsprotokoll s. 494), till styrkande 

av att Daniel Tadesse är ägare och brukare av aktuellt fordon. 

 

106. PM rörande fordonsstopp, i utvalda delar (förundersökningsprotokoll s. 

361-381, 894), till styrkande av att Daniel Tadesse är brukare av OPK 716. 

 

107. OPK 716 parkeringsanmärkning Björkgatan Södertälje kommun den 28 

mars 2020 (förundersökningsprotokoll s. 496) till styrkande av att Daniel 
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Tadesses bil varit i Södertälje den 28 mars 2020 i närheten av Mattias 

Kücükkaplans bostad. 

 

108. PM gällande parkering Södertälje Törnrosagatan den 28 mars 2020 

(förundersökningsprotokoll s. 830-833), till styrkande av att Mattias 

Kücükkaplan försöker starta parkering den 28 mars 2020 för fordonet 

OPK716. 

 

 

Kaverösportens garage – Giovanni Santino Domini Aleman 

 

109. AvrapporteringsPM Husrannsakan Tunnlandsgatan 7 

(förundersökningsprotokoll s. 1463) till styrkande av det fanns bland annat 

en T-max i förrådet.  

 

110. PM Nycklar från husrannsakan på Tunnlandsgatan jämte fotografier, valda 

delar (förundersökningsprotokoll s. 1474-1480, till styrkande av att 

Giovanni Santino Domini Aleman innehar nycklar till Kaverösporten och 

till en vespa T-max). 

 

111. PM avseende Kaverösportens garage och fotografier 

(förundersökningsprotokoll s. 1312-1329) till styrkande av att Giovanni 

Santino Domini Aleman hyr flera platser i Kaverösportens garage, samma 

garage där LXK 446 påträffades den 24 juni 2020 och att flera MCs fanns i 

förråden. 

 

 

PM övriga husrannsakan 

 

112. PM husrannsakan Figoni Solängsvägen 61 den 26 januari 2021 

(förundersökningsprotokoll s. 1430-1431) till styrkande av att Figoni 

innehaft en Skytelefon, att det fanns en skyddsväst i garderoben och ett 

flertal telefoner m.m. 

 

113. PM insats-PM Rörtången (förundersökningsprotokoll s. 1448-1449) till 

styrkande av att Dandache och Vermahmood bor där mm. 

 

114. PM Beslag Tunnlandsgatan 7 jämte fotografier (förundersökningsprotokoll 

s. 1465-1471, till styrkande av att Domini Aleman, Tadesse och Omer 

Mohammed umgås, att de hanterar vapen, att Omer kallas Ömer mm. 

 

115. PM husrannsakan Klarinettgatan 9 Omer Mohammed, PM Omer 

Mohammed mobillåda och IMEI-nr jämte fotografier, valda delar 

(förundersökningsprotokoll s. 1507-1540), till styrkande av att Omer 

Mohammed bor på aktuell gata, har en Encrotelefon mm. 
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116. PM Husrannsakan på Bäckebolsägen 23 Al-Housany jämte fotografier 

(förundersökningsprotokoll s. 1541-1558), till styrkande av att Al-

Housany innehaft bland annat en GPS-puck. 

 

117. PM Husrannsakan Folkvisegatan (förundersökningsprotokoll s. 1566-

1577) till styrkande av Maziar Vermahmood koppling till Dandache m.m. 

 

 

Övriga beslagsprotokoll 

 

118. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG10707 (mobiltelefoner) Figoni, 

(förundersökningsprotokoll s. 1445-1446 och tilläggsprotokoll s. 167) 

 

119. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG11439(mobiltelefoner nycklar m.m)  

Dandache och Vermahmood (förundersökningsprotokoll s. 1455-1460) 

 

120. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG10725 och BG10727 (mobiltelefoner 

m.m, Giovanni Santino Domini Aleman (förundersökningsprotokoll s. 

1486-1497) 

 

121. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG70348 (telefon) Mattias K 

(förundersökningsprotokoll s. 1565) 

 

122. Beslagsprotokoll 2021-5000-BG82946 (telefoner), Mohammed Dandache 

(tilläggsprotokoll 1 s. 168 och 171-172)  

 

 

Finansiella utredningar 

 

123. Finansiella utredningar rörande Daniel Tadesse, Christoffer Andersson 

Figoni, Mohamed Dandache, Santino Domini Aleman, Omer Mohammed, 

Mohammed Al-Housany, Maziar Vermahmood, i utvalda delar 

(protokollbilaga finansiella utredningar s. 3-6, 7-31, 32-55, 56-85, 90-93, 

94-130). 

 

 

4. BROTT MOT VAPENLAGEN (Vermahmood) (5000-K99394-21)  
 

Gärning 

Maziar Vermahmood har innehaft fem stycken patroner i kaliber .357 Mag, 15 

stycken patroner i kaliber 7,62 mm T, 20 patroner i kaliber 7,62 x 51 mm, 40 

patroner 7,62 x 39 mm och en patron i kaliber 7,65mm B. Det var den 26 

januari 2021 på Rörtången 255, Västra Götalands län.  

 

Maziar Vermahmood begick gärningen med uppsåt.  
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Lagrum 

9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)  

 

Särskilt yrkande 

1. Det yrkas att beslaget av en påse, beslaget från Maziar Vermahmood, 

ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2021-5000-BG13371.1. 

Beslaget ska därefter återlämnas.  

 

2. Det yrkas att beslaget av 81 patroner förverkas från Maziar 

Vermahmood enligt 9 kap 5 § vapenlagen: 2021-5000-BG13371.4-8 

och två magasin av fabrikatet Glock enligt 36 kap 3 § 1 p brottsbalken: 

2021-5000-BG13371.2-3. 

 

Bevisning 

 

Muntlig bevisning 

 

1. Förhör med den tilltalade Maziar Vermahmood (förnekar brott) 

 

2. Förhör med vittnet Håkan Leckborn, att höras om sina iakttagelser och 

sin kännedom om vilka som hyrt hans bostad på Rörtången 255, till 

styrkande av gärningen och att det var Maziar Vermahmood och 

Mohammed Dandache som hyrde bostaden.  

 

Skriftlig bevisning 

 

1. Fotografier från husrannsakan på Rörtången 255, Kode 

(förundersökningsprotokoll s. 4-20 och 23-27), till styrkande av innehavet. 

 

2. Beslagsprotokoll BG13371 p 1-8 jämte tjänsteanteckning gällande 

felskrivning BG13371-6 (förundersökningsprotokoll s. 28-29 och 21), till 

styrkande av innehavet. 

 

3. NFC fingeravtrycksundersökning, spårsäkring, jämförelse, delredovisning 

1, 2 och 4 (förundersökningsprotokoll s. 30-35, 44-47) 

 

4. NFC Vapenundersökning delredovisning 3 magasin och ammunition 

(förundersökningsprotokoll s. 36-43), till styrkande av innehavet av 

ammunition och ett magasin som passar till en Glock-pistol. 

 

Handläggning 

Huvudförhandlingsplan kommer att upprättas inom de närmsta dagarna.  

 

 

Lotta Nielsen  
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Göteborgs tingsrätt
B 1359-21

Häktat mål
Åklagarbundet

Stämningsansökan
Tilltalade
Christoffer Lars Andersson Figoni (19940110-1952)
Företräds av advokat Martin Bjurenlind.
- Anhållen i frånvaro 2021-01-25, Gripen 2021-01-26, Häktad 2021-01-29.

Ansvarsyrkanden m.m.

1 GROVT NARKOTIKABROTT
5000-K354761-21

Christoffer Andersson Figoni har, genom att med hjälp av en krypterad
telefon av typen Encrochat, olovligen och i överlåtelsesyfte, förvärvat eller
anskaffat och tagit befattning med cirka 100 gram kokain, som är narkotika
och som inte varit avsett för eget bruk. Det hände mellan den 4 maj 2020 och
den 15 maj 2020 i Göteborg med omnejd, Sverige.

Alternativt har Christoffer Andersson Figoni avseende det ovannämnda
narkotikapartiet, under samma tidsperiod, förmedlat kontakter mellan köpare
och säljare i syfte att främja narkotikahandel.

Gärningen är att bedöma som grov med hänsyn till att förvärvet utgjort ett led
i en organiserad verksamhet som bedrivits i större omfattning eller
yrkesmässigt och då det avsett en särskilt stor mängd narkotika.

Christoffer Andersson Figoni begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen
(1968:64)

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 
INKOM: 2021-08-17 
MÅLNR: B 1359-21 
AKTBIL: 418

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 5 
 
INKOM: 2021-10-26 
MÅLNR: B 1359-21 
AKTBIL: 732

Bilaga 3

reidlin
Textruta
"och plats," justerat av åklagaren vid huvudförhandlingen /Reid Lindell


reidlin
Pil

reidlin
Linje



 

 

Särskilda yrkanden
Det yrkas att beslaget av sju mobiltelefoner, beslagtaget hos Christoffer
Andersson Figoni, ska bestå tills domen vinner laga kraft:
2021-5000-BG10707.2
2021-5000-BG10707.3
2021-5000-BG10707.4
2021-5000-BG10707.5
2021-5000-BG10707.6
2021-5000-BG10707.7
2021-5000-BG10707.9. Det beslagtagna ska därefter förverkas enligt 36 kap
2 och 3 § brottsbalken

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Christoffer Andersson Figoni som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Inhämtning av utredningsuppgifter (förundersökningsprotokoll s. 6) för

att bevisa processen.

2. PM ordlista - slangutryck i konversationer (förundersökningsprotokoll s.
7) för att bevisa vad vissa slangord som används i encron betyder.

3. PM gatupris på kokain enligt C*A*N 2020 (förundersökningsprotokoll s.
8-9) för att bevisa hur mycket 100 gram kokain är värt i
försäljningsledet.

4. PM husrannsakan hos Christoffer Figoni i andra ärenden,
beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 10-13, 18-20) för att
bevisa att Figoni sysselsätter sig med narkotikaförsäljning, har ett stort
antal telefoner och att han innehar stora summor kontanter undangömda .

5. Fotografier på kontanter den 23 november 2020 och 26 januari 2021,
telefoner och skyddsväst  (förundersökningsprotokoll s. 21-40) för att
bevisa att Figoni sysslar med narkotikaförsäljning m.m.

6. Protokoll telefoner och PM telefontömningar (förundersökningsprotokoll
s. 364-369) för att bevisa att Figoni sysslar med narkotikaförsäljning
samt har krypterad telefon.

7. Skärmklipp på Mervan Ucar och Figoni (förundersökningsprotokoll s.
370-371) för att bevisa att Mervan Ucar och Figoni umgås.

8. Meddelanden om narkotikaförsäljning (förundersökningsprotokoll s.
372-408) för att bevisa narkotikaförsäljning.
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9. Tillgångsutredningar (förundersökningsprotokoll s. 409-434) för att
bevisa att Christoffer Andersson Figoni inte har någon betydande
inkomst.

10. Dom Mervan Ucar och Daniel Tadesse med stämningsansökan
(förundersökningsprotokoll s. 322-363 och 441-450, 451-452) för att
bevisa att Christoffer Andersson Figoni köpt kokain av en person som
dömts för innehav av ett stort kokainparti två veckor senare.

11. PM förmodad renhetsgrad jämte analysresultat på narkotika från annat
ärende K640646-20 Sehlstedtsgatan som rör Mervan Ucar och Daniel
Tadesse  (förundersökningsprotokoll s. 40-43) för att bevisa renhetsgrad.

12. PM från NOA avseende det bakomliggande arbetet med Encrochat
(protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5) till utvisande av bakgrunden
och omständigheterna kring framtagandet av det Encromaterial som
åberopas i målet.

13. Yttrande från NOA avseende positioneringar i Encromaterial
(protokollbilaga brukaranalyser mm . 6-7) till utvisande av bakgrunden
kring uppgifter om positioneringar i Encromaterial.

14. Skrivelse Lärdomar av Encrochat – analysprojekt Robinson, rapport, i
utvalda delar (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 8-42) till styrkande
av vad Encrochat är, hur det fungerar och vilka aktörerna är m.m.

15. NFC IT Notat 2020:09 Förkonfigurerade enheter med komplettering
(protokollbilaga brukaranalyser mm s. 43-57) till utvisande av
funktionen hos Encrotelefoner.

16. Fransk redogörelse för hanteringen av Encroärendet och den rättsliga
ramen (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 58-64) till utvisande av
bakgrunden och tillåtligheten i användningen av Encromaterial som
bevisning.

17. Beslut om delning mm. (protokollbilaga brukaranalyser mm s. 65-84 och
tilläggsprotokoll 1 i K1188882-20 s. 115-166) till styrkande av
tillåtligheten i användningen av Encromaterialet avseende i ärendet
aktuella encroalias som bevisning.

18. Brukaranalys och underlag Wickedivy (protokollbilaga brukaranalyser s.
85-106 och förundersökningsprotokoll s. 54-140) för att bevisa att
Christoffer Andersson Figoni är Wickedivy.

19. Brukaranalys och underlag Randomhat (protokollbilaga brukaranalyser s.
107-119 och förundersökningsprotokoll s. 144-162), för att bevisa att
Mervan Ucar är Randomhat.
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20. Brukaranalys och underlag Thuglifestyle (protokollbilaga brukaranalyser
s. 120-148 och förundersökningsprotokoll s. 163-363, till styrkande av
att Daniel Tadesse är Thuglifestyle.

21. Encrobok - Figoni - Narkotika (protokollbilaga encro s. 3-12) för att
bevisa gärningen.

2 FOLKBOKFÖRINGSBROTT
5000-K1440160-20

Christoffer Andersson Figoni har inte fullgjort sin skyldighet att anmäla att
han har flyttat från sin folkbokföringsadress på Kobbegården 15 i Askim till
Solängsvägen 61 i Torslanda. Det hände i vart fall mellan den 1 oktober 2020
och den 23 november 2020 på Solängsvägen, Göteborgs stad eller på annan
plats i riket. Gärningen har inneburit fara i bevishänseende. Gärningen har
inte varit ringa.

Christoffer Andersson Figoni begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 25 § och 42 § 1 st folkbokföringslagen (1991:481)

Muntlig bevisning
1. Förhör med den tilltalade Christoffer Andersson Figoni som förnekar

brott.

2. Förhör med vittnet Johan Fagerberg , polisassistent BF-IGV 5 LPO
Storgbg Hisingen, angående vad han känner till och vad han fått berättat
för sig, för att bevisa att Figoni bor på Solängsvägen i Torslanda utan att
vara folkbokförd där.

Övrig bevisning
1. Anmälan (förundersökningsprotokoll s. 5-6) för att bevisa gärningen.

2. Utdrag från PIL (Skatteverket) (förundersökningsprotokoll s. 8) för att
bevisa att Christoffer Andersson Figoni varit folkbokförd på
Kobbegården 15 sedan september 2014.

3. Information från Skatteverket via mail (förundersökningsprotokoll s. 9)
för att bevisa att han ej gjort flyttanmälan.

4. PM Charlotte Eliasson (förundersökningsprotokoll s. 1433-1434 i ärende
K1188882-20) för att bevisa att Christoffer Andersson Figoni har kvar
nycklar till Kobbegården 15 och att lägenheten numera hyrs av
Göteborgs stad. .
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3 NÄRINGSPENNINGTVÄTT, RINGA BROTT
5000-K1440167-20

Christoffer Andersson Figoni har förvarat eller vidtagit annan okänd åtgärd
med 60000 kronor i kontanter, i syfte att dölja att pengarna härrör från brott
eller brottslig verksamhet eller till att främja möjligheterna för någon att
tillgodogöra sig värdet eller att omsätta pengarna. Gärningen är att bedöma
som ringa. Det hände den 23 november 2020 på Solängsvägen, Göteborgs
stad.

Christoffer Andersson Figoni begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 7 § 3 st lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

Särskilda yrkanden
Det yrkas att 60 000 kronor avseende kontanter  förverkas från Christoffer
Andersson Figoni enligt 9 § 1 p lagen om straff för penningtvättsbrott: 2020-
5000-BG145600.3.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Christoffer Andersson Figoni som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Anmälan (förundersökningsprotokoll s. 10-11) för att bevisa gärningen.

2. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 14) för att bevisa
innehavet av kontanter.

3. Fotografier (förundersökningsprotokoll s. 15-19) för att bevisa innehavet
av kontanter.

4. Finansiell utredning (förundersökningsprotokoll s. 29-53) för att bevisa
att Andersson Figoni inte har någon betydande inkomst.

4 NÄRINGSPENNINGTVÄTT, RINGA BROTT
5000-K909596-21

Christoffer Andersson Figoni har förvarat eller vidtagit annan okänd åtgärd
med 47500 kronor i kontanter, i syfte att dölja att pengarna härrör från brott
eller brottslig verksamhet eller till att främja möjligheterna för någon att
tillgodogöra sig värdet eller att omsätta pengarna. Gärningen är att bedöma
som ringa. Det hände . Det hände den 26 januari 2021 på Solängsvägen,
Göteborgs stad.
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Christoffer Andersson Figoni begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 7 § 3 st lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

Särskilda yrkanden
Det yrkas att 47 500 kronor avseende kontanter förverkas från Christoffer
Andersson Figoni enligt 9 § 1 p lagen om straff för penningtvättsbrott:
2021-5000-BG93575.1
2021-5000-BG93575.2
2021-5000-BG93575.3.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Christoffer Andersson Figoni som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Anmälan (förundersökningsprotokoll s. 20) för att bevisa gärningen.

2. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 23-24) för att bevisa
innehavet av kontanter.

3. Fotografier (förundersökningsprotokoll s. 25-28) för att bevisa att
kontanterna varit undangömda.

4. Finansiell utredning (förundersökningsprotokoll s. 29-53) för att bevisa
att Andersson Figoni inte haft någon betydande inkomst.
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Justering i mål B 1359-21 

 

Justering av särskilda yrkanden i stämningsansökan den 17 augusti 2021 mot 

Christoffer Andersson Figoni i åtalspunkterna 3 och 4 avseende 

näringspenningtvätt görs härmed och ska rätteligen vara enligt följande: 

 

Punkten 3 

 

Särskilt yrkande 

Det yrkas att de av Christoffer Andersson Figoni, i beslag tagna 60 000 

kronorna ska tas i förvar enligt 9 § 2 st lagen (2014:307) om straff för 

penningtvättsbrott och 1 § 1 st 4 p lagen (1974:1065) om visst stöldgods m.m 

(beslag 2020-5000-BG145600.3). 

 

Punkten 4 

 

Särskilt yrkande 

Det yrkas att de av Christoffer Andersson Figoni, i beslag tagna 47 500 

kronorna ska tas i förvar enligt 9 § 2 st lagen (2014:307) om straff för 

penningtvättsbrott och 1 § 1 st 4 p lagen (1974:1065) om visst stöldgods m.m 

(beslag 2021-5000-BG93575 p 1-3). 
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Göteborgs tingsrätt
B 1359-21

Häktat mål
Åklagarbundet

Stämningsansökan
Tilltalade
Mattias Ninib Kücükkaplan (19951019-1571)
Företräds av advokat Daniel Rosero Nordalm.
Gripen 200827 kl. 18.32, anhållen 200827 kl. 22.21, frigiven 200829 kl.
12.35

Ansvarsyrkanden m.m.

1 GROVT VAPENBROTT
5000-K1040778-20

Mattias Kücükkaplan har innehaft en halvautomatisk pistol av märket Glock,
modell 17 i kaliber 9 mm Parabellum, utan att ha rätt till det. Det var den 27
augusti 2020 på ett hotell, som är allmän plats, på Lindholmspiren, Göteborgs
stad.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom vapnet saknar legalt
användningsområde, vapnet varit av särskilt farlig beskaffenhet, har innehafts
på ett hotell där det samlas många människor och då gärningen varit av
särskilt farlig art, eftersom vapnet hanterats i kriminellt sammanhang.

Mattias Kücükkaplan begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december
2020

Särskilda yrkanden
1. Det yrkas att en pistol Glock, modell 17, förverkas från Mattias

Kücükkaplan enligt 9 kap 5 § vapenlagen och 36 kap 3 § brottsbalken :
2020-5000-BG104175.1.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16
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2. Det yrkas att sju skyddsvästar förverkas från Mattias Kücükkaplan enligt
36 kap 3 § 1 och 3 p brottsbalken:
2020-5000-BG104174.1
2020-5000-BG104187.1
2020-5000-BG104197.1.

3. Det yrkas att en krypterad telefon förverkas från Mattias Kücükkaplan
enligt 36 kap 3 § brottsbalken:
2020-5000-BG104187.4

4. Det yrkas att beslaget av en mobiltelefon, beslagtaget hos Mattias
Kücükkaplan, ska bestå tills domen vinner laga kraft: 2020-5000-
BG104187.5. Det beslagtagna ska därefter återlämnas.

Muntlig bevisning
1. Förhör med den tilltalade Mattias Kücükkaplan som erkänner

normalgraden av vapenbrott.

2. Förhör med vittnet Kasper Lindberg polisassistent, BF-IGV 5 LPO
Storgbg Hisingen, angående sina iakttagelser och vad Mattias
Kücükkaplan sagt till honom om skyddsvästerna, för att bevisa gärningen
och syftet med innehavet.

Övrig bevisning
1. Avrapporteringspm iakttagelser vid Radisson BLU, PM vapenbrott

(grovt), PM Stopp/kontroll på MT i pb SNJ119, avrapporteringspm
Fordonsstopp, Lundbyleden 200827, PM ISV Fordonsstopp/grovt
vapenbrott, avrapporteringsPM och PM husrannsakan hotell Radisson
Blue Riverside, PM husrannsakan Turkosgatan 32
(förundersökningsprotokoll s. 2-6, 9, 11, 16) för att bevisa innehavet av
pistol och skyddsvästar samt syftet med innehavet och att han själv bar
skyddsväst.

2. PM lägesbild vid händelsen och PM möte Hotell Post - Göteborg
(förundersökningsprotokoll s. 12-13) för att bevisa eventuellt motiv.

3. Betalningskvitto på incheckning av rum 802 (förundersökningsprotokoll
s. 10) för att bevisa gärningen.

4. Fotografier från hotellentrén och rum 802 (förundersökningsprotokoll s.
49-56, 57-67) för att bevisa innehav av pistol mm.

5. Fotografier beslag i fordonet (förundersökningsprotokoll s. 41-44, 46-48)
för att bevisa innehav av krypterad telefon, koppling till
Tynneredsnätverket, skyddsvästar och kontanter.
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6. Fotografier skyddsvästar (förundersökningsprotokoll s. 68-76) för att
bevisa innehav av skyddsvästar och att Mattias Kücükkaplan ingår i ett
kriminellt sammanhang.

7. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 24-26, 27, 29-30, 37) för
att bevisa innehav av nyckelkort, pistol, skyddsvästar, krypterad SKY-
telefon samt att Mattias Kücükkaplan ingår i ett kriminellt sammanhang.

8. NFC Delredovisning 1 och 2 vapen (förundersökningsprotokoll s. 77-83)
för att bevisa innehavet av vapen.

9. PM It-analys (förundersökningsprotokoll s. 84) för att bevisa vad som
finns i SKY-telefonen och att Mattias Kücükkaplan ingår i ett kriminellt
sammanhang mm.

10. Bilaga mobitelefon tömning (förundersökningsprotokoll s. 85-95) för att
bevisa fotografi på vapen, att Mattias Kücükkaplan har skärmdumpar
som rör en gängkonflikt mm.

2 BROTT MOT VAPENLAGEN
5000-K1015532-20

Mattias Kücükkaplan har olovligen innehaft 20 skarpa patroner i kaliber 7,65
mm Browning, 33 skarpa pataroner i kaliber 7,62 mm Tokarev, 32 skarpa
patroner i kaliber 7,62 mm x 39 mm och åtta skarpa patroner i kaliber 9 mm
Parabellum .
Det hände den 21 augusti 2020 i Mattias Kücükkaplans bostad och
tillhörande förråd på Enedalsvägen, Södertälje kommun.

Mattias Kücükkaplan begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

Särskilda yrkanden
1. Det yrkas att 93 skarpa patroner förverkas från Mattias Kücükkaplan

enligt 9 kap 5 § vapenlagen:
2020-5000-BG101773.1
2020-5000-BG101773.2
2020-5000-BG101773.3
2020-5000-BG101773.4
2020-5000-BG101773.5.

2. Det yrkas att ett magasin för patroner förverkas från Mattias
Kücükkaplan enligt 36 kap 3 § 1 p brottsbalken: 2020-5000-
BG101773.6.
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Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Mattias Kücükkaplan som erkänner brott.

Övrig bevisning
1. Fotografier på bostaden samt patroner och magasin, i utvalda delar

(förundersökningsprotokoll s. 7-31) för att bevisa att den misstänkte bor i
bostaden samt innehavet av ammuntion och magasin till en Glock.

2. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 44) för att bevisa
innehavet av ammunition och magasin.

3. NFC slutredovisning ammunitionsundersökning
(förundersökningsprotokoll s. 45-49) för att bevisa innehavet och att
patronerna i BG101733 p 4 är av samma kaliber som pistolen i
åtalspunkten 1 och att magasinet i BG101773 p 6passar till pistolen i
åtalspunkten 1.

Handläggning
Ingår i mål B 1359-21. Bör kunna hanteras på cirka 30 minuter.
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Göteborgs tingsrätt
B 1359-21

Häktat mål
Åklagarbundet

Stämningsansökan
Tilltalade
Basilio Giovanni Santino Domini Aleman (19920828-5818)
Företräds av advokat Björn Hurtig.

Ansvarsyrkanden m.m.

1 NARKOTIKABROTT
5000-K633006-21

Giovanni Domini Aleman har ensam eller tillsammans och i samråd eller
samförstånd med andra okända personer olovligen framställt minst 3 kilo
cannabis, som är narkotika, och därefter innehaft, bearbetat, förpackat eller
tagit annan befattning med narkotikan, som inte är avsett för eget bruk. Det
hände mellan den 16 mars 2020 och den 12 juni 2020 på Stenhult 203,
Överlida, Svenljunga kommun.

Giovanni Domini Aleman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 2 p narkotikastrafflagen (1968:64)

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Giovanni Domini Aleman som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. PM och PM Sanel Talic (förundersökningsprotokoll s. 4-6) för att bevisa

att det har varit frågan om narkotikatillverkning och Domini Alemans
koppling till Sanel Talic m.m.

2. Information om Stenhult 1:13 (förundersökningsprotokoll s. 7) för att
bevisa att Sanel Talic och hans fru äger fastigheten från den 16 mars
2020.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16
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3. Fotografier från fastighetsförsäljning (förundersökningsprotokoll s. 8-14)
för att bevisa vilken fastighet som avses.

4. Fotografier från Domini Alemans telefon jämfört med fotografier från
fastighetsförsöljningen av Fastighetsbyrån (förundersökningsprotokoll s.
15-20) för att bevisa att narkotikan tillverkats, bearbetats eller innehafts i
fastigheten.

5. Kontoutdrag jämte fotografier på karta (förundersökningsprotokoll s. 20-
23) för att bevisa att Domini Aleman två månader efter tillverkningen
befunnits sig i närområdet.

6. Dom Sanel Talic avseende grovt narkotikabrott, utvalda delar
(förundersökningsprotokoll s. 24-75) för att bevisa att Sanel Talic under
aktuell period själv odlade cannabis i en annan fastighet.

7. Slangopedia (förundersökningsprotokoll s. 4-7) för att bevisa vad som
avses i narkotikasammanhang.

8. Generella dokument encrochat (förundersökningsprotokoll s. 3-63) för
att utvisa bakgrunden och omständigheterna kring framtagandet av det
Encromaterial som åberopas i målet.

9. Angående delningsbeslut (förundersökningsprotokoll s. 65-69) för att
bevisa hur encromaterialet delats i ärendet.

10. Brukaranalys Itchybeer (förundersökningsprotokoll s. 73-110) för att
bevisa att Domini Aleman har encroalias Itchybeer.

11. Brukaranalys Thuglifestyle och Busyquail (förundersökningsprotokoll s.
111-151) för att bevisa att Daniel Tadesse har encroalias Thuglifestyle
och Omer Mohmmed har encroalias Busyquail.

12. Underlag för brukaranalys Itchybeer (förundersökningsprotokoll
avseende förberedelse till mord K118882-20, s. 618-619, 621, 1028-
1029, 1030-1032, 1033-1034, 1035-1040, 1041-1043, 1046-1060, 1061-
1066, 1067-1069, 1276-1278, 1317, 1318-1319, 1320-1329, 1320-1329,
protokoll brukaranalyser s. 4-5, 43-57 och tilläggsprotokoll 1 s. 69-70),
till styrkande av att Giovanni Santino Domini Aleman har Encroaliaset
Itchybeer och kallas för S, Sante m.m.
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13. Underlag för brukaranalys Thuglifestyle (förundersökningsprotokoll
avseende förberedelse till mord K1188882-20 s. 32-33, 72-75, 319-323,
494-495, 496, 618-619, 806-807, 808, 809-814, 818-819, 820, 822-823,
824-826, 828-829, 830, 831-833, 834-842, 843-844, 845, 847-881, 882-
883, 884-887, 1203-1204, 1629-1633 samt protokollbilaga
brukaranalyser mm. s. 4-5, 6-7, 43-56, 57, tilläggsprotokoll 1 s. 4-12, 13-
54, och dom i mål B 533-21) för att bevisa att Daniel Tadesse har
Encroaliaset Thuglifestyle och kallas för TT, Tjocken.

14. Underlag för brukaranalys Busyquail (förundersökningsprotokoll
avseende förberedelse till mord K1188882-20 s. 260-271, 635, 748-749,
800-802, 1082-1083, 1087-1090, 1507-1508, 1509-1528, 1530-1535,
1536, 1624-1625, protokollbilaga brukaranalyser mm s. 4-5, 43-57 och
tilläggsprotokoll 1 s. 96-100), för att bevisa att Omer Mohammed har
encroaliaset Busyquail och kallas för Ömer.

15. Encromaterial och encrobilder (protokollbilaga s. 3-26) för att bevisa
gärningen.

2 RINGA NARKOTIKABROTT
5000-K100397-21

Giovanni Domini Aleman har olovligen innehaft 3,32 gram cannabis, som är
narkotika. Det hände den 26 januari 2021 på Tunnlandsgatan, Västra
Frölunda, Göteborgs stad.

Giovanni Domini Aleman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

Särskilda yrkanden
Det yrkas att 3,32 gram cannabis förverkas från Giovanni Domini Aleman
enligt 6 § narkotikastrafflagen: 2021-5000-BG10759.1.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Giovanni Domini Aleman som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 9) för att bevisa innehav

av cannabis.

2. Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 10-11) för att bevisa
innehav av cannabis.
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3 VAPENBROTT
5000-K100397-21

Giovanni Domini Aleman har innehaft två tårgasanordningar utan att ha rätt
till det. Det var den 26 januari 2021 på Tunnlandsgatan, Västra Frölunda,
Göteborgs stad.

Giovanni Domini Aleman begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 9 kap 1 § 1 st vapenlagen (1996:67)

Särskilda yrkanden
Det yrkas att två tårgasanordningar förverkas från Giovanni Domini Aleman
enligt 9 kap 5 § vapenlagen:
2021-5000-BG10752.1
2021-5000-BG10752.2.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Giovanni Domini Aleman som vidgår
händelseförloppet men förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 5) för att bevisa

innehavet.

2. Fotografier (förundersökningsprotokoll s. 6-8) för att bevisa innehavet.

3. Undersökningsprotokoll tårgasanordningar (förundersökningsprotokoll s.
12-14) för att bevisa innehavet av tårgasanordningar.

Handläggning
Ingår i samma förhandlingsplan som B 1359-21.
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Göteborgs tingsrätt
B 1359-21

Häktat mål
Åklagarbundet

Stämningsansökan
Tilltalade
Mohamed Aljawad Dandache (19910319-1590)
Företräds av advokat Anders Lindstrand.

Ansvarsyrkanden m.m.

FÖRBEREDELSE TILL GROV
URKUNDSFÖRFALSKNING
5000-K764648-21

Mohamed Aljawad Dandache har mellan den 2 april 2020 och den 26 januari
2021 i Kode och Göteborg, Västra Götalands län eller på annan plats i riket,
med uppsåt att utföra eller främja grov urkundsförfalskning, skaffat och tagit
befattning med en magnetremseläsare, programvara, nio magnetkort, en dator
och ett antal kortnummer.

Gärningen är att bedöma som förberedelse till grov urkundsförfalskning
eftersom utrustningen kräver särskild insikt och kunskap samt då det rör sig
om att framställa falska urkunder.

Fara för att förberedelsebrottet skulle fullbordas har inte varit ringa.
Mohamed Dandache begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 14 kap 3 § och 13 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

Särskilda yrkanden
Det yrkas att en MSR-läsare med tillbehör samt nio magnetkort förverkas
från Mohamed Dandache enligt 36 kap 2 och 3 § brottsbalken: 2021-5000-
BG11439.17.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Mohamed Aljawad Dandache som förnekar brott.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16
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Övrig bevisning
1. Fotografier från Rörtången och på beslaget (förundersökningsprotokoll s.

4-6, 13-16) för att bevisa innehavet av MSR-läsare mm.

2. PM Sammandrag (förundersökningsprotokoll s. 7-8) för att bevisa
processen.

3. PM MSR/Dandache/Ebay (förundersökningsprotokoll s. 9-11) för att
bevisa köpet, innehavet, syftet.

4. PM Dandache handlar på Internet 5 april 2020
(förundersökningsprotokoll s. 17) för att bevisa inköpet av MSR-läsaren.

5. Sökning på internet jämte jämförelse (förundersökningsprotokoll s. 18-
20 och 21) för att bevisa typ av maskin samt att Dandache hade en sådan
i sin ägo vid husrannsakan den 26 januari 2021 på Rörtången.

6. Protokoll över datamedieundersökning (förundersökningsprotokoll s. 26-
28) för att bevisa MSR-läsaren och vad den kan användas till samt att
den är funktionsduglig.

7. Encromeddelanden (förundersökningsprotokoll s. 22) för att bevisa
inköpet, syftet.

8. Transkiberat förhör med Dandache (förundersökningsprotokoll s. 23-24)
för att bevisa att han vid förhöret gjorde anspråk på MSR-läsaren, då han
själv menar att han ej sagt detta.

9. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 29-34) för att bevisa
innehavet av MSR-läsare med tillbehör och dator den 26 januari 2021.

10. Generella encrodokument och beslut (förundersökningsprotokoll s. 5-65)
för att bevisa tillåtligheten och hur processen gått till.

11. Brukaranalys Skilledswelder jämte underlag (förundersökningsprotokoll
s. 72-115 och 116-301) för att bevisa att Mohamed Dandache
huvudsakligen är Skilledwelder .

Handläggning
Ingår i B 1359-21, se särskild upprättad huf-plan, som inkommer till TR den
19 aug.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst-Bergslagen Handling 1286
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-137844-20
Kammaråklagare Lotta Nielsen 2021-08-19 Handläggare 410-R-RJ

2(2)



ADVOKATGRUPPEN MIKAEL NILSSON 
i Malmö AB 

Advokaterna Mikael Nilsson, Nathalie Medina, Caroline Nord, Sylvia Strid samt  
jur kand Adam Olofsson 

I kontorsgemenskap med advokatfirmorna Fredrik Kjellin AB, Andreas Ljungberg AB, 
Kristina Bandrup AB samt Byron Törnström AB 

 

ADVOKATGRUPPEN MIKAEL NILSSON I MALMÖ AB    STORTORGET 29   211 34 MALMÖ     

TELEFON 040-12 28 29        FAX 040-12 92 27 

ORG NR 556604-0720    POSTGIRO 13 30 99-2    BANKGIRO 5121-3437 

INNEHAR F-SKATTEBEVIS  

 

 
 
Göteborgs tingsrätt    2021-08-27 
 
 
Mål nr B 1359-21 
 
 
ENSKILT ANSPRÅK 
 
Göteborgs åklagarkammare Göteborg./. Mohamed Dandache m.fl. HÄKTADE 
Ang. förberedelse till mord m.m. 
 
 
I min egenskap av målsägandebiträde för Mohannad Ali Easar får jag i rubricerat mål anföra 
följande. 
 
YRKANDEN 
 
Mohannad Ali Easar yrkar att tingsrätten förpliktar Mohammed Al Housany, Christoffer 
Andersson Figoni, Mohamed Dandache, Giovanni Domini Aleman, Mattias Kücükkaplan, 
Daniel Tadesse, Omer Mohammed & Maziar Vermahmood att solidariskt till honom betala 
skadestånd med 75 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 28 mars 2020 till dess att 
betalning sker.  
 
Det yrkade skadeståndet fördelar sig enligt följande: 
 
Kränkning       75 000 kr 
 
Kränkningsersättning ska utgå till följd av gärningen i åtalspunkt 1 & 2.  
 
GRUNDER OCH OMSTÄNDIGHETER 
 
Kränkningsersättning 
Skadeståndsyrkandet grundar sig på åklagarens ansvarsyrkanden i målet. Genom de åtalade 
gärningarna har de tilltalade utsatt Mohannad Ali Easar för en allvarlig kränkning av hans 
personliga integritet.  
 
Yrkat belopp avseende kränkningsersättning grundar sig på brottsoffermyndighetens 
referatsamling och domstolspraxis.                                                                                                                              
 
BEVISNING 
 
Mohannad Ali Easar åberopar den av åklagaren anförda bevisningen. 
  
 
Mikael Nilsson 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

